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Załącznik do protokołu nr BR.0002.10.2022 

Z obrad LVI sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

W dniu 21 czerwca 2022 r. 

 

1 

00:00:00.000 --> 00:02:03.400 

Szanowni Państwo bardzo proszę już o zajęcie miejsc.  

 

2 

00:02:03.400 --> 00:02:11.500 

Bardzo proszę wszystkich Państwa o zajęcie miejsc, zaczynamy.  

 

3 

00:02:11.500 --> 00:02:15.800 

Otwieram 56 zwyczajną sesję Rady miejskiej w Sulechowie ósmej  

 

4 

00:02:15.800 --> 00:02:19.100 

kadencji. Witam na dzisiejszej sesji burmistrza Sulechowa Pana  

 

5 

00:02:19.100 --> 00:02:24.700 

Wojciecha Sołtysa. Zastępcę burmistrza i sekretarza gminy  

 

6 

00:02:24.700 --> 00:02:29.700 

Sulechów Panią Magdalenę Klucznik. Skarbnika gminy Sulechów  

 

7 

00:02:29.700 --> 00:02:34.600 

Pana Marcina Fafułę. Dzień dobry. Kierowników wydziałów Urzędu  

 

8 

00:02:34.600 --> 00:02:37.400 

Miejskiego, obsługę prawną i kierowników jednostek organizacyjnych.  

 

9 

00:02:37.400 --> 00:02:43.600 

Serdecznie witam Pana Marka Lelitę[?]  

 

10 

00:02:43.600 --> 00:02:51.300 

prezesa spółki supekom. Witam również komendanta jednostki ratowniczo-gaśniczej  

 

11 

00:02:51.300 --> 00:02:55.500 

w Sulechowie Państwowej Straży Pożarnej Pana starszego kapitana  

 

12 

00:02:55.500 --> 00:02:59.400 

Mirosława Pacynę[?]. Chyba się nie pomyliłem. Jeżeli chodzi o  

 

13 

00:02:59.400 --> 00:03:06.400 

stopień. Witam również sołtysów sołectw gminy Sulechów, a  

 

14 

00:03:06.400 --> 00:03:10.600 

szczególnie witam ustępującego sołtysa wsi Cigacice Pana  
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15 

00:03:10.600 --> 00:03:19.500 

Mirosława Łukasika i nowo wybranego sołtysa wsi Cigacice Pana  

 

16 

00:03:19.500 --> 00:03:22.800 

Michała Pilarza. Gratulujemy Panie burmistrzu.  

 

17 

00:03:22.800 --> 00:03:30.200 

Szanowni Państwo, chcielibyśmy.  

 

18 

00:03:30.200 --> 00:03:33.300 

Tak, czy teraz możemy Panie przewodniczący? Bardzo proszę. Szanowni  

 

19 

00:03:33.300 --> 00:03:37.100 

Państwo, chcielibyśmy w imieniu całego samorządu z jednej  

 

20 

00:03:37.100 --> 00:03:40.800 

strony podziękować ustępującemu sołtysowi a z drugiej strony  

 

21 

00:03:40.800 --> 00:03:45.900 

życzyć powodzenia nowemu sołtysowi. Mamy przygotowane okolicznościowe  

 

22 

00:03:45.900 --> 00:03:50.500 

listy gratulacyjne i taki zestaw gadżetów, który też przekażemy  

 

23 

00:03:50.500 --> 00:03:52.700 

Pani przewodniczącej, a myślę, że to jest ten moment, kiedy  

 

24 

00:03:52.700 --> 00:03:56.200 

w imieniu wszystkich Państwa chcielibyśmy to uczynić. Ja  

 

25 

00:03:56.200 --> 00:04:00.100 

pozwolę sobie tylko powiedzieć myślę, że osoby siedzące dziś  

 

26 

00:04:00.100 --> 00:04:03.200 

na tej sali zdają sobie z tego sprawę. To naprawdę nie  

 

27 

00:04:03.200 --> 00:04:07.500 

jest łatwa funkcja. Bardzo angażująca, wymagająca, w  

 

28 

00:04:07.500 --> 00:04:11.300 

związku z tym chcielibyśmy naprawdę nisko się obu Panom  

 

29 

00:04:11.300 --> 00:04:15.400 
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pokłonić, ale w sposób szczególny ustępującemu sołtysowi podziękować  

 

30 

00:04:15.400 --> 00:04:19.100 

za zaangażowanie, dotychczasową pracę na rzecz naszej społeczności.  

 

31 

00:04:19.100 --> 00:06:08.600 

Bardzo, bardzo dziękujemy. Mimo wszystko chciałem podziękować  

 

32 

00:06:08.600 --> 00:06:14.300 

Panu Mirkowi Łukasikowi za to, że był sołtysem.  

 

33 

00:06:14.300 --> 00:06:21.200 

Mam nadzieję, że sprostam temu zadaniu i dorównam przynajmniej  

 

34 

00:06:21.200 --> 00:06:24.300 

w jakimś stopniu poprzednikowi mojemu.  

 

35 

00:06:24.300 --> 00:06:47.000 

Dziękuję bardzo. Serdecznie witam mieszkańców gminy Sulechów  

 

36 

00:06:47.000 --> 00:06:51.800 

oraz wszystkich Państwa obecnych na dzisiejszej sesji. Szanowni Państwo, informuję  

 

37 

00:06:51.800 --> 00:06:55.600 

Państwa, że sesja jest transmitowana, nagrywana i publikowana.  

 

38 

00:06:55.600 --> 00:06:59.200 

Wysoka Rado, stwierdzam na podstawie sprawdzenia w sposób  

 

39 

00:06:59.200 --> 00:07:02.400 

elektroniczny kworum, że na ustawowy stan wynoszący 21 Radnych  

 

40 

00:07:02.400 --> 00:07:06.800 

Rady miejskiej w Sulechowie na dzisiejszej sesji obecnych jest  

 

41 

00:07:06.800 --> 00:07:11.800 

20 Radnych. W związku z tym stwierdzam, że obrady 56  

 

42 

00:07:11.800 --> 00:07:15.400 

sesji 8 kadencji Rady miejskiej w Sulechowie są prawomocne do  

 

43 

00:07:15.400 --> 00:07:18.700 

podejmowania uchwał. Porządek obrad wszyscy Radni otrzymali,  

 

44 



Strona 4 z 182 

 

00:07:18.700 --> 00:07:22.800 

a więc nie będę go odczytywać. Czy do proponowanego porządku  

 

45 

00:07:22.800 --> 00:07:25.700 

obrad ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz zgłasza jakieś  

 

46 

00:07:25.700 --> 00:07:34.000 

propozycje? Nie widzę, ale ja w imieniu komisji skarg, wniosków  

 

47 

00:07:34.000 --> 00:07:37.500 

i petycji na wniosek Pani przewodniczącej chciałbym do  

 

48 

00:07:37.500 --> 00:07:43.500 

porządku obrad zgłosić uchwałę druk numer 563 w sprawie sposobu  

 

49 

00:07:43.500 --> 00:07:47.200 

załatwienia petycji Cechu Zdunów Polskich. Proponuję, żeby  

 

50 

00:07:47.200 --> 00:07:50.400 

miejsce tej uchwały było w podpunkcie 10.13.  

 

51 

00:07:50.400 --> 00:07:54.700 

Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych chciałby zgłosić propozycję  

 

52 

00:07:54.700 --> 00:07:59.500 

do porządku obrad? Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania zmiany  

 

53 

00:07:59.500 --> 00:08:03.200 

w porządku obrad. Wprowadzenie w punkcie 10.13  

 

54 

00:08:03.200 --> 00:08:08.800 

uchwały, druk numer 563 w sprawie sposobu sposobu załatwienia  

 

55 

00:08:08.800 --> 00:08:12.900 

petycji Cechu Zdunów Polskich. Bardzo proszę Państwa radnych  

 

56 

00:08:12.900 --> 00:08:21.600 

o oddanie głosu. Zmiana porządku obrad. Pan radny Stanisław  

 

57 

00:08:21.600 --> 00:08:25.600 

Kaczmar, bardzo prosimy o oddanie głosu. Pani Małgosiu.  

 

58 

00:08:25.600 --> 00:08:30.200 

Bardzo prosimy o oddanie głosu na swoich urządzeniach.  
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59 

00:08:30.200 --> 00:08:43.100 

Zmiana porządku obrad. Wiemy, na wniosek komisji.  

 

60 

00:08:43.100 --> 00:08:48.900 

No jeżeli ktoś z Państwa chciałby się zapytać to ja cały  

 

61 

00:08:48.900 --> 00:08:53.300 

czas pytałem. Można się zgłosić, ale każdy z klubów Radnych.  

 

62 

00:08:53.300 --> 00:08:56.600 

Ja uznałem, inaczej, uznałem, że każdy z klubów Radnych ma  

 

63 

00:08:56.600 --> 00:08:58.900 

przedstawicieli w tej komisji więc wszyscy wszystko wiedzą,  

 

64 

00:08:58.900 --> 00:09:03.400 

bo to jest rozpatrzenie petycji, ale to, nie każdy, tak.  

 

65 

00:09:03.400 --> 00:09:06.800 

Nie jestem pewny. No właśnie.  

 

66 

00:09:06.800 --> 00:09:13.300 

Każdy z klubów Radnych ma przedstawiciela swojego w  

 

67 

00:09:13.300 --> 00:09:15.800 

tej komisji, dlatego uznałem, że sprawa jest na tyle jasna  

 

68 

00:09:15.800 --> 00:09:20.100 

i oczywista, że nie trzeba tutaj dodatkowych wyjaśnień. Za  

 

69 

00:09:20.100 --> 00:09:23.600 

19 Radnych, 1 Radny się wstrzymał.  

 

70 

00:09:23.600 --> 00:09:28.100 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została przyjęta.  

 

71 

00:09:28.100 --> 00:09:32.500 

Przechodzimy do punktu 3, informacja przewodniczącego Rady  

 

72 

00:09:32.500 --> 00:09:34.600 

miejskiej w Sulechowie o działaniach podejmowanych w  

 

73 

00:09:34.600 --> 00:09:37.900 

okresie międzysesyjnym. Szanowni Państwo, odpowiednią informację  
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74 

00:09:37.900 --> 00:09:43.800 

dostaliście Państwo mailowo. Została ona również udostępniona elektronicznie  

 

75 

00:09:43.800 --> 00:09:48.000 

na stronach portali społecznościowych, dlatego nie będę  

 

76 

00:09:48.000 --> 00:09:51.900 

jej tutaj szczegółowo odczytywać. Czy ktoś z Państwa radnych  

 

77 

00:09:51.900 --> 00:09:55.300 

lub Pan burmistrz ma jakieś pytania do sprawozdania do  

 

78 

00:09:55.300 --> 00:09:58.800 

informacji? Nie widzę, natomiast chciałbym tylko dodać, że  

 

79 

00:09:58.800 --> 00:10:04.200 

patrząc w przyszłość widzimy tutaj wspólnie z burmistrzem, że  

 

80 

00:10:04.200 --> 00:10:08.700 

będzie potrzeba przeprowadzenia jakiejś sesji w lipcu i  

 

81 

00:10:08.700 --> 00:10:13.000 

żebyście Państwo mogli to sobie ładnie planować, jeżeli chodzi  

 

82 

00:10:13.000 --> 00:10:15.600 

o wasze wakacje to prawdopodobnie, jeżeli taki wniosek się  

 

83 

00:10:15.600 --> 00:10:19.000 

pojawi to będzie to zgodnie z naszym harmonogramem trzeci  

 

84 

00:10:19.000 --> 00:10:27.100 

wtorek miesiąca. Czyli w lipcu trzeci wtorek wypada 19  

 

85 

00:10:27.100 --> 00:10:30.100 

lipca, tak. Także jeżeli byście coś Państwo mieli planować  

 

86 

00:10:30.100 --> 00:10:33.900 

to proszę to uwzględnić. Zrobimy tą sesję, jeżeli ustawodawca  

 

87 

00:10:33.900 --> 00:10:37.600 

nam na to pozwoli online. Niektórzy z Państwa radnych mnie  

 

88 

00:10:37.600 --> 00:10:40.500 
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o to prosili, bo gdzieś tam wyjeżdżają a chcieliby uczestniczyć  

 

89 

00:10:40.500 --> 00:10:42.900 

w tej sesji, a pierwotnie mieliśmy zaplanowane wakacje, więc  

 

90 

00:10:42.900 --> 00:10:47.500 

myślę, że tutaj sesja online będzie najlepszym rozwiązaniem.  

 

91 

00:10:47.500 --> 00:10:51.700 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji, zatem przechodzimy do  

 

92 

00:10:51.700 --> 00:10:54.700 

kolejnego punktu, punkt 4, informacja przewodniczących komisji  

 

93 

00:10:54.700 --> 00:10:58.200 

Rady miejskiej w Sulechowie z prac komisji w okresie międzysesyjnym.  

 

94 

00:10:58.200 --> 00:11:02.900 

Na początek poproszę przewodniczącego komisji do spraw wsi  

 

95 

00:11:02.900 --> 00:11:05.000 

Pana Piotra Bodnara o przedstawienie sprawozdania z  

 

96 

00:11:05.000 --> 00:11:09.500 

prac komisji. Bardzo proszę Panie radny. Panie przewodniczący, Panie  

 

97 

00:11:09.500 --> 00:11:13.300 

burmistrzu, Wysoka Rado, szanowni Państwo. Wszystkie stałe  

 

98 

00:11:13.300 --> 00:11:16.600 

komisje Rady miejskiej obradowały w dniu 14 czerwca. Miałem  

 

99 

00:11:16.600 --> 00:11:20.700 

zaszczyt przewodniczyć tym obradom. Podjęliśmy następujące uchwały  

 

100 

00:11:20.700 --> 00:11:24.100 

i odczytuję. Postaram się jak najkrócej.  

 

101 

00:11:24.100 --> 00:11:27.300 

Jest 9 stron tego sprawozdania także do rzeczy.  

 

102 

00:11:27.300 --> 00:11:30.900 

Za zgodą zebranych udzielono głosu mieszkańcom, którzy złożyli  

 

103 
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00:11:30.900 --> 00:11:35.700 

wnioski w sprawie zmiany przeznaczenia gruntów oraz prezesowi  

 

104 

00:11:35.700 --> 00:11:39.300 

fundacji generado[?]. Jeśli chodzi druki uchwał, druk numer  

 

105 

00:11:39.300 --> 00:11:44.500 

548 w sprawie udzielenia burmistrzowi Sulechowa wotum zaufania.  

 

106 

00:11:44.500 --> 00:11:49.400 

Dyskusję ewentualną przełożono na dziś. Jeśli chodzi o  

 

107 

00:11:49.400 --> 00:11:54.600 

druk numer 549 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania  

 

108 

00:11:54.600 --> 00:11:58.300 

finansowego gminy Sulechów wraz ze sprawozdaniem z wykonania  

 

109 

00:11:58.300 --> 00:12:01.700 

budżetu komisja do spraw wsi tutaj jednogłośnie za.  

 

110 

00:12:01.700 --> 00:12:05.400 

W sprawie udzielenia absolutorium burmistrzowi Sulechowa za  

 

111 

00:12:05.400 --> 00:12:08.600 

rok 2021 komisja do spraw wsi jednogłośnie za.  

 

112 

00:12:08.600 --> 00:12:12.700 

Druk numer 551 o zmianie uchwały w sprawie emisji obligacji  

 

113 

00:12:12.700 --> 00:12:17.400 

oraz określenia zasad ich zbywania i nabywania i wykupu jednogłośnie  

 

114 

00:12:17.400 --> 00:12:22.300 

za komisja do spraw wsi. Druk numer 552 w sprawie określenia  

 

115 

00:12:22.300 --> 00:12:25.000 

średniej ceny jednostki paliwa w gminie Sulechów na rok  

 

116 

00:12:25.000 --> 00:12:28.800 

szkolny 2022/23 komisja do spraw wsi jednogłośnie za.  

 

117 

00:12:28.800 --> 00:12:33.300 

Druk numer 553 o zmianie uchwały budżetowej gminy Sulechów  
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118 

00:12:33.300 --> 00:12:38.200 

na 2022 rok wraz z autopoprawkami również jednogłośnie za.  

 

119 

00:12:38.200 --> 00:12:42.400 

Druk numer 554 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej  

 

120 

00:12:42.400 --> 00:12:45.700 

prognozy finansowej gminy Sulechów na lata 2022/32.  

 

121 

00:12:45.700 --> 00:12:51.700 

komisja do spraw wsi jednogłośnie poparła tą uchwałę wraz  

 

122 

00:12:51.700 --> 00:12:55.500 

z autopoprawkami. Druk numer 555 w sprawie projektu uchwały  

 

123 

00:12:55.500 --> 00:12:58.700 

o zmianie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek  

 

124 

00:12:58.700 --> 00:13:01.200 

zwolnień oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru  

 

125 

00:13:01.200 --> 00:13:05.200 

godzin zajęć dla nauczycieli komisja również jednogłośnie poparła  

 

126 

00:13:05.200 --> 00:13:09.900 

tą uchwałę. Druk numer 556 w sprawie nadania nazwy ulicy  

 

127 

00:13:09.900 --> 00:13:14.900 

położonej w obrębie 0003 miasta Sulechów jednogłośnie za.  

 

128 

00:13:14.900 --> 00:13:19.600 

Tudzież druk numer 557 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w  

 

129 

00:13:19.600 --> 00:13:22.900 

obrębie miasta Sulechów też jednogłośnie za.  

 

130 

00:13:22.900 --> 00:13:28.700 

Podobnie w sprawie druku numer 558, to jest też nadanie nazwy  

 

131 

00:13:28.700 --> 00:13:35.900 

ulicy w obrębach 002 003 oraz druk numer 559 też nazwa ulicy  

 

132 

00:13:35.900 --> 00:13:39.400 

położonej w obrębie 002 003 też jednogłośnie za.  
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133 

00:13:39.400 --> 00:13:43.500 

Jeszcze jedna nazwa ulicy to jest druk numer 560 w sprawie nadania  

 

134 

00:13:43.500 --> 00:13:47.000 

nazw ulic położonych w obrębie Brzezie Koło Sulechowo jednogłośnie  

 

135 

00:13:47.000 --> 00:13:52.800 

za. Druk numer 561 to jest nazwa ulicy w obrębie Nowy Świat.  

 

136 

00:13:52.800 --> 00:13:57.800 

Też komisja zaopiniowała pozytywnie tą uchwałę. Druk numer  

 

137 

00:13:57.800 --> 00:14:00.800 

562 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie przez gminę  

 

138 

00:14:00.800 --> 00:14:03.700 

Sulechów od żądania zwrotu zwaloryzowanej bonifikaty udzielonej  

 

139 

00:14:03.700 --> 00:14:08.800 

przy sprzedaży niezabudowanej nieruchomości gruntowej komisja również  

 

140 

00:14:08.800 --> 00:14:13.300 

zaopiniowała pozytywnie tą uchwałę. W sprawach różnych dyrektor  

 

141 

00:14:13.300 --> 00:14:15.400 

[dźwięk niezrozumiały] przedstawił sprawozdanie z działalności  

 

142 

00:14:15.400 --> 00:14:21.400 

CUW. Radna Agnieszka Szeląg zaproponowała organizację spotkania  

 

143 

00:14:21.400 --> 00:14:25.900 

Radnych i dyrektora w celu omówienia działalności centrum  

 

144 

00:14:25.900 --> 00:14:29.200 

usług wspólnych. Radny Wojciech Szefner poprosił Radnych o opinię  

 

145 

00:14:29.200 --> 00:14:32.500 

w sprawie przedłożonego wniosku [dźwięk niezrozumiały], tutaj  

 

146 

00:14:32.500 --> 00:14:37.900 

było dosyć sporo dyskusji na ten temat. Również Radny Wojciech  

 

147 

00:14:37.900 --> 00:14:41.100 
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Szefner poinformował o rozpatrzeniu petycji Cechu Zdunów  

 

148 

00:14:41.100 --> 00:14:43.400 

Polskich przez komisję skarg, wniosków i petycji. Komisja  

 

149 

00:14:43.400 --> 00:14:46.900 

jednogłośnie zdecydowała, że petycja jest zasadna. Radny  

 

150 

00:14:46.900 --> 00:14:50.000 

Przemysław Mikołajczyk prosił o przygotowanie zbiorczej informacji  

 

151 

00:14:50.000 --> 00:14:54.100 

na temat dotacji przyznanych ROD[?] z terenu gminy w  

 

152 

00:14:54.100 --> 00:14:59.000 

poprzednich latach. Rozmawiano również o miejscach, o  

 

153 

00:14:59.000 --> 00:15:02.200 

dostępności miejsc parkingowych tutaj Pan zastępca burmistrza.  

 

154 

00:15:02.200 --> 00:15:05.500 

Bardzo dziękuję. Dziękuję bardzo.  

 

155 

00:15:05.500 --> 00:15:08.500 

Proszę przewodniczącego komisji budżetu i gospodarki Pana  

 

156 

00:15:08.500 --> 00:15:10.800 

Wojciecha Szefnera o przedstawienie sprawozdania z prac  

 

157 

00:15:10.800 --> 00:15:13.900 

komisji. Bardzo proszę. Panie przewodniczący, Wysoka Rado,  

 

158 

00:15:13.900 --> 00:15:17.000 

Panie burmistrzu, szanowni Państwo. W związku z tym, że  

 

159 

00:15:17.000 --> 00:15:20.900 

pan przewodniczący Piotr Bodnar omówił już te kwestie o  

 

160 

00:15:20.900 --> 00:15:24.200 

posiedzenie wspólne. Ja przedstawię tylko i wyłącznie jakie  

 

161 

00:15:24.200 --> 00:15:27.500 

były wyniki opiniowania przez członków komisji budżetu i  

 

162 
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00:15:27.500 --> 00:15:31.000 

gospodarki poszczególnych uchwał. Więc jeśli chodzi o  

 

163 

00:15:31.000 --> 00:15:35.400 

druk numer 548 w sprawie udzielenia burmistrzowi Sulechowa wotum  

 

164 

00:15:35.400 --> 00:15:38.200 

zaufania tutaj dyskusje przeniesione na dzisiaj na sesję,  

 

165 

00:15:38.200 --> 00:15:41.600 

tak jak co roku. Jeśli chodzi o druk 549 w sprawie rozpatrzenia  

 

166 

00:15:41.600 --> 00:15:45.400 

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy Sulechów wraz  

 

167 

00:15:45.400 --> 00:15:47.700 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Sulechów za  

 

168 

00:15:47.700 --> 00:15:51.900 

2021 rok 7 radnych za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się.  

 

169 

00:15:51.900 --> 00:15:57.300 

W sprawie udzielenia absolutorium burmistrzowi Sulechowa za 2021  

 

170 

00:15:57.300 --> 00:16:01.600 

rok to jest druk 550, 7 Radnych za, 0 przeciwnych, 0  

 

171 

00:16:01.600 --> 00:16:05.700 

wstrzymujących się. Druk 551 o zmianie uchwały w sprawie emisji  

 

172 

00:16:05.700 --> 00:16:09.600 

obligacji oraz określania zasad ich zbywania, nabywania i  

 

173 

00:16:09.600 --> 00:16:13.000 

wykupu. 7 Radnych za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących się.  

 

174 

00:16:13.000 --> 00:16:16.200 

Druk numer 552 w sprawie określenia średniej ceny jednostki  

 

175 

00:16:16.200 --> 00:16:22.000 

paliwa w gminie Sulechów za rok szkolny 2022- 2023.  

 

176 

00:16:22.000 --> 00:16:25.800 

7 radnych za, 0 głosów przeciwnych, głosów wstrzymujących się.  
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177 

00:16:25.800 --> 00:16:30.300 

Druk 553 o zmianie uchwały budżetowej gminy Sulechów na  

 

178 

00:16:30.300 --> 00:16:36.100 

2022. Najpierw przyjęta autopoprawka a później przegłosowana całość.  

 

179 

00:16:36.100 --> 00:16:39.200 

7 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się.  

 

180 

00:16:39.200 --> 00:16:43.300 

Druk 554 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej  

 

181 

00:16:43.300 --> 00:16:46.600 

gmina Sulechów na lata 2022-2032.  

 

182 

00:16:46.600 --> 00:16:51.600 

Również najpierw głosowano poprawkę, później całość.  

 

183 

00:16:51.600 --> 00:16:55.200 

7 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. Druk  

 

184 

00:16:55.200 --> 00:16:58.600 

554 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy  

 

185 

00:16:58.600 --> 00:17:04.300 

finansowej gminy Sulechów na lata 2022-2032 wraz z autopoprawką  

 

186 

00:17:04.300 --> 00:17:09.000 

7 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. Druk 555  

 

187 

00:17:09.000 --> 00:17:13.000 

w sprawie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie zasad  

 

188 

00:17:13.000 --> 00:17:16.200 

udzielania rozmiaru obniżek, zwolnień oraz ustalenia tygodniowego  

 

189 

00:17:16.200 --> 00:17:20.300 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli również 7 głosów  

 

190 

00:17:20.300 --> 00:17:24.500 

za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. Druk 556 i  

 

191 

00:17:24.500 --> 00:17:31.000 

557 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w obrębie 0003  
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192 

00:17:31.000 --> 00:17:34.400 

miasta Sulechów, 7 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych.  

 

193 

00:17:34.400 --> 00:17:38.500 

Druk 558 w sprawie nadania ulicy położonej w obrębie 002  

 

194 

00:17:38.500 --> 00:17:42.100 

i 0003 miasta Sulechów 7 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących  

 

195 

00:17:42.100 --> 00:17:46.600 

się. 559 druk w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w  

 

196 

00:17:46.600 --> 00:17:52.100 

obrębach 0002 i 0003 miasta Sulechów. 7 głosów za, 0 przeciwnych, 0  

 

197 

00:17:52.100 --> 00:17:56.700 

wstrzymujących się. Podobnie druk 560 w sprawie nadania nazw ulic położonych w obrębie  

 

198 

00:17:56.700 --> 00:17:59.700 

Brzezia[?] koło Sulechowa również 7 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących  

 

199 

00:17:59.700 --> 00:18:04.700 

się. Druk 561 w sprawie nadania nazw ulic położonych w  

 

200 

00:18:04.700 --> 00:18:08.800 

obrębie Nowy Świat 7 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się  

 

201 

00:18:08.800 --> 00:18:12.900 

i druk 562 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie przez  

 

202 

00:18:12.900 --> 00:18:17.000 

gminę Sulechów od żądania zwrotu zwaloryzowanej bonifikaty udzielonej  

 

203 

00:18:17.000 --> 00:18:21.000 

przy sprzedaży niezabudowanej nieruchomości gruntowej również  

 

204 

00:18:21.000 --> 00:18:24.700 

7 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących. Sprawy różne  

 

205 

00:18:24.700 --> 00:18:27.900 

omówił mój przedmówca Pan Piotr Bodnar także nie będę powielał.  

 

206 

00:18:27.900 --> 00:18:31.600 
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Wszystkie te dane zamieszczone są przedstawione w protokole.  

 

207 

00:18:31.600 --> 00:18:35.600 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. Bardzo proszę przewodniczącego komisji  

 

208 

00:18:35.600 --> 00:18:39.600 

przestrzegania prawa i ochrony środowiska Pana Przemysława Pokłada  

 

209 

00:18:39.600 --> 00:18:44.100 

o przedstawienie sprawozdania z prac komisji. Panie przewodniczący,  

 

210 

00:18:44.100 --> 00:18:47.400 

Panie i Panowie radni, szanowni Państwo, Panie burmistrzu.  

 

211 

00:18:47.400 --> 00:18:52.100 

Tak jak tutaj koledzy wcześniej wspomnieli komisja odbyła  

 

212 

00:18:52.100 --> 00:18:57.600 

14 czerwca bieżącego roku wspólne posiedzenie z innymi komisjami.  

 

213 

00:18:57.600 --> 00:19:02.500 

Ja tylko się tutaj skupię na wynikach głosowania, jak  

 

214 

00:19:02.500 --> 00:19:06.400 

głosowała komisja przestrzegania prawa i ochrony środowiska. Druk  

 

215 

00:19:06.400 --> 00:19:12.300 

549 tutaj zostało wcześniej, przepraszam, 548.  

 

216 

00:19:12.300 --> 00:19:16.100 

Nie głosowaliśmy. Za zgodą zebranych postanowiono nie  

 

217 

00:19:16.100 --> 00:19:19.900 

opiniować druku a dyskusję na jego temat przeprowadzić w  

 

218 

00:19:19.900 --> 00:19:26.300 

dniu dzisiejszym na sesji. Druk 549 komisja zaopiniowała pozytywnie  

 

219 

00:19:26.300 --> 00:19:29.800 

6 głosów za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się.  

 

220 

00:19:29.800 --> 00:19:35.800 

Druk 550 komisja zaopiniowała także pozytywnie 6 głosów za,  

 

221 
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00:19:35.800 --> 00:19:42.000 

0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. Druk 551 komisja zaopiniowała pozytywnie  

 

222 

00:19:42.000 --> 00:19:47.700 

także 6 głosów za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się.  

 

223 

00:19:47.700 --> 00:19:58.000 

Druk 552 komisja także zaopiniowała pozytywnie 6 za, 0 wstrzymujących  

 

224 

00:19:58.000 --> 00:20:05.800 

się. Druk 533 tutaj była poprawka, autopoprawka tak Pana  

 

225 

00:20:05.800 --> 00:20:11.800 

burmistrza. Przyjęto tą autopoprawkę jednogłośnie i  

 

226 

00:20:11.800 --> 00:20:16.700 

cały druk też jednogłośnie przyjęto i zaopiniowano pozytywnie  

 

227 

00:20:16.700 --> 00:20:24.100 

6 za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących się. Druk 554 także  

 

228 

00:20:24.100 --> 00:20:28.500 

tutaj była autopoprawka. Autopoprawka została przyjęta pozytywnie  

 

229 

00:20:28.500 --> 00:20:32.600 

przez komisję i cały druk też zaopiniowany pozytywnie. Druk  

 

230 

00:20:32.600 --> 00:20:41.200 

555 komisja zaopiniowała także pozytywnie 6 za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących  

 

231 

00:20:41.200 --> 00:20:48.200 

się. Druk 556 komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 

232 

00:20:48.200 --> 00:20:55.600 

Druk 557 komisja zaopiniowała także pozytywnie.  

 

233 

00:20:55.600 --> 00:21:00.600 

Druk 558 także pozytywnie.  

 

234 

00:21:00.600 --> 00:21:03.800 

559 także pozytywnie.  

 

235 

00:21:03.800 --> 00:21:07.700 

560 też pozytywnie.  
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236 

00:21:07.700 --> 00:21:14.400 

6 za, 0 wstrzymujących się, zero sprzeciwów. 561 druk także  

 

237 

00:21:14.400 --> 00:21:19.100 

pozytywnie i chyba do końca, tak, żadnych sprzeciwów, 562  

 

238 

00:21:19.100 --> 00:21:23.000 

też pozytywnie. 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  

 

239 

00:21:23.000 --> 00:21:27.500 

Sprawy różne tutaj kolega Bodnar odczytał, nie będę tego powielał.  

 

240 

00:21:27.500 --> 00:21:31.500 

Dziękuję bardzo. Dziękuję.  

 

241 

00:21:31.500 --> 00:21:36.500 

Bardzo proszę przewodniczącego komisji oświaty, kultury i  

 

242 

00:21:36.500 --> 00:21:40.300 

spraw społecznych Pana Miłosza Brodzikowskiego o przedstawienie sprawozdania  

 

243 

00:21:40.300 --> 00:21:43.800 

z prac komisji. Dziękuję bardzo. Panie przewodniczący, Panie  

 

244 

00:21:43.800 --> 00:21:47.300 

burmistrzu, Wysoka Rado. W naszej komisji taka sytuacja nietypowa,  

 

245 

00:21:47.300 --> 00:21:51.700 

ponieważ z powodu braku członków komisji nie uzyskaliśmy kworum  

 

246 

00:21:51.700 --> 00:21:56.300 

na wspólnym posiedzeniu komisji i w związku z powyższym nie  

 

247 

00:21:56.300 --> 00:22:00.900 

byliśmy uprawnieni do zaopiniowania uchwał na dzisiejszą sesję.  

 

248 

00:22:00.900 --> 00:22:03.700 

Także bardzo mi przykro, ale na tym muszę zakończyć moje  

 

249 

00:22:03.700 --> 00:22:06.900 

wystąpienie. Dziękuję bardzo. Dziękuję.  

 

250 

00:22:06.900 --> 00:22:11.400 

Czy któraś z komisji doraźnych chce przedstawić swoje sprawozdanie  
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251 

00:22:11.400 --> 00:22:16.000 

ewentualnie to proszę się zgłosić. Widzę, że Pani radna  

 

252 

00:22:16.000 --> 00:22:19.200 

Elżbieta Musiałek przewodnicząca komisji skarg, wniosków i  

 

253 

00:22:19.200 --> 00:22:29.100 

petycji. Bardzo proszę. Panie przewodniczący, Panie burmistrzu,  

 

254 

00:22:29.100 --> 00:22:32.800 

Wysoka Rado, zaproszeni goście. Komisja skarg, wniosków i  

 

255 

00:22:32.800 --> 00:22:36.900 

petycji Rady miejskiej w Sulechowie w czasie posiedzenia w  

 

256 

00:22:36.900 --> 00:22:42.600 

dniu 6 czerwca 2020 roku w głosowaniu jawnym jednogłośnie uznała  

 

257 

00:22:42.600 --> 00:22:46.200 

petycję Zdunów Polskich w sprawie naprawy programu ochrony  

 

258 

00:22:46.200 --> 00:22:50.700 

powietrza odnoszącej się do, bezpośrednio do uchwały numer  

 

259 

00:22:50.700 --> 00:22:58.600 

22/323/20 sejmiku województwa lubuskiego z dnia 7 września  

 

260 

00:22:58.600 --> 00:23:04.400 

2020 roku w sprawie uchwalenia programu ochrony powietrza dla  

 

261 

00:23:04.400 --> 00:23:09.400 

strefy lubuskiej wraz z planem działań krótkoterminowych za zasadną.  

 

262 

00:23:09.400 --> 00:23:14.400 

Wyniki głosowania komisji 5 głosów za.  

 

263 

00:23:14.400 --> 00:23:20.200 

Komisja przyjęła stanowisko, iż przedmiotowa petycja jest  

 

264 

00:23:20.200 --> 00:23:25.500 

zasadna w aspekcie promowania gazu przez zapisy programu ochrony  

 

265 

00:23:25.500 --> 00:23:31.900 
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powietrza. Gaz, paliwo kopalne promowane jest kosztem drewna  

 

266 

00:23:31.900 --> 00:23:36.200 

będącego odnawialnym i ekologicznym źródłem energii.  

 

267 

00:23:36.200 --> 00:23:41.300 

Komisja zwraca uwagę, iż skutkiem przyjętych przepisów jest  

 

268 

00:23:41.300 --> 00:23:44.800 

pozbawienie mieszkańców możliwości ogrzewania domów produktami,  

 

269 

00:23:44.800 --> 00:23:50.600 

przetwarzania z biomasy drzewnej i wskazanie ich na [dźwięk niezrozumiały] dostawy  

 

270 

00:23:50.600 --> 00:23:54.900 

paliw kopalnych, co przy obecnej sytuacji ekonomicznej i  

 

271 

00:23:54.900 --> 00:23:59.800 

geopolitycznej naraża mieszkańców na drastyczny wzrost kosztów  

 

272 

00:23:59.800 --> 00:24:04.800 

ogrzewania. Komisja stoi na stanowisku, iż uchwała numer  

 

273 

00:24:04.800 --> 00:24:15.700 

22/323/20 sejmiku województwa lubuskiego z dnia 7 września  

 

274 

00:24:15.700 --> 00:24:20.600 

2020 roku w sprawie uchwalenia programu ochrony powietrza dla  

 

275 

00:24:20.600 --> 00:24:26.100 

strefy lubuskiej wraz z planem działań krótko terminowych należy  

 

276 

00:24:26.100 --> 00:24:30.000 

zrewidować zwłaszcza pod kątem kosztów jakie w wyniku jej  

 

277 

00:24:30.000 --> 00:24:34.000 

zapisów poniosą mieszkańcy województwa. Dziękuję bardzo.  

 

278 

00:24:34.000 --> 00:24:38.400 

Dziękuję. To ja tylko Panią przewodniczącą chciałbym dopytać  

 

279 

00:24:38.400 --> 00:24:42.100 

w świetle tej uchwały w województwie lubuskim nie będziemy  

 

280 
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00:24:42.100 --> 00:24:46.200 

w kominku mogli palić od którego roku? 2 27 bodajże.  

 

281 

00:24:46.200 --> 00:24:50.600 

No i to jest takie coś co powinno wybrzmieć. Od 2027 roku  

 

282 

00:24:50.600 --> 00:24:54.700 

osoby, które mają kominki w domu nie będą mogli palić drewnem,  

 

283 

00:24:54.700 --> 00:24:58.000 

tak. Tak, tak. To w kominkach z płaszczem wodnym, dokładnie.  

 

284 

00:24:58.000 --> 00:25:02.200 

I tego tematu dotyczy petycja Cechu Zdunów Polski i  

 

285 

00:25:02.200 --> 00:25:05.600 

my tą petycję, znaczy żeby wycofać się z tego. To znaczy  

 

286 

00:25:05.600 --> 00:25:09.400 

proszę Państwa powiem tak. No moglibyśmy, mogliśmy.  

 

287 

00:25:09.400 --> 00:25:13.300 

Jakby ta petycja wpłynęła do nas, do naszej komisji.  

 

288 

00:25:13.300 --> 00:25:18.500 

Według właściwości mogliśmy to przekazać do Urzędu Marszałkowskiego  

 

289 

00:25:18.500 --> 00:25:22.900 

do sejmiku no bo oni podjęli taką decyzję, ale komisja uznała  

 

290 

00:25:22.900 --> 00:25:28.100 

jednogłośnie wszystkie kluby, że należy się nad tym pochylić  

 

291 

00:25:28.100 --> 00:25:32.100 

i no i tutaj przedstawić tą sytuację.  

 

292 

00:25:32.100 --> 00:25:35.700 

Aczkolwiek na pewno jeszcze pójdzie pismo przewodnie w  

 

293 

00:25:35.700 --> 00:25:38.500 

myśl naszej uchwały jeżeli Państwo podejmiecie taką uchwałę.  

 

294 

00:25:38.500 --> 00:25:47.400 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. Bardzo proszę Pana radnego Piotra  
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295 

00:25:47.400 --> 00:25:51.400 

Miszkiewicza przewodniczącego komisji i teraz mam zagwozdkę  

 

296 

00:25:51.400 --> 00:25:55.000 

żeby się nie pomylić. Jakiej komisji?  

 

297 

00:25:55.000 --> 00:26:03.900 

Nie powiem śmieciowej. Do spraw gospodarki odpadami i  

 

298 

00:26:03.900 --> 00:26:08.800 

dokończy już Pan. Dziękuję Panie przewodniczący. Panie przewodniczący,  

 

299 

00:26:08.800 --> 00:26:13.500 

Panie burmistrzu, szanowni goście, Wysoka Rado. Komisja do  

 

300 

00:26:13.500 --> 00:26:15.700 

spraw gospodarki odpadami i utrzymania czystości na terenie  

 

301 

00:26:15.700 --> 00:26:19.700 

gminy Sulechów procedowała wczoraj czy może bardziej opiniowała  

 

302 

00:26:19.700 --> 00:26:25.600 

wczoraj dokumentację, którą urząd i pracownicy Pana burmistrza  

 

303 

00:26:25.600 --> 00:26:29.800 

przygotowali do nadchodzącego przetargu. Z tego miejsca chciałbym  

 

304 

00:26:29.800 --> 00:26:36.300 

dla Pani Patrycji pogratulować. Uważam, że specyfikacja oraz  

 

305 

00:26:36.300 --> 00:26:43.100 

dokument przedstawiony dla komisji umowy stawia bardzo wysoko  

 

306 

00:26:43.100 --> 00:26:47.100 

poprzeczkę dla firm, które będą startować w przetargu i  

 

307 

00:26:47.100 --> 00:26:50.700 

ja osobiście się z tego cieszę. Myślę, że mogę powiedzieć, że  

 

308 

00:26:50.700 --> 00:26:57.100 

komisja zaopiniowała pozytywnie trud i wysiłek jaki pracownicy Pana  

 

309 

00:26:57.100 --> 00:27:00.500 

burmistrza włożyli w te wszystkie przygotowania, także ja jestem  
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310 

00:27:00.500 --> 00:27:05.400 

optymistą. Dziękuję. Dziękuję Panu przewodniczącemu komisji  

 

311 

00:27:05.400 --> 00:27:09.300 

gospodarki odpadami, do spraw gospodarki odpadami i  

 

312 

00:27:09.300 --> 00:27:15.700 

utrzymania czystości na terenie gminy Sulechów. Częściej bardzo  

 

313 

00:27:15.700 --> 00:27:19.300 

proszę zabierać głos w sprawozdaniach to na pewno się  

 

314 

00:27:19.300 --> 00:27:21.600 

nauczę. Przechodzimy do kolejnego punktu bo więcej zgłoszeń  

 

315 

00:27:21.600 --> 00:27:24.800 

nie widzę w tym punkcie, czy widzę. Widzę. Bardzo proszę  

 

316 

00:27:24.800 --> 00:27:28.500 

Pan radny Jan Rerus. Dziękuję bardzo.  

 

317 

00:27:28.500 --> 00:27:31.500 

Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, Wysoka Rado, szanowni  

 

318 

00:27:31.500 --> 00:27:39.300 

goście. Ja do dwóch komisji. Tej pierwszej jeżeli chodzi o komisję  

 

319 

00:27:39.300 --> 00:27:43.600 

skarg, wniosków i petycji nie bardzo zrozumiałem jaka jest  

 

320 

00:27:43.600 --> 00:27:47.000 

intencja komisji. Czyli czy palić czy nie palić.  

 

321 

00:27:47.000 --> 00:27:49.600 

Było niedawno, że [dźwięk niezrozumiały]. Ja myślę, że  

 

322 

00:27:49.600 --> 00:27:54.000 

palić. [dźwięk niezrozumiały] To jest jedno. Druga rzecz  

 

323 

00:27:54.000 --> 00:27:57.800 

do komisji tutaj gospodarki odpadami komunalnymi.  

 

324 

00:27:57.800 --> 00:28:04.300 
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Mam pytanie, ponieważ wczoraj rzeczywiście była dyskusja dość  

 

325 

00:28:04.300 --> 00:28:10.600 

długa. No trochę byłem zniesmaczony tym muszę powiedzieć dlatego,  

 

326 

00:28:10.600 --> 00:28:17.700 

że odebrałem, iż Pan zastępca burmistrza jakby potraktował, że w  

 

327 

00:28:17.700 --> 00:28:21.200 

zasadzie nie powinniśmy się do tego wtrącać. Pani Patrycja,  

 

328 

00:28:21.200 --> 00:28:24.700 

kierowniczka, okej, wszystko było dobrze. Ale Pan, była  

 

329 

00:28:24.700 --> 00:28:26.300 

jedna [dźwięk niezrozumiały], czyli po co nam się dodaje,  

 

330 

00:28:26.300 --> 00:28:30.400 

jeżeli później się takie uwagi robi niepotrzebne jakbyśmy byli  

 

331 

00:28:30.400 --> 00:28:34.500 

niepotrzebni. Na to po prostu szkoda czasu. Ale mam dwa  

 

332 

00:28:34.500 --> 00:28:37.700 

pytania do tego, które tam wybrzmiały a tutaj jeszcze nie  

 

333 

00:28:37.700 --> 00:28:43.900 

wybrzmiały. Pierwsze. Przepraszam.  

 

334 

00:28:43.900 --> 00:28:49.500 

Wyłączyłem. Czy rzeczywiście w tym, w tym czasie obecnym gdy  

 

335 

00:28:49.500 --> 00:28:53.400 

jest duża inflacja, no wiemy, że mamy inflację bazową w  

 

336 

00:28:53.400 --> 00:28:57.400 

maju około 8% i 14% inflacji ogólnej.  

 

337 

00:28:57.400 --> 00:29:00.300 

Ta inflacja cały czas nam postępuje. Nie wiemy co się  

 

338 

00:29:00.300 --> 00:29:06.300 

stanie. Mamy zapewnienie czy obiecane przez rząd, że od 1  

 

339 
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00:29:06.300 --> 00:29:12.200 

stycznia 2023 roku wejdzie ustawa kaucyjna co zmieni nam  

 

340 

00:29:12.200 --> 00:29:16.400 

w dużej części tych odpadów komunalnych może nam zmienić postrzeganie  

 

341 

00:29:16.400 --> 00:29:20.200 

tych odpadów i odbiór tych odpadów, czy rzeczywiście musimy  

 

342 

00:29:20.200 --> 00:29:24.800 

na 3 lata ten przetarg przeprowadzić.  

 

343 

00:29:24.800 --> 00:29:29.000 

Być może na 2. To jest bardziej pytanie do Państwa radnych  

 

344 

00:29:29.000 --> 00:29:32.200 

o wypowiedzenie się. Pan burmistrz rozumiem się określił już  

 

345 

00:29:32.200 --> 00:29:35.300 

na 3 lata i nie będzie z tym polemizował, bo już nam tak  

 

346 

00:29:35.300 --> 00:29:39.500 

określił, ale natomiast jest to również głosy inne były  

 

347 

00:29:39.500 --> 00:29:45.200 

w tym zakresie. Czy rzeczywiście te 3 lata w tym obecnym stanie mimo,  

 

348 

00:29:45.200 --> 00:29:49.500 

że tam podwyżki są możliwe robione jeżeli chodzi o wykonawcę,  

 

349 

00:29:49.500 --> 00:29:54.300 

ale to przy tych zmieniających warunkach Państwo, którzy  

 

350 

00:29:54.300 --> 00:29:58.500 

pamiętają lata, początek lat 90 i hiperinflacje wiedzą o  

 

351 

00:29:58.500 --> 00:30:02.000 

czym mówię, że może to być duże problemy może robić.  

 

352 

00:30:02.000 --> 00:30:07.600 

Dlatego takie do przemyślenia, czy to jest drugi punkt, który dotyczy  

 

353 

00:30:07.600 --> 00:30:11.200 

bezpośrednio mnie zarządzającego nieruchomościami i  
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354 

00:30:11.200 --> 00:30:15.500 

tutaj mam pytanie, bo jakby to, scedowania to na Panią mecenas,  

 

355 

00:30:15.500 --> 00:30:21.100 

że Pani mecenas wszystko klepnęła i jest dobrze.  

 

356 

00:30:21.100 --> 00:30:23.700 

Może nie teraz odpowiedź, Pani mecenas by się musiała zastanowić.  

 

357 

00:30:23.700 --> 00:30:28.700 

Może pod koniec sesji. W punkcie 14, 12 tych warunków, które  

 

358 

00:30:28.700 --> 00:30:33.700 

wystawiamy jest taki zapis. Żeśmy nad nim długo dyskutowali ale  

 

359 

00:30:33.700 --> 00:30:38.700 

nie uzyskaliśmy konsensusu. I on brzmi w ten sposób.  

 

360 

00:30:38.700 --> 00:30:43.200 

Utrzymanie, znaczy wykonawca ma obowiązek żeby było jasne.  

 

361 

00:30:43.200 --> 00:30:48.900 

Utrzymanie dostarczonych pojemników we właściwym stanie sanitarnym  

 

362 

00:30:48.900 --> 00:30:55.400 

poprzez wykonywanie mycia i dezynfekcji z częstotliwością gwarantującą  

 

363 

00:30:55.400 --> 00:30:58.700 

zapewnienie im właściwego stanu sanitarnego.  

 

364 

00:30:58.700 --> 00:31:02.100 

Gdyby te zdanie się tu zakończyło wszystko jest jasne.  

 

365 

00:31:02.100 --> 00:31:07.300 

Ale dalej jest przecinek. Na zgłoszenie zamawiającego, przecinek,  

 

366 

00:31:07.300 --> 00:31:11.500 

czyli wyjątek, jednak nie częściej niż raz na kwartał.  

 

367 

00:31:11.500 --> 00:31:14.700 

Czyli co, raz na kwartał ma być to [dźwięk niezrozumiały].  

 

368 

00:31:14.700 --> 00:31:20.500 

Czy raz, nie częściej, czy raz na 3 lata ma tylko czyścić  
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369 

00:31:20.500 --> 00:31:24.700 

to czy w kontekście później realizacji umowy.  

 

370 

00:31:24.700 --> 00:31:28.700 

Co zamawiający, którym jest gmina. Jak ma sprawdzać tą.  

 

371 

00:31:28.700 --> 00:31:32.000 

Czy cały czas ma być to czyste czy tylko raz na kwartał ma  

 

372 

00:31:32.000 --> 00:31:34.900 

być. Czy tylko ma być czyste po zgłoszeniu. Ten zapis jest  

 

373 

00:31:34.900 --> 00:31:40.000 

tak niezrozumiały tutaj, że chciałbym albo żeby ten zapis  

 

374 

00:31:40.000 --> 00:31:44.200 

skorygować, jego jakoś jasno napisać, a może Pani mecenas  

 

375 

00:31:44.200 --> 00:31:48.500 

powiedziała co przez to należy rozumieć. A mnie to żywotnie interesuje  

 

376 

00:31:48.500 --> 00:31:50.800 

ze względu na zarządzanie wspólnotami mieszkaniowymi. Też  

 

377 

00:31:50.800 --> 00:31:55.000 

chcę wiedzieć co wykonawca ma z tymi pojemnikami robić, a  

 

378 

00:31:55.000 --> 00:31:58.900 

wiadomo, że te pojemniki nie zawsze są czyste.  

 

379 

00:31:58.900 --> 00:32:03.000 

To tyle chciałem do tego. Dziękuję. Dziękuję. To może ja  

 

380 

00:32:03.000 --> 00:32:06.600 

odpowiem na pierwsze pytanie Pana radnego dotyczącego petycji.  

 

381 

00:32:06.600 --> 00:32:13.400 

Wiceprzewodniczący chce odpowiedzieć, żeśmy ustalili, że chce zająć głos.  

 

382 

00:32:13.400 --> 00:32:20.000 

[dźwięki niezrozumiałe]. Bardzo proszę, Pan radny Piotr Miszkiewicz.  

 

383 

00:32:20.000 --> 00:32:23.500 
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Dziękuję Panie przewodniczący. Panie Janie, w dużym skrócie.  

 

384 

00:32:23.500 --> 00:32:28.000 

Komisja przychyliła się do petycji stowarzyszenia kominiarzy,  

 

385 

00:32:28.000 --> 00:32:32.800 

ale drugim krokiem, o którym dzisiaj nie było wspomniane będzie podjęcie  

 

386 

00:32:32.800 --> 00:32:37.200 

dokumentu, być może stanowiska Rady miejskiej odnośnie próby  

 

387 

00:32:37.200 --> 00:32:40.600 

zmian zapisów uchwały sejmiku województwa lubuskiego.  

 

388 

00:32:40.600 --> 00:32:45.600 

Żeby po 2028 tym drzewem będzie można było palić.  

 

389 

00:32:45.600 --> 00:32:51.700 

Komisja do tego będzie dążyła. Chodziło nam, tak uzupełnię Panie  

 

390 

00:32:51.700 --> 00:32:57.100 

Janie o to żeby został zniesiony zakaz palenie drzewa.  

 

391 

00:32:57.100 --> 00:33:00.500 

Powiedzmy tak krótko obrazowo, tak. Bo jest to w zapisie.  

 

392 

00:33:00.500 --> 00:33:05.700 

I tyle. Dziękuję. Jeżeli przyjmiemy tą uchwałę, którą proponuje  

 

393 

00:33:05.700 --> 00:33:08.800 

komisja to tak naprawdę popieramy stanowisko Cechu Zdunów  

 

394 

00:33:08.800 --> 00:33:13.500 

Polskich i uważamy żeby, że nie powinniśmy blokować od  

 

395 

00:33:13.500 --> 00:33:18.500 

2027 roku palenia w kominkach drewnem. Czy na drugą część  

 

396 

00:33:18.500 --> 00:33:22.600 

pytania będzie odpowiedź czy na razie Pani mecenas.  

 

397 

00:33:22.600 --> 00:33:30.500 

Bo jak rozumiem to było pytanie do Pani mecenas. Bardzo proszę.  

 

398 
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00:33:30.500 --> 00:33:34.000 

Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, szanowni Państwo. Ja  

 

399 

00:33:34.000 --> 00:33:36.900 

musiałabym sięgnąć do dokumentu umowy całego w tej chwili.  

 

400 

00:33:36.900 --> 00:33:40.700 

Rozumiem, czyli w późniejszym czasie będzie ta odpowiedź.  

 

401 

00:33:40.700 --> 00:33:49.100 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie, zatem przechodzimy do  

 

402 

00:33:49.100 --> 00:33:52.500 

kolejnego punktu, punkt 5. Sprawozdanie z działalności burmistrza  

 

403 

00:33:52.500 --> 00:33:55.200 

Sulechowa w okresie międzysesyjnym. Bardzo proszę Panie  

 

404 

00:33:55.200 --> 00:33:59.200 

burmistrzu. Ja na wstępie przeproszę.  

 

405 

00:33:59.200 --> 00:34:02.800 

Będę mówił dzisiaj pewnie krótko i cicho, inaczej niż  

 

406 

00:34:02.800 --> 00:34:06.400 

zwykle, bo niestety nadal mam problemy z krtanią. Szanowni  

 

407 

00:34:06.400 --> 00:34:09.400 

Państwo, sprawozdanie macie Państwo w formie elektronicznej, natomiast  

 

408 

00:34:09.400 --> 00:34:13.500 

ja chciałem ją uzupełnić jeszcze tylko o dwie dwie informacje  

 

409 

00:34:13.500 --> 00:34:17.300 

z dnia wczorajszego. W dniu wczorajszym razem z Panią sekretarze  

 

410 

00:34:17.300 --> 00:34:22.200 

Panią Magdaleną Klucznik odebraliśmy nagrody po spisie powszechnym  

 

411 

00:34:22.200 --> 00:34:28.500 

z roku 2021, to jest 11 komputerów i urządzenie wielofunkcyjne za  

 

412 

00:34:28.500 --> 00:34:33.100 

blisko 60 000 złotych, bo to myślę ważna informacja 58 000  
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413 

00:34:33.100 --> 00:34:36.900 

złotych z kawałkiem, z ogonkiem. To jest wartość tego sprzętu,  

 

414 

00:34:36.900 --> 00:34:40.500 

który do nas do nas trafił. Bardzo się z tego cieszymy, a  

 

415 

00:34:40.500 --> 00:34:43.900 

druga rzecz chciałem Państwu powiedzieć, że wczoraj w  

 

416 

00:34:43.900 --> 00:34:49.000 

tej sali miałem okazję odebrać ten taki powiedzmy oficjalny  

 

417 

00:34:49.000 --> 00:34:53.200 

ale symboliczny czek dotyczący wsparcia naszej inwestycji budowy  

 

418 

00:34:53.200 --> 00:34:56.600 

ścieżki w miejscowości Krężoły. To było spotkanie zaaranżowane  

 

419 

00:34:56.600 --> 00:35:02.300 

przez Pana Ryszarda Górnickiego, który też oczywiście był  

 

420 

00:35:02.300 --> 00:35:06.000 

podczas tego spotkania a czek przekazał nam poseł Jacek  

 

421 

00:35:06.000 --> 00:35:10.200 

Kurzępa. Mieliśmy też okazję by wskazać na zagrożenia, które  

 

422 

00:35:10.200 --> 00:35:14.700 

widzimy również w kontekście inflacji i problemów wykonawczych,  

 

423 

00:35:14.700 --> 00:35:18.000 

o których mówił przed chwileczką Pan Jan Rylus, i tego,  

 

424 

00:35:18.000 --> 00:35:22.000 

że w momencie kiedy umowy są na dłuższy czas to jest wtedy  

 

425 

00:35:22.000 --> 00:35:26.100 

pewien problem bo są promesy w ramach tego programu, natomiast  

 

426 

00:35:26.100 --> 00:35:31.100 

też informacja dla Państwa powtarzając być może to co  

 

427 

00:35:31.100 --> 00:35:36.100 

jest już w sprawozdaniu my wstępną promesę też już otrzymaliśmy,  
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428 

00:35:36.100 --> 00:35:41.400 

w związku z tym mamy już teraz zielone światło żeby procedurę  

 

429 

00:35:41.400 --> 00:35:45.700 

rozpocząć. Myślę, że jesienią tego roku ta procedura będzie  

 

430 

00:35:45.700 --> 00:35:48.800 

przeprowadzona i wtedy tak na dobrą sprawę będziemy widzieli  

 

431 

00:35:48.800 --> 00:35:53.200 

to na co Państwo też zwracaliście uwagę jakie są tak naprawdę  

 

432 

00:35:53.200 --> 00:35:57.500 

realne na dzisiaj koszty realizacji tego zadania, tak.  

 

433 

00:35:57.500 --> 00:36:00.400 

Tu potrzebujemy na pewno trochę więcej czasu niż przy normalnym  

 

434 

00:36:00.400 --> 00:36:03.500 

postępowaniu właśnie choćby ze względu na to, że mamy tutaj  

 

435 

00:36:03.500 --> 00:36:06.900 

po drugiej stronie bank, który wykłada pieniądze i te  

 

436 

00:36:06.900 --> 00:36:12.000 

procedury też z tego powodu mają pewne dodatkowe zapisy i  

 

437 

00:36:12.000 --> 00:36:15.600 

ograniczenia. Także ja tyle jeśli chodzi o informację międzysesyjną.  

 

438 

00:36:15.600 --> 00:36:20.100 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. Czy ktoś z Państwa radnych chciałby  

 

439 

00:36:20.100 --> 00:36:22.800 

zabrać głos tym punkcie, dopytać do sprawozdania Pana burmistrza?  

 

440 

00:36:22.800 --> 00:36:26.800 

Nie widzę, przechodzimy do punktu 6, rozpatrzenie i  

 

441 

00:36:26.800 --> 00:36:30.400 

debata nad raportem o stanie gminy Sulechów na 2021 rok.  

 

442 

00:36:30.400 --> 00:36:33.400 
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Na początek punkt przedstawienie raportu o stanie gminy  

 

443 

00:36:33.400 --> 00:36:39.100 

Sulechów za 2021 rok i tutaj Panie burmistrzu krtań krtanią,  

 

444 

00:36:39.100 --> 00:36:42.900 

ale bardzo proszę. Raz jeszcze dziękuję.  

 

445 

00:36:42.900 --> 00:36:49.400 

Szanowni Państwo, zacznę może od takiego stwierdzenia bardzo  

 

446 

00:36:49.400 --> 00:36:54.400 

ogólnego, ale w mojej ocenie bazując na tylko tym czasie  

 

447 

00:36:54.400 --> 00:36:57.500 

kiedy jestem burmistrzem, ale generalnie pracy samorządowej wydaje  

 

448 

00:36:57.500 --> 00:37:01.600 

mi się, że rok 2021 to naprawdę był żeby nie powiedzieć najlepszy  

 

449 

00:37:01.600 --> 00:37:03.900 

czas dla gminy, a na pewno bardzo, bardzo dobry czas dla  

 

450 

00:37:03.900 --> 00:37:08.200 

gminy Sulechów. Ilość zadań, którą realizowaliśmy, środki,  

 

451 

00:37:08.200 --> 00:37:12.400 

które wydaliśmy, czyli ponad 16 milionów, ale też przede  

 

452 

00:37:12.400 --> 00:37:15.700 

wszystkim to co wydarzyło się, przepraszam, ale tak musimy  

 

453 

00:37:15.700 --> 00:37:19.700 

powiedzieć w otoczeniu około biznesowym wokół gminy Sulechów  

 

454 

00:37:19.700 --> 00:37:22.600 

to naprawdę czas, który w mojej ocenie będzie przez wiele  

 

455 

00:37:22.600 --> 00:37:28.000 

lat dla gminy Sulechów motorem wszelkich zmian i wielu kolejnych  

 

456 

00:37:28.000 --> 00:37:32.900 

działań. Ja chciałbym przede wszystkim skupić się w  

 

457 
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00:37:32.900 --> 00:37:35.700 

związku z tym, że tak jak mówiłem być może niedużo będę  

 

458 

00:37:35.700 --> 00:37:39.700 

w stanie Państwu powiedzieć, skupić się oczywiście też  

 

459 

00:37:39.700 --> 00:37:43.400 

na tych informacjach podstawowych, Państwo macie raport w  

 

460 

00:37:43.400 --> 00:37:47.000 

formie pisemnej, więc no byłoby według mnie nawet niestosowne  

 

461 

00:37:47.000 --> 00:37:50.700 

gdybym prostu go odczytywał, natomiast myślę, że warto wyartykułować, że  

 

462 

00:37:50.700 --> 00:37:58.800 

budżet roku 2021 po stronie dochodów wyniósł 159 milionów, a  

 

463 

00:37:58.800 --> 00:38:03.200 

po stronie wydatków 146 milionów złotych. Uzyskana nadwyżka  

 

464 

00:38:03.200 --> 00:38:12.200 

wyniosła 12 658 499 złotych i 83 grosze, a nadwyżka operacyjna  

 

465 

00:38:12.200 --> 00:38:18.700 

14 360 310 złotych i 6 groszy.  

 

466 

00:38:18.700 --> 00:38:24.700 

Myślę, że na szczególną uwagę zasługuje informacja szanowni  

 

467 

00:38:24.700 --> 00:38:32.900 

Państwo, że my w ramach tego budżetu, który też jak Państwo  

 

468 

00:38:32.900 --> 00:38:37.500 

wszyscy wiecie był obarczony sporymi nadal zawirowaniami związanymi  

 

469 

00:38:37.500 --> 00:38:40.600 

z covidem, a więc jednak nie stabilną sytuacją.  

 

470 

00:38:40.600 --> 00:38:45.900 

Mieliśmy zaplanowane obligacje.  

 

471 

00:38:45.900 --> 00:38:53.500 

Bardzo prosimy o włączenie telefonów i innych urządzeń, które  
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472 

00:38:53.500 --> 00:38:56.700 

będą nam zakłócać tutaj prowadzenie sesji. Bardzo proszę  

 

473 

00:38:56.700 --> 00:39:01.300 

Panie burmistrzu, proszę kontynuować. I chciałem Państwu powiedzieć,  

 

474 

00:39:01.300 --> 00:39:04.600 

że no udało nam się ograniczyć, że tak powiem zaciąganie, po  

 

475 

00:39:04.600 --> 00:39:10.100 

raz kolejny zaciąganie długu na rzecz gminy i jak Państwo  

 

476 

00:39:10.100 --> 00:39:18.600 

zapewne wiecie w roku 2021 zamknęliśmy tą część naszej działalności  

 

477 

00:39:18.600 --> 00:39:23.700 

z rekordowo niskim zadłużeniem wynoszącym 10 400 000.  

 

478 

00:39:23.700 --> 00:39:26.400 

Nawiasem mówiąc liczę, że dzisiaj Państwo też pozwolicie nam  

 

479 

00:39:26.400 --> 00:39:30.900 

nadpłacić troszkę długu. To są dla mnie rzeczy mówiąc wprost  

 

480 

00:39:30.900 --> 00:39:34.500 

takiego punktu widzenia finansowego najistotniejsze, ale  

 

481 

00:39:34.500 --> 00:39:38.700 

chciałbym zwrócić też uwagę na rzeczy, które są też powiedziałbym  

 

482 

00:39:38.700 --> 00:39:44.300 

nie zawsze spotykane w samorządach, a nam w ubiegłym roku  

 

483 

00:39:44.300 --> 00:39:48.600 

to się udało. Szanowni Państwo, poza wygłupami nieruchomości pod  

 

484 

00:39:48.600 --> 00:39:51.200 

drogi udało nam się po raz pierwszy od wielu, wielu lat  

 

485 

00:39:51.200 --> 00:39:54.600 

dokonać również zakupów, takich zakupów inwestycyjnych dających  

 

486 

00:39:54.600 --> 00:39:58.100 

nam znowu pewną perspektywę na wiele, wiele lat. O czym  
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487 

00:39:58.100 --> 00:40:01.600 

myślę. No myślę oczywiście o kwestiach związanych po  

 

488 

00:40:01.600 --> 00:40:04.100 

pierwsze z zabezpieczeniem budownictwa komunalnego na  

 

489 

00:40:04.100 --> 00:40:08.300 

terenie gminy Sulechów. I tam Państwo macie informacje w  

 

490 

00:40:08.300 --> 00:40:13.400 

punkcie czwartym czy w stanie mienia komunalnego, że  

 

491 

00:40:13.400 --> 00:40:22.400 

zakupiliśmy za kwotę 1 411 730 złotych i 94 grosze szanowni  

 

492 

00:40:22.400 --> 00:40:27.300 

Państwo nieruchomości. Port towarowy w Cigacicach to  

 

493 

00:40:27.300 --> 00:40:31.100 

jest rzecz kolejna jakże istotna myślę rozwojowo.  

 

494 

00:40:31.100 --> 00:40:34.300 

Po pierwsze oczywiście powtórzę to co mówiłem już wiele  

 

495 

00:40:34.300 --> 00:40:37.300 

razy. Zabezpieczenie dotychczasowej działalności, ale  

 

496 

00:40:37.300 --> 00:40:42.300 

też i chyba przede wszystkim szansa na rozwój w przyszłości, ale  

 

497 

00:40:42.300 --> 00:40:47.900 

również udało nam się. Udało nam się pozyskać teren przy  

 

498 

00:40:47.900 --> 00:40:52.000 

dworcu PKP, który również w dłuższej perspektywie będzie  

 

499 

00:40:52.000 --> 00:40:55.500 

dla nas doskonałą lokalizacją dla centrum przesiadkowego.  

 

500 

00:40:55.500 --> 00:40:59.500 

To wszyscy, wszyscy dzisiaj wiemy, że właściwie samorządy będą  

 

501 

00:40:59.500 --> 00:41:04.900 
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musiały wręcz iść w tym kierunku aby łączyć różnego rodzaju  

 

502 

00:41:04.900 --> 00:41:08.600 

rozwiązania komunikacyjne i jeśli nic się nie zmieni, a myślę, że  

 

503 

00:41:08.600 --> 00:41:13.200 

już na tym etapie się nie zmieni to co widzimy w kolejnej perspektywie  

 

504 

00:41:13.200 --> 00:41:17.100 

finansowej Unii Europejskiej to właśnie tego typu rozwiązanie  

 

505 

00:41:17.100 --> 00:41:20.800 

intermodalne będą faworyzowane wręcz, tak. Więc na pewno,  

 

506 

00:41:20.800 --> 00:41:24.800 

na pewno to były działania, które warto było przeprowadzić i  

 

507 

00:41:24.800 --> 00:41:27.200 

chciałem na nie w sposób szczególny zwrócić Państwa uwagę.  

 

508 

00:41:27.200 --> 00:41:35.800 

Sam stan mienia komunalnego na koniec roku 2021 wyniósł 36 261 004  

 

509 

00:41:35.800 --> 00:41:43.100 

złote i 30 groszy, a generalnie gmina nabyła mienie o  

 

510 

00:41:43.100 --> 00:41:49.400 

wartości blisko 3 milionów złoty, 2 977 261 złotych i  

 

511 

00:41:49.400 --> 00:41:53.200 

22 grosze. Szanowni Państwo, chciałbym też zwrócić Państwa  

 

512 

00:41:53.200 --> 00:41:58.000 

uwagę na to, że liczba zadań, która była wskazana w  

 

513 

00:41:58.000 --> 00:42:00.000 

do realizacji w budżecie no też można by powiedzieć, że  

 

514 

00:42:00.000 --> 00:42:03.400 

rekordowa rzeczywiście, bo w zapisach mieliśmy ponad 100  

 

515 

00:42:03.400 --> 00:42:08.200 

zadań, natomiast też no trzeba to powiedzieć bardzo mocno,  

 

516 
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00:42:08.200 --> 00:42:12.200 

tak. Od jakiegoś czasu towarzyszy nam bardzo niestabilna sytuacja  

 

517 

00:42:12.200 --> 00:42:16.400 

z perspektywy ekonomicznej, ale również z perspektywy tej  

 

518 

00:42:16.400 --> 00:42:20.700 

gospodarczej związana z dostępnością materiałów, dostępnością pracowników  

 

519 

00:42:20.700 --> 00:42:24.600 

i jak gdyby tym samym oferentów. Jak Państwo wiecie część  

 

520 

00:42:24.600 --> 00:42:28.200 

zadań projektowych nawet nie udało nam się zrealizować, one  

 

521 

00:42:28.200 --> 00:42:31.700 

zostały ostatecznie Państwu zaproponowane jako przesunięcie na  

 

522 

00:42:31.700 --> 00:42:38.400 

rok kolejny po to żeby mogli, możliwe było, żeby możliwe było  

 

523 

00:42:38.400 --> 00:42:42.400 

ich dokończenie tutaj, no muszę powiedzieć wprost, niezależnie  

 

524 

00:42:42.400 --> 00:42:45.800 

zupełnie od nas instytucje opiniujące od kilku miesięcy nie  

 

525 

00:42:45.800 --> 00:42:51.400 

wydały opinii i bez tych opinii tak naprawdę zamknięcie, zamknięcie  

 

526 

00:42:51.400 --> 00:42:55.100 

sprawy przez starostwo powiatowe, wydanie pozytywnych decyzji  

 

527 

00:42:55.100 --> 00:42:58.400 

o pozwoleniu na budowę jest właściwie niemożliwe.  

 

528 

00:42:58.400 --> 00:43:03.600 

I chciałem też Państwu zwrócić uwagę też na to, że tak  

 

529 

00:43:03.600 --> 00:43:08.900 

jak wcześniej sygnalizowaliśmy, tak, tutaj Pan skarbnik naprawdę  

 

530 

00:43:08.900 --> 00:43:13.700 

włożył bardzo dużo pracy w to żeby to z czym rozpoczynaliśmy ten  
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531 

00:43:13.700 --> 00:43:17.800 

rok 2021 na końcu stało się czymś bardzo pozytywnym.  

 

532 

00:43:17.800 --> 00:43:21.400 

To znaczy tak naprawdę my widzieliśmy jednak duże ryzyko  

 

533 

00:43:21.400 --> 00:43:26.100 

deficytu. Oczywiście być może ktoś powie na wyrost widząc  

 

534 

00:43:26.100 --> 00:43:31.100 

te czarne scenariusze związane z covidem, ale ostatecznie była  

 

535 

00:43:31.100 --> 00:43:34.700 

to dla nas informacja na koniec roku bardzo pozytywna, bo  

 

536 

00:43:34.700 --> 00:43:38.100 

jak Państwo wiecie wolne środki, ale też te oszczędności, które udało  

 

537 

00:43:38.100 --> 00:43:42.600 

się poczynić pozwoliły nam zamknąć ten rok bardzo dobrze.  

 

538 

00:43:42.600 --> 00:43:45.400 

Natomiast chciałbym, jeśli Państwo pozwolicie powiedzieć też  

 

539 

00:43:45.400 --> 00:43:48.300 

jedną istotną rzecz z punktu widzenia pozyskiwanych środków inwestycyjnych  

 

540 

00:43:48.300 --> 00:43:53.800 

i w ogóle inwestycji jako takich. Te ponad 16 milionów złotych  

 

541 

00:43:53.800 --> 00:43:58.400 

zainwestowanych myślę, że, że warto o tym o tym mówić szanowni  

 

542 

00:43:58.400 --> 00:44:03.900 

Państwo, że w budżecie te środki pozyskane w roku ubiegłym,  

 

543 

00:44:03.900 --> 00:44:07.200 

pozyskane generalnie, tak, bo one w budżecie też będą częściowo  

 

544 

00:44:07.200 --> 00:44:11.000 

wydatkowane i one są częściowo tak zapisane, tutaj na  

 

545 

00:44:11.000 --> 00:44:16.100 

to zwrócę tylko uwagę szanowni Państwo to kwota, w której  
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546 

00:44:16.100 --> 00:44:21.100 

mieliśmy wsparcie rządowe na poziomie ponad 12 milionów złotych  

 

547 

00:44:21.100 --> 00:44:24.500 

to rzeczywiście jest poziom no niespotykany wcześniej.  

 

548 

00:44:24.500 --> 00:44:28.300 

Już dzisiaj być może na wyrost, ale pozwolę sobie to  

 

549 

00:44:28.300 --> 00:44:32.000 

powiedzieć. Ja myślę, że już dzisiaj wiemy, że ta kadencja  

 

550 

00:44:32.000 --> 00:44:35.400 

będzie rekordowa pod względem pozyskanych środków zewnętrznych  

 

551 

00:44:35.400 --> 00:44:39.600 

i pod względem wydatkowanych środków na inwestycje, tak.  

 

552 

00:44:39.600 --> 00:44:43.200 

Bo już dzisiaj wiemy, że to będzie ponad 70, właściwie 7  

 

553 

00:44:43.200 --> 00:44:46.300 

milionów złotych. Dzisiaj, tak. Po czterech latach. A  

 

554 

00:44:46.300 --> 00:44:49.500 

mamy jeszcze przecież rok piąty. Natomiast biorąc pod uwagę pewne  

 

555 

00:44:49.500 --> 00:44:52.600 

porównanie do poprzednich kadencji, które były właśnie czteroletnie  

 

556 

00:44:52.600 --> 00:44:55.400 

to myślę, że już dzisiaj warto, przepraszam, warto o  

 

557 

00:44:55.400 --> 00:44:59.800 

tym, warto o tym powiedzieć. I tak jak wspominałem zdecydowana  

 

558 

00:44:59.800 --> 00:45:02.900 

większość to są środki z programów rządowych, ale również  

 

559 

00:45:02.900 --> 00:45:05.900 

udało nam się pozyskać środki na poziomie Urzędu Marszałkowskiego i  

 

560 

00:45:05.900 --> 00:45:09.400 
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z tego też się bardzo cieszymy, bo na dobrą sprawę no  

 

561 

00:45:09.400 --> 00:45:14.700 

taki przyświeca nam, naszemu działaniu aby rzeczywiście robić  

 

562 

00:45:14.700 --> 00:45:17.300 

jak najwięcej inwestycji, realizować jak najwięcej inwestycji  

 

563 

00:45:17.300 --> 00:45:21.400 

tych, które mają szansę uzyskać wsparcie zewnętrzne i  

 

564 

00:45:21.400 --> 00:45:26.400 

też pozwólcie Państwo, że to powiem, jesteśmy też bardzo  

 

565 

00:45:26.400 --> 00:45:30.100 

otwarci na to aby wspierać inne jednostki samorządu, które  

 

566 

00:45:30.100 --> 00:45:32.800 

w naszym terenie funkcjonują. Myślę tu oczywiście o  

 

567 

00:45:32.800 --> 00:45:35.400 

powiecie Zielonogórskim, który można powiedzieć, że już  

 

568 

00:45:35.400 --> 00:45:38.200 

w sposób stały jest przez nas dotowany, uważam to za  

 

569 

00:45:38.200 --> 00:45:41.200 

dobre działanie, bo tak naprawdę nakierowane na naszych mieszkańców,  

 

570 

00:45:41.200 --> 00:45:46.800 

ale też dzięki Państwa decyzjom było to wsparcie chociażby na  

 

571 

00:45:46.800 --> 00:45:50.000 

poziomie również urzędu marszałkowskiego w siedzibie zarządu  

 

572 

00:45:50.000 --> 00:45:53.100 

dróg wojewódzkich i też kilka takich tematów udało Nam  

 

573 

00:45:53.100 --> 00:45:57.600 

się zrobić, więc jest to pewna wartość dodana przy wykorzystaniu  

 

574 

00:45:57.600 --> 00:46:03.600 

środków zewnętrznych. Jak Państwo wiecie też mniejsze podmioty  

 

575 
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00:46:03.600 --> 00:46:09.700 

były w to angażowane i z tego również się cieszymy.  

 

576 

00:46:09.700 --> 00:46:15.200 

Jeśli Państwo pozwolicie to ja chciałbym jeszcze tylko zwrócić  

 

577 

00:46:15.200 --> 00:46:20.400 

uwagę właściwie na jeden aspekt naszej działalności związany  

 

578 

00:46:20.400 --> 00:46:27.500 

tak naprawdę z pewnym planowaniem i działaniem długookresowym.  

 

579 

00:46:27.500 --> 00:46:34.900 

Jak Państwo wiecie podjęliśmy się też takich wieloletnich zobowiązań  

 

580 

00:46:34.900 --> 00:46:39.500 

one będą miały ewidentnie konsekwencje budżetowe.  

 

581 

00:46:39.500 --> 00:46:42.500 

Bez względu na to co będzie działo się teraz na rynku, będzie  

 

582 

00:46:42.500 --> 00:46:46.900 

to obciążenie chociażby budżetu roku 2022 ale i kolejnego.  

 

583 

00:46:46.900 --> 00:46:50.600 

I tutaj chce mówiąc może to nie jest najlepszy moment, ale  

 

584 

00:46:50.600 --> 00:46:54.200 

ale przy tej okazji Państwa prosić żebyśmy rzeczywiście zawsze  

 

585 

00:46:54.200 --> 00:46:59.800 

w mieli w pamięci, że każde nawet drobne zadanie projektowe powinno  

 

586 

00:46:59.800 --> 00:47:05.200 

zostać dokończone i to też przyświecało nam w roku 2021,  

 

587 

00:47:05.200 --> 00:47:08.600 

bo jak Państwo wiecie jako pewien priorytet traktowaliśmy również  

 

588 

00:47:08.600 --> 00:47:12.700 

te lokalizacje, które miały już opracowane dokumentacje techniczne,  

 

589 

00:47:12.700 --> 00:47:17.800 

również dokumentację z poprzedniej kadencji. Szanowni Państwo,  
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590 

00:47:17.800 --> 00:47:21.400 

myślę, że z mojej strony to tyle, ponieważ generalnie w  

 

591 

00:47:21.400 --> 00:47:26.500 

materiale tym napisanym jest całkiem dużo informacji.  

 

592 

00:47:26.500 --> 00:47:31.400 

Ja na koniec chcę Państwu wszystkim bardzo serdecznie podziękować  

 

593 

00:47:31.400 --> 00:47:38.200 

za to, że potrafiliśmy przy tym stole znaleźć rozwiązania i znaleźć pomysły  

 

594 

00:47:38.200 --> 00:47:43.600 

na to aby gminę Sulechów mówiąc bardzo kolokwialnie zmieniać,  

 

595 

00:47:43.600 --> 00:47:47.400 

natomiast chciałbym też podziękować przy tej okazji swoim  

 

596 

00:47:47.400 --> 00:47:52.200 

pracownikom. Pewnie uczynię to mam nadzieję za chwilę, ale  

 

597 

00:47:52.200 --> 00:47:56.100 

też muszę to również w tym momencie powiedzieć, bo to  

 

598 

00:47:56.100 --> 00:47:58.600 

co jest oczywiście przelane na papier to jest duża zasługa  

 

599 

00:47:58.600 --> 00:48:03.900 

tego jak pracowały osoby w moim otoczeniu, moi pracownicy, pracownicy  

 

600 

00:48:03.900 --> 00:48:08.000 

jednostek podległych i to jest to od czego rozpocząłem, czyli  

 

601 

00:48:08.000 --> 00:48:11.900 

jak Państwo też również podejmując decyzję pracowaliście.  

 

602 

00:48:11.900 --> 00:48:15.900 

Ja generalnie jak Państwo wiecie się nie obrażam i różne  

 

603 

00:48:15.900 --> 00:48:19.800 

rzeczy, które mówiliście naprawdę generalnie analizuję po  

 

604 

00:48:19.800 --> 00:48:23.700 

prostu na chłodno po to żeby decyzje podejmowane tutaj przez  
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605 

00:48:23.700 --> 00:48:27.600 

zespół, którym kieruję były po prostu jak najlepsze i  

 

606 

00:48:27.600 --> 00:48:31.800 

jeśli podjąłem jakąś decyzję to dlatego, że byłem do  

 

607 

00:48:31.800 --> 00:48:35.800 

niej przekonany. Mogę to naprawdę z czystym sumieniem powiedzieć.  

 

608 

00:48:35.800 --> 00:48:39.400 

Bardzo dziękuję za udzielenie głosu. I oczywiście proszę  

 

609 

00:48:39.400 --> 00:48:43.800 

Państwa o udzielenie wotum zaufania, a później absolutorium, dziękuję.  

 

610 

00:48:43.800 --> 00:48:47.500 

Dziękuję. Przechodzimy do punktu drugiego, debata nad  

 

611 

00:48:47.500 --> 00:48:50.800 

raportem o stanie Sulechów na 2021 rok.  

 

612 

00:48:50.800 --> 00:48:55.600 

Zanim oddam głos Państwu radnych to tylko taka refleksja odnosząca  

 

613 

00:48:55.600 --> 00:48:59.600 

się do słów Pana burmistrza. 70 ile milionów Panie burmistrzu?  

 

614 

00:48:59.600 --> 00:49:03.300 

Na okrągło 77. Na inwestycje.  

 

615 

00:49:03.300 --> 00:49:07.400 

To teraz tak, tylko w poprzedniej kadencji jak mieliśmy tą  

 

616 

00:49:07.400 --> 00:49:11.800 

perspektywę unijną i realizowaliśmy te środki z dofinansowania w  

 

617 

00:49:11.800 --> 00:49:14.500 

ramach zintegrowanych inwestycji terytorialnych to było  

 

618 

00:49:14.500 --> 00:49:20.100 

30 milionów, przez pięć, sześć lat mieliśmy 30 milionów i  

 

619 

00:49:20.100 --> 00:49:23.900 
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nie było to wydawanie na to co chcemy tylko to były konkretnie  

 

620 

00:49:23.900 --> 00:49:26.100 

znaczone pieniądze. To miały być termomodernizacje, to  

 

621 

00:49:26.100 --> 00:49:30.000 

miały być rewitalizacje i tak dalej. 70 kilka milionów w ile?  

 

622 

00:49:30.000 --> 00:49:33.200 

W 4 lata? Mniej. 3 lata.  

 

623 

00:49:33.200 --> 00:49:36.600 

Nie, dzisiaj mówmy o czterech latach, ponieważ na dobrą  

 

624 

00:49:36.600 --> 00:49:39.700 

sprawę budżetowo. Czyli liczymy 4 lata.  

 

625 

00:49:39.700 --> 00:49:43.000 

Czyli 4 lata na inwestycje, które nam pasują.  

 

626 

00:49:43.000 --> 00:49:45.900 

Strefa gospodarcza. Pamiętacie Państwo w poprzedniej kadencji  

 

627 

00:49:45.900 --> 00:49:49.200 

strefa uzbrojenie strefy gospodarczej przy Nowym Świecie to  

 

628 

00:49:49.200 --> 00:49:51.500 

wszystko było z naszych środków, które ciężko było nam  

 

629 

00:49:51.500 --> 00:49:54.500 

wygospodarować. To nie było tak, że na to było dofinansowanie. Nie  

 

630 

00:49:54.500 --> 00:49:58.700 

mieliśmy na to dofinansowania, także 70 kilka milionów, to  

 

631 

00:49:58.700 --> 00:50:02.000 

trzeba to podkreślić, naprawdę to jest rewolucja i to  

 

632 

00:50:02.000 --> 00:50:04.800 

co się dzieje dookoła to jest właśnie dzięki temu. Tak,  

 

633 

00:50:04.800 --> 00:50:08.100 

że możemy realizować te inwestycje, które chcemy realizować.  

 

634 
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00:50:08.100 --> 00:50:11.300 

Pan burmistrz jeszcze ad-vocem.  

 

635 

00:50:11.300 --> 00:50:13.800 

Bardzo proszę. No bo chyba tego nie powiedziałem. To  

 

636 

00:50:13.800 --> 00:50:18.900 

być może mi umknęło. Mówiłem to Państwu podczas jednej z  

 

637 

00:50:18.900 --> 00:50:24.200 

komisji. W tej kwocie zainwestowanej wsparcie zewnętrzne to  

 

638 

00:50:24.200 --> 00:50:30.400 

blisko 75%. 74,9% w tych zadaniach, które mamy zaplanowane.  

 

639 

00:50:30.400 --> 00:50:33.500 

Oczywiście szanowni Państwo tak jak mówiłem część tych  

 

640 

00:50:33.500 --> 00:50:36.200 

środków to są środki, które, że tak powiem one się jeszcze  

 

641 

00:50:36.200 --> 00:50:40.700 

nie rozliczyły, tak. Ale to rząd wielkości 75%, więc to  

 

642 

00:50:40.700 --> 00:50:43.400 

jest też w kategoriach wsparcia również porównując z  

 

643 

00:50:43.400 --> 00:50:46.300 

tym jak wyglądało to wcześniej. To jest naprawdę bardzo dobry,  

 

644 

00:50:46.300 --> 00:50:51.300 

dobry czas. Na to też można dodać, bo realizowaliśmy inwestycje  

 

645 

00:50:51.300 --> 00:50:54.800 

w poprzedniej kadencji, gdzie 50% mieliśmy dofinansowania. Tutaj  

 

646 

00:50:54.800 --> 00:50:57.700 

patrzę na Pana burmistrza Romana Rakowskiego to się cieszyliśmy,  

 

647 

00:50:57.700 --> 00:51:01.600 

nie. A teraz 95% przy niektórych inwestycjach to naprawdę to  

 

648 

00:51:01.600 --> 00:51:06.100 

jest rewolucja, która gdzieś tam pozwala nam realizować różne  
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649 

00:51:06.100 --> 00:51:09.600 

ważne dla nas jako mieszkańców tutaj rzeczy. Dobrze.  

 

650 

00:51:09.600 --> 00:51:13.100 

Rozpoczynam debatę nad raportem o stanie gminy. Bardzo proszę,  

 

651 

00:51:13.100 --> 00:51:16.800 

na początek Pan radny Jan Rerus. Dziękuję bardzo.  

 

652 

00:51:16.800 --> 00:51:20.800 

Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, Wysoka Rado, szanowni  

 

653 

00:51:20.800 --> 00:51:24.500 

goście. Pan burmistrz chyba wczoraj powiedział, że dziwne  

 

654 

00:51:24.500 --> 00:51:28.300 

było gdybym głosu nie zabrał przy debacie.  

 

655 

00:51:28.300 --> 00:51:33.000 

No raczej dziwne, bo jestem przewodniczącym też klubu i  

 

656 

00:51:33.000 --> 00:51:36.500 

jeżeli chodzi o wotum zaufania to trzeba coś powiedzieć, [dźwięk niezrozumiały]  

 

657 

00:51:36.500 --> 00:51:39.600 

się zaprzeć i czy jest się neutralnym.  

 

658 

00:51:39.600 --> 00:51:47.100 

Natomiast żeby było jasne w tym roku to nie wiem podanie złożył,  

 

659 

00:51:47.100 --> 00:51:50.700 

poprosił mnie bardzo żebym zabrał głos Pan zastępca burmistrza.  

 

660 

00:51:50.700 --> 00:51:55.400 

Ci co Państwo chodzili na sesję wiedzą, o co chodzi.  

 

661 

00:51:55.400 --> 00:52:01.100 

Zaraz do tego się odniosę na tym, ale według mnie, przynajmniej  

 

662 

00:52:01.100 --> 00:52:05.200 

ja odebrałem to obraził mnie, znieważył, a jest podwładnym Pana  

 

663 

00:52:05.200 --> 00:52:08.800 

burmistrza, w związku z tym do tego się odniosę. To co  
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664 

00:52:08.800 --> 00:52:12.000 

przed chwilą mówili Panowie przewodniczący i Pan burmistrz o  

 

665 

00:52:12.000 --> 00:52:15.000 

tych finansach wszystkich no to jest okej, ale to dotyczy  

 

666 

00:52:15.000 --> 00:52:20.100 

budżetu i udzielenia absolutorium a nie wotum zaufania.  

 

667 

00:52:20.100 --> 00:52:27.200 

Absolutorium to w tym zakresie będziemy podejmować uchwałę  

 

668 

00:52:27.200 --> 00:52:31.600 

w dalszej części tych obrad. Klub Radnych forum uznał wykonanie  

 

669 

00:52:31.600 --> 00:52:35.300 

budżetu za 2021 roku bez większych uwag.  

 

670 

00:52:35.300 --> 00:52:38.700 

Oczywiście nie ze wszystkimi decyzjami finansowymi w  

 

671 

00:52:38.700 --> 00:52:43.500 

trakcie roku zgadzaliśmy się, jednak uznając prawidłowość wykonania  

 

672 

00:52:43.500 --> 00:52:48.100 

budżetu będziemy również głosować za udzieleniem absolutorium dla  

 

673 

00:52:48.100 --> 00:52:52.000 

Pana burmistrza. Ale to w dalszej części sesji.  

 

674 

00:52:52.000 --> 00:52:56.800 

Myślę, że tutaj w tym wypadku zabiorę 8 minut z tego punktu  

 

675 

00:52:56.800 --> 00:53:00.800 

i 8 minut z następnego punktu. Bo to jest razem powiązane, jeżeli  

 

676 

00:53:00.800 --> 00:53:06.100 

chodzi o wotum zaufania i dyskusję. Natomiast innym zagadnieniem  

 

677 

00:53:06.100 --> 00:53:10.300 

jest wotum zaufania dla burmistrza Sulechowa. Tutaj przeważają  

 

678 

00:53:10.300 --> 00:53:13.800 
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moim zdaniem inne czynniki, a nie tylko wywiązywanie się  

 

679 

00:53:13.800 --> 00:53:17.200 

z realizacji zadań budżetowych. Chyba dobrze się stało ustawowo, że  

 

680 

00:53:17.200 --> 00:53:20.400 

podzielono to na wotum zaufania i budżet.  

 

681 

00:53:20.400 --> 00:53:24.700 

Kiedyś tylko było absolutorium i te dwa czynniki się ze  

 

682 

00:53:24.700 --> 00:53:28.700 

sobą jakby nie zgadzały. Nawet były różnego rodzaju wyroki  

 

683 

00:53:28.700 --> 00:53:32.500 

czy absolutorium dotyczy innych spraw czy tylko budżetu.  

 

684 

00:53:32.500 --> 00:53:36.600 

To zostało rozdzielone i prawidłowo moim zdaniem. Czyli  

 

685 

00:53:36.600 --> 00:53:40.100 

nie tylko wywiązywanie się z realizacji zadań budżetowych, ale  

 

686 

00:53:40.100 --> 00:53:43.500 

również inne czynniki na to mają wpływ.  

 

687 

00:53:43.500 --> 00:53:48.500 

Jest to uchwała Rady miejskiej moim zdaniem wyrażająca akceptację  

 

688 

00:53:48.500 --> 00:53:52.900 

bądź nie do przyjmowanych rozwiązań, ustalonych kierunków działalności,  

 

689 

00:53:52.900 --> 00:53:57.200 

sposobów postępowania, realizacja wniosków Radnych i  

 

690 

00:53:57.200 --> 00:54:01.600 

jej komisji. Realizacja strategii gminnej no i tym podobne  

 

691 

00:54:01.600 --> 00:54:04.800 

rzeczy, czyli aprobata dla działalności burmistrza we  

 

692 

00:54:04.800 --> 00:54:09.200 

wszystkich aspektach, głównie poza realizacją budżetu gminy.  

 

693 
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00:54:09.200 --> 00:54:14.100 

Wotum zaufania jest narzędziem takim swoistego rodzaju do  

 

694 

00:54:14.100 --> 00:54:19.100 

wyegzekwowania i oceny działalności burmistrza jako organu wykonawczego  

 

695 

00:54:19.100 --> 00:54:22.400 

wobec Rady miejskiej i wobec wyborców.  

 

696 

00:54:22.400 --> 00:54:29.100 

W tym kontekście mam kilka zastrzeżeń nie pozwalających na  

 

697 

00:54:29.100 --> 00:54:32.800 

głosowanie za udzieleniem wotum zaufania. Muszę dodać, że  

 

698 

00:54:32.800 --> 00:54:36.500 

klub radnych forum nie ustalał w tym względzie dyscypliny w  

 

699 

00:54:36.500 --> 00:54:39.800 

zakresie tego głosowania ale i też nie [dźwięk niezrozumiały] jednolitego  

 

700 

00:54:39.800 --> 00:54:44.500 

stanowiska, a więc to co za chwilę przedstawię będzie to  

 

701 

00:54:44.500 --> 00:54:53.000 

moja opinia, jako Radnego. Ponieważ jest to debata nad  

 

702 

00:54:53.000 --> 00:54:56.800 

raportem, jak powiedziałem zostałem wywołany przez Pana  

 

703 

00:54:56.800 --> 00:55:01.000 

zastępcę w innych kwestiach mnie bardzo bulwersujących, ale  

 

704 

00:55:01.000 --> 00:55:04.100 

jak jest debata nad raportem to też się chce odnieść do  

 

705 

00:55:04.100 --> 00:55:06.600 

raportu. Być może w tych drobnych sprawach bym się nie  

 

706 

00:55:06.600 --> 00:55:09.800 

odnosił, ale jak już jestem przy głosie to się odniosę.  

 

707 

00:55:09.800 --> 00:55:13.200 

Jest to dokument, który powinien być w szczególny sposób  
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708 

00:55:13.200 --> 00:55:18.700 

moim zdaniem dopracowany. On idzie dla nas do oceny, burmistrz  

 

709 

00:55:18.700 --> 00:55:22.500 

się tym chwali dokumentem. On idzie do ludzi do oceny, czyli  

 

710 

00:55:22.500 --> 00:55:25.800 

musi być wycackany tak, że mucha nie siada, że tak się wyrażę.  

 

711 

00:55:25.800 --> 00:55:34.400 

I pierwsze moje wrażenie to nie wiem dlaczego na pierwszej stronie  

 

712 

00:55:34.400 --> 00:55:38.000 

jest grafika inna niż autoryzowana, na przykład herb Sulechowa.  

 

713 

00:55:38.000 --> 00:55:41.100 

Poprzednio też tak było. Ta grafika stoi na Sulechowie.  

 

714 

00:55:41.100 --> 00:55:44.400 

Jest to malutki szczególik, ale mnie to drażni, tak.  

 

715 

00:55:44.400 --> 00:55:49.200 

Na przykład, że nie posługuje się tym co jest uhonorowane w  

 

716 

00:55:49.200 --> 00:55:52.600 

statucie tylko jakąś inną ktoś kto wymyślił grafikę mógł inną  

 

717 

00:55:52.600 --> 00:55:55.900 

grafikę [dźwięk niezrozumiały] przy takim dokumencie. Ale  

 

718 

00:55:55.900 --> 00:55:59.300 

nie jest to coś co przeważyło by głosowaniem przeciwko wotum  

 

719 

00:55:59.300 --> 00:56:03.400 

zaufania. To jest taka tylko dygresja do tego. Na stronie  

 

720 

00:56:03.400 --> 00:56:08.900 

3 wymienia się urząd miejski, stronie 3 tego raportu, urząd  

 

721 

00:56:08.900 --> 00:56:13.100 

miejski Sulechów określając go prawidłowo jako jednostkę organizacyjną w  

 

722 

00:56:13.100 --> 00:56:17.100 

gminie, aczkolwiek na stronie bipsulechów pl w zakładce dotyczącej  
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723 

00:56:17.100 --> 00:56:19.300 

jednostek [dźwięk niezrozumiały] takiej jednostki tam  

 

724 

00:56:19.300 --> 00:56:22.800 

nie ma. Są inne wszystkie jednostki oprócz tej jednostki.  

 

725 

00:56:22.800 --> 00:56:27.000 

Jednak dalej na tej samej stronie pisze się dokumenty będące w  

 

726 

00:56:27.000 --> 00:56:29.800 

posiadaniu urzędu miejskiego Sulechów i jednostek organizacyjnych.  

 

727 

00:56:29.800 --> 00:56:34.600 

No dla mnie oczywiste jest, że zaprzeczenie tego co napisane  

 

728 

00:56:34.600 --> 00:56:39.600 

jest wcześniej, że jednostki to jest, są, a urząd nie  

 

729 

00:56:39.600 --> 00:56:43.200 

jest jednostką. Bo jakby było inaczej to by te sformułowanie było  

 

730 

00:56:43.200 --> 00:56:49.100 

inaczej. Na tej samej stronie no niestety jak zawsze coś  

 

731 

00:56:49.100 --> 00:56:53.400 

tam nie gra z tymi nazwami. Sulechowskiemu domu kultury zmieniono  

 

732 

00:56:53.400 --> 00:56:57.700 

imię na Fryderyka Chopina. Wiadomo, Pani dyrektor wie,  

 

733 

00:56:57.700 --> 00:57:02.200 

że to jest nazwa F. Chopina a nie Fryderyka Chopina jak  

 

734 

00:57:02.200 --> 00:57:06.500 

ulica jest zresztą. Z resztą z tymi nazwami ja powiem Państwu,  

 

735 

00:57:06.500 --> 00:57:09.500 

zawsze o tym mówię, nie tylko przy tym, przy innych uchwałach.  

 

736 

00:57:09.500 --> 00:57:13.400 

I nikt nie może się dopiąć do tego, żeby to jednak poprawnie.  

 

737 

00:57:13.400 --> 00:57:16.100 
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Jakoś luzacko to się traktuje. Pan burmistrz też w tym  

 

738 

00:57:16.100 --> 00:57:19.800 

dokumencie podszedł tak luźno do tego. No a przecież to  

 

739 

00:57:19.800 --> 00:57:23.700 

są nazwy własne. W wielu przypadkach stosowane są niepełne  

 

740 

00:57:23.700 --> 00:57:26.800 

nazwy, bądź nazwy skrócone bez wcześniejszego określenia skrótu.  

 

741 

00:57:26.800 --> 00:57:30.300 

Dotyczy to między innymi nazwy większości szkół i przedszkoli  

 

742 

00:57:30.300 --> 00:57:33.500 

a także nazwy ulic na przykład nieprawidłowo użyto nazwy  

 

743 

00:57:33.500 --> 00:57:37.800 

ulicy co przed chwilą powiedziałem Chopina. Nie ma Chopina  

 

744 

00:57:37.800 --> 00:57:40.900 

u nas ulicy, Sikorskiego, Łokietka. Nie ma tych ulic u  

 

745 

00:57:40.900 --> 00:57:44.100 

nas. W takim dokumencie takich błędów nie powinno być,  

 

746 

00:57:44.100 --> 00:57:47.900 

ale nie jest to, że ktoś gdzieś w jednym zdaniu to zapomniał.  

 

747 

00:57:47.900 --> 00:57:51.800 

Nagminne w tym dokumencie jest, że stosuje się te nazwy  

 

748 

00:57:51.800 --> 00:57:56.400 

źle. Jaki mam. Jak to należy odbiorca ma traktować jeżeli  

 

749 

00:57:56.400 --> 00:57:59.500 

tak się lekko traktuje niektóre rzeczy. Może to nie jest  

 

750 

00:57:59.500 --> 00:58:03.200 

coś istotnego, ale rażącego. Jest na pewno rażącego.  

 

751 

00:58:03.200 --> 00:58:07.100 

Na pewno nie jest to żeby nie udzielić wotum zaufania to,  

 

752 
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00:58:07.100 --> 00:58:10.500 

ale na przyszłość w dokumentach tych takich błędów należy  

 

753 

00:58:10.500 --> 00:58:15.400 

się wystrzegać. I tutaj Ci co są dłużej może Radnymi pamiętają,  

 

754 

00:58:15.400 --> 00:58:19.900 

no przez te wszystkie kadencje, że wszystkie dokumenty, które  

 

755 

00:58:19.900 --> 00:58:25.500 

przejawiają się zawsze te występują te błędy tego typu.  

 

756 

00:58:25.500 --> 00:58:29.100 

Ani powinniśmy już jak jestem piątą kadencję i tyle o  

 

757 

00:58:29.100 --> 00:58:32.300 

tym mówię no to chociaż dlatego żebym o tym nie mówił.  

 

758 

00:58:32.300 --> 00:58:36.500 

Nie mówił to może warto żeby ktoś przeczytał inny i te błędy  

 

759 

00:58:36.500 --> 00:58:41.400 

takie tam poprawił. Na stronie 4 mam problem.  

 

760 

00:58:41.400 --> 00:58:45.500 

Tutaj ja osobiście z całkowitą powierzchnią gminy Sulechów  

 

761 

00:58:45.500 --> 00:58:53.900 

podano 23 666 000 hektarów z czego 688 przypada na miasto  

 

762 

00:58:53.900 --> 00:58:58.000 

gminę. Wczoraj żeśmy o tym dyskutowali. Ile tej powierzchni, dzisiaj  

 

763 

00:58:58.000 --> 00:59:00.500 

z Panem kierownikiem dyskutowałem. Nie wiem, może rzeczywiście taka  

 

764 

00:59:00.500 --> 00:59:04.500 

powierzchnia jest, ale w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  

 

765 

00:59:04.500 --> 00:59:08.200 

przestrzennego mamy inną tą powierzchnię podaną.  

 

766 

00:59:08.200 --> 00:59:14.400 

Ja bym tutaj, nie wiem czy do końca wiemy jaką powierzchnię powinien  
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767 

00:59:14.400 --> 00:59:18.700 

Pan burmistrz wydać okólnik czy wpisać gdzieś dokładnie, porozmawiać  

 

768 

00:59:18.700 --> 00:59:22.200 

z Panem Stachowiakiem, przepraszam kierownikiem [dźwięk niezrozumiały], który  

 

769 

00:59:22.200 --> 00:59:25.300 

wie dokładnie jakie powierzchnie[?] i powiedzieć wszystkim.  

 

770 

00:59:25.300 --> 00:59:29.000 

Używamy taką a nie inną powierzchnię we wszystkich dokumentach.  

 

771 

00:59:29.000 --> 00:59:32.700 

Żeby nie było w jednym tak a w drugim tak bo to też razi.  

 

772 

00:59:32.700 --> 00:59:36.300 

Nie jest to jakiś błąd co też mogłoby dyskredytować całkowicie dokument,  

 

773 

00:59:36.300 --> 00:59:41.800 

ale to razi, że burmistrz może nie wiedzieć ile tam ma  

 

774 

00:59:41.800 --> 00:59:50.000 

podległym sobie tych hektarów. Na stronie 5 określono między  

 

775 

00:59:50.000 --> 00:59:54.000 

innymi dotacje do wymiany źródeł ciepła w ilości 27 dotacji  

 

776 

00:59:54.000 --> 00:59:58.700 

na kwotę 124 000 złotych. To jest około 5000 złotych na  

 

777 

00:59:58.700 --> 01:00:01.800 

jedną dotację. Moje pytanie mam tutaj do Pana burmistrza.  

 

778 

01:00:01.800 --> 01:00:10.000 

Czy te dotacje, czy spełniono wszystkie oczekiwania i  

 

779 

01:00:10.000 --> 01:00:15.800 

załatwiono wszystkie wnioski na tą kwotę w roku 2021, czy zostały  

 

780 

01:00:15.800 --> 01:00:18.900 

jakieś wnioski pominięte lub niespełnione.  

 

781 

01:00:18.900 --> 01:00:23.200 

I dotyczy to te same pytanie dotyczy wymiany źródeł ciepła  
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782 

01:00:23.200 --> 01:00:27.200 

w lokalach mieszkalnych za kwotę 289 919.  

 

783 

01:00:27.200 --> 01:00:29.300 

Czy wszystkie wnioski zostały spełnione bo tam nie ma  

 

784 

01:00:29.300 --> 01:00:33.800 

tego napisanego, że na przykład to jest i na przykład taka  

 

785 

01:00:33.800 --> 01:00:37.000 

uwaga, wszystkie wnioski zostały zrealizowane przez mieszkańców.  

 

786 

01:00:37.000 --> 01:00:39.600 

Tego nie ma w raporcie a przydałoby się zapisać [dźwięk niezrozumiały] tego  

 

787 

01:00:39.600 --> 01:00:44.100 

pytania. Czyli do tych dwóch danych, które są w raporcie chciałbym,  

 

788 

01:00:44.100 --> 01:00:47.700 

jeżeli będzie można Pan burmistrz by mógł się ustosunkować w zakresie  

 

789 

01:00:47.700 --> 01:00:55.000 

załatwienia oczekiwań mieszkańców. Na stronie 12 odniesiono się  

 

790 

01:00:55.000 --> 01:00:59.200 

do odstąpienia od realizacji budżetu obywatelskiego w  

 

791 

01:00:59.200 --> 01:01:05.700 

2020 roku, ale nie podano jak i czy zrealizowano budżet w  

 

792 

01:01:05.700 --> 01:01:14.600 

2021 tego, a raport chyba dotyczy roku 2021, w związku z  

 

793 

01:01:14.600 --> 01:01:19.300 

tym nie mogę się do tego punktu odnieść, bo no jest jakby  

 

794 

01:01:19.300 --> 01:01:32.000 

o rok opóźniony. Na stronie 13 zapisano w 2021 roku przystąpiono  

 

795 

01:01:32.000 --> 01:01:36.300 

do opracowania strategii rozwoju gminy Sulechów na 2030  

 

796 

01:01:36.300 --> 01:01:40.400 
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rok. Nie bardzo wiem, to też proszę o odpowiedź co to  

 

797 

01:01:40.400 --> 01:01:46.200 

oznacza. Czy nowa strategia ma być na lata 2023-2030 czy  

 

798 

01:01:46.200 --> 01:01:49.500 

od 2030 roku ta nowa strategia ma być.  

 

799 

01:01:49.500 --> 01:01:54.100 

Pytanie również kto ją wykonuje i kiedy będzie to poddane  

 

800 

01:01:54.100 --> 01:01:59.800 

pod obrady Rady miejskiej. Na stronie 14 w zakresie strategii  

 

801 

01:01:59.800 --> 01:02:03.600 

rozwiązywania problemów społecznych zapisano, że jest ona  

 

802 

01:02:03.600 --> 01:02:06.900 

na lata 2018-2022.  

 

803 

01:02:06.900 --> 01:02:11.100 

Okej, czyli teraz się kończy, ale nie podano nic czy nowa  

 

804 

01:02:11.100 --> 01:02:15.100 

strategia już jest zlecona, będzie w opracowaniu jak to  

 

805 

01:02:15.100 --> 01:02:19.000 

jest i to wypadałoby, znaczy to bym chciał usłyszeć czy  

 

806 

01:02:19.000 --> 01:02:28.500 

jest ona tam realizowana. Na stronie 15 przedstawiono realizację  

 

807 

01:02:28.500 --> 01:02:33.200 

z programu usuwania azbestu. Ze sprawozdania wynika, że  

 

808 

01:02:33.200 --> 01:02:39.500 

występowanie azbestu jest zinwentaryzowane przez Pana burmistrza.  

 

809 

01:02:39.500 --> 01:02:45.700 

Tutaj nie w tym momencie ale może później elektroniczną drogą  

 

810 

01:02:45.700 --> 01:02:51.100 

chciałbym dostać wykaz, wykaz nieruchomości gdzie ten  

 

811 
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01:02:51.100 --> 01:02:57.800 

azbest występuje. Na stronie 16:00 wieloletni plan rozwoju  

 

812 

01:02:57.800 --> 01:03:02.000 

i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych. Tutaj  

 

813 

01:03:02.000 --> 01:03:05.300 

mam takie swoistego rodzaju pretensje.  

 

814 

01:03:05.300 --> 01:03:09.100 

Prowadziliśmy wiele rozmów dotyczących tego planu na  

 

815 

01:03:09.100 --> 01:03:18.900 

2021. Chodziło głównie o zabezpieczenie osób, które się  

 

816 

01:03:18.900 --> 01:03:22.900 

budują, domki jednorodzinne żeby zabezpieczyć ich w  

 

817 

01:03:22.900 --> 01:03:28.500 

dostawę wody. Jak pamiętam, niektórzy Radni pamiętają, godziliśmy  

 

818 

01:03:28.500 --> 01:03:34.800 

się na sprzedaż działki dla naszego, naszej spółki supekom  

 

819 

01:03:34.800 --> 01:03:40.800 

za pieniądze jakie zostały tam określone oby, aby część  

 

820 

01:03:40.800 --> 01:03:46.000 

tych pieniędzy właśnie wygenerować i przeznaczyć na zaspokojenie  

 

821 

01:03:46.000 --> 01:03:49.800 

części tych potrzeb. Czy to na, w Cigacicach czy to na  

 

822 

01:03:49.800 --> 01:03:53.900 

Brzeziu, ale nic się nie stało. Jeżeli sulechowskie przedsiębiorstwo komunalne  

 

823 

01:03:53.900 --> 01:03:57.100 

te pieniądze potrzebuję no ma duże potrzeby.  

 

824 

01:03:57.100 --> 01:04:03.200 

Nie oceniam tutaj gdzie te pieniądze zostały przełożone to  

 

825 

01:04:03.200 --> 01:04:06.200 

według tych wszystkich rozmów co było, a było ich kilka. I  
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826 

01:04:06.200 --> 01:04:11.000 

to było takie oficjalne, przewodniczący na pewno potwierdzi to  

 

827 

01:04:11.000 --> 01:04:14.300 

moim zdaniem w takim wypadku jeżeli by te pieniądze miały  

 

828 

01:04:14.300 --> 01:04:19.800 

być gdzie indziej to żeby zaspokoić nas, a większość Radnych  

 

829 

01:04:19.800 --> 01:04:24.100 

była za tym, jak widziałem, to należało inne pieniądze wyasygnować  

 

830 

01:04:24.100 --> 01:04:29.100 

i to doposażyć, nie wiem, dofinansować supekom czy przejąć  

 

831 

01:04:29.100 --> 01:04:34.400 

część zadań przez gminę no i tych ludzi tutaj, tym ludziom  

 

832 

01:04:34.400 --> 01:04:37.600 

się przychylić. Nie wszystkim od razu oczywiście, ale  

 

833 

01:04:37.600 --> 01:04:40.700 

jeżeli chodzi o dostawę wody. A w tym zakresie po dużo  

 

834 

01:04:40.700 --> 01:04:44.800 

rozmowach i po [dźwięk niezrozumiały] jest zero reakcji. Zero.  

 

835 

01:04:44.800 --> 01:04:48.500 

Ci ludzie są zawiedzeni. Ja też jestem w imieniu ich zawiedziony,  

 

836 

01:04:48.500 --> 01:04:55.100 

że ta sprawa została. Myślę, że po dzisiejszej debacie Pan burmistrz  

 

837 

01:04:55.100 --> 01:04:58.100 

wróci do tego zagadnienia, bo to jest zagadnienie bardzo  

 

838 

01:04:58.100 --> 01:05:01.400 

pilne i bardzo potrzebne tym ludziom żeby to zrobić.  

 

839 

01:05:01.400 --> 01:05:05.100 

Nie po to oni wydają bardzo duże pieniądze, a teraz jeszcze  

 

840 

01:05:05.100 --> 01:05:09.800 

kredyty mają ogromne żeby musieli się borykać z takim podstawowym,  
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841 

01:05:09.800 --> 01:05:14.100 

z takim podstawową sprawą jak dostawa wody. To wszyscy Radni  

 

842 

01:05:14.100 --> 01:05:17.000 

powinni się do tego przychylić. Zresztą widziałem przychylność  

 

843 

01:05:17.000 --> 01:05:20.200 

jak były te rozmowy Radnych do tego zagadnienia, ale te  

 

844 

01:05:20.200 --> 01:05:26.300 

zagadnienie stoi, leży. Na stronie 25 opisano gospodarkę niskoemisyjną.  

 

845 

01:05:26.300 --> 01:05:37.500 

Na stronie 25 opisano gospodarkę niskoemisyjną.  

 

846 

01:05:37.500 --> 01:05:46.500 

Wpisano, że w 2020 roku wielkość emisji CO2 było 152 753  

 

847 

01:05:46.500 --> 01:05:52.900 

megagram, a końcowe zużycie energii wynosiło 509 895 megawatogodzin.  

 

848 

01:05:52.900 --> 01:05:57.000 

Tutaj też mam pytanie do tego.  

 

849 

01:05:57.000 --> 01:06:01.000 

Skąd są te dane. W projekcie studium uwarunkowań i kierunków  

 

850 

01:06:01.000 --> 01:06:05.400 

zagospodarowania przestrzennego na stronie 33 wpisano, że,  

 

851 

01:06:05.400 --> 01:06:09.700 

cytuję. Na terenie gminy Sulechów nie prowadzono w ostatnich  

 

852 

01:06:09.700 --> 01:06:14.300 

latach monitoringu stanu czystości powietrza atmosferycznego. No  

 

853 

01:06:14.300 --> 01:06:18.200 

a jednak skażenie CO2 jakieś występuje.  

 

854 

01:06:18.200 --> 01:06:22.900 

Jakieś dane są konkretne, czyli chyba prowadzono ten monitoring,  

 

855 

01:06:22.900 --> 01:06:27.500 
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ale tutaj raczej bym prosił o odpowiedź na to pytanie bo  

 

856 

01:06:27.500 --> 01:06:36.300 

mnie to interesuje. Na stronie 27 wpisano program współpracy  

 

857 

01:06:36.300 --> 01:06:40.300 

gminy Sulechów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami  

 

858 

01:06:40.300 --> 01:06:44.900 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021  

 

859 

01:06:44.900 --> 01:06:48.200 

przyjęty został uchwałą numer 007.264.2022  

 

860 

01:06:48.200 --> 01:06:53.200 

Rady miejskiej.  

 

861 

01:06:53.200 --> 01:06:56.700 

Ja takiej uchwały nie znalazłem. Nie mogę się do tego odnieść. Nie  

 

862 

01:06:56.700 --> 01:07:02.500 

wiem czy to, gdzie ta uchwała, tą uchwałę mogę znaleźć, ale  

 

863 

01:07:02.500 --> 01:07:06.900 

chyba nawet numeru 264 jeszcze nie ma. To może jest jakaś  

 

864 

01:07:06.900 --> 01:07:11.400 

przyszłość dopiero i mówię 007.264.2022,  

 

865 

01:07:11.400 --> 01:07:17.000 

to takiej uchwały chyba nie ma.  

 

866 

01:07:17.000 --> 01:07:22.700 

Też nie znalazłem na stronie BIP tej uchwały. Na stronie 29  

 

867 

01:07:22.700 --> 01:07:27.600 

opisano program opieki nad zwierzętami. Podano, iż roczny  

 

868 

01:07:27.600 --> 01:07:32.000 

koszt Gminy na odłowienie[?] i zapewnienie opieki w  

 

869 

01:07:32.000 --> 01:07:37.700 

schronisku to koszt jest 149 148 złotych.  

 

870 
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01:07:37.700 --> 01:07:42.400 

No jest to jakiś pieniądz. Natomiast na pomoc adaptacji zwierząt  

 

871 

01:07:42.400 --> 01:07:45.900 

wydano ponad 53 tysiące złotych.  

 

872 

01:07:45.900 --> 01:07:51.800 

Tutaj nie oczekuję odpowiedzi, a w zasadzie rozważenia tego  

 

873 

01:07:51.800 --> 01:07:55.800 

zagadnienia. Skoro 150 000 musimy dawać schronisku i  

 

874 

01:07:55.800 --> 01:07:59.700 

to jest pieniądz bezzwrotny, bo cały czas musimy dawać, a  

 

875 

01:07:59.700 --> 01:08:06.100 

1/3 zapłacimy na pomoc jednorazową to czy nie powinniśmy iść  

 

876 

01:08:06.100 --> 01:08:09.800 

w kierunku zwiększenia tej pomocy jednorazowej, bo nam  

 

877 

01:08:09.800 --> 01:08:13.100 

to zmniejsza stałą opłatę w schronisku. To jest do przemyślenia  

 

878 

01:08:13.100 --> 01:08:17.700 

tylko ten temat, bo ja wiem, że to decyzje zapadły na  

 

879 

01:08:17.700 --> 01:08:24.100 

szczeblu Rady miejskiej w regulaminie, ale widać proporcje 30%,  

 

880 

01:08:24.100 --> 01:08:28.000 

w związku z tym każde zwiększenie jednorazowej opłaty i  

 

881 

01:08:28.000 --> 01:08:33.900 

przejęcie tych zwierzaczków przez osoby fizyczne daje nam  

 

882 

01:08:33.900 --> 01:08:38.000 

określone korzyści finansowe. Ale nie tylko finansowe bo  

 

883 

01:08:38.000 --> 01:08:43.300 

i zwierzaczki powinny być bardziej zadowolone. Na stronie  

 

884 

01:08:43.300 --> 01:08:47.700 

30 podano, iż udzielono dotacji w wysokości 20 000 złotych  
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885 

01:08:47.700 --> 01:08:51.500 

do ogródków działkowych promień. Pamiętam to, byłem za  

 

886 

01:08:51.500 --> 01:08:56.600 

tym, ale nigdzie nie podano, przepraszam, nigdzie nie  

 

887 

01:08:56.600 --> 01:09:01.900 

doczytałem się jak ta dotacja została rozliczona i czy  

 

888 

01:09:01.900 --> 01:09:05.300 

gmina sprawdziła zasadność wydatkowanych w tym pieniędzy.  

 

889 

01:09:05.300 --> 01:09:09.000 

Ja pamiętam na co było, to było na prąd tam, ale czy wszystko  

 

890 

01:09:09.000 --> 01:09:12.200 

zostało sprawdzone? Wodę, przepraszam, na wodę, tak.  

 

891 

01:09:12.200 --> 01:09:16.900 

Na wodę, ale żeby nam powiedzieć, że tak, że to tyle wydatkowano,  

 

892 

01:09:16.900 --> 01:09:19.500 

coś, nigdzie tego opisu nie znała. No być może było na  

 

893 

01:09:19.500 --> 01:09:26.900 

którejś sesji, ale nie pamiętam. W rozdziale ósmym szeroko  

 

894 

01:09:26.900 --> 01:09:30.100 

opisano działalność zakładu gospodarowania mieniem komunalnym,  

 

895 

01:09:30.100 --> 01:09:34.100 

co jest oczywiste moim zdaniem, gdyż jest to.  

 

896 

01:09:34.100 --> 01:09:46.500 

Już mogę mówić, tak?  

 

897 

01:09:46.500 --> 01:09:51.100 

W rozdziale 8 szeroko opisano działalność zakładu gospodarowania  

 

898 

01:09:51.100 --> 01:09:54.200 

mieniem komunalnym, co jest według mnie oczywiste, gdyż  

 

899 

01:09:54.200 --> 01:09:57.300 

jest to bardzo szeroka działalność i powinna być przedstawiona bardziej  
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900 

01:09:57.300 --> 01:10:02.300 

szczegółowo w raporcie. Wszystko mi się tam ładnie mogłem  

 

901 

01:10:02.300 --> 01:10:05.900 

zobaczyć sobie i każdy może zobaczyć jak funkcjonuje ten  

 

902 

01:10:05.900 --> 01:10:09.500 

zakład. Bardzo dobrze moim zdaniem, dane są w porządku. Ale  

 

903 

01:10:09.500 --> 01:10:14.300 

zabrakło mi tam informacji, to jest raport o stanie gminy,  

 

904 

01:10:14.300 --> 01:10:18.800 

pamiętajmy. Zabrakło mi informacji o stanie zadłużenia i  

 

905 

01:10:18.800 --> 01:10:24.900 

jego tendencji. Mówię dlatego o tym, że już niejednokrotnie zwracałem  

 

906 

01:10:24.900 --> 01:10:28.400 

uwagę na konieczność pomocy urzędu miejskiego lub innej  

 

907 

01:10:28.400 --> 01:10:32.400 

formy pomocy w celu obniżenia zadłużenia. Ja wiem, że tam Pan  

 

908 

01:10:32.400 --> 01:10:35.500 

dyrektor oferował, że sobie poradzi, że tak.  

 

909 

01:10:35.500 --> 01:10:40.700 

Jeżeli mamy zadłużenie na poziomie 5 milionów.  

 

910 

01:10:40.700 --> 01:10:45.100 

Gdzieś tam chyba około tego jest. Ten temat był poruszany przez komisję  

 

911 

01:10:45.100 --> 01:10:49.800 

rewizyjną. Wyraźne było jakby wskazanie przez komisję rewizyjną  

 

912 

01:10:49.800 --> 01:10:54.200 

przyjętą przez Radę miejską co należy zrobić, ale tego  

 

913 

01:10:54.200 --> 01:10:57.400 

nie uczyniono. To Pan burmistrz nawet nakazem powinien dać  

 

914 

01:10:57.400 --> 01:11:02.600 
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kogoś, przejąć jakąś kancelarię, zwiększyć zakres, który  

 

915 

01:11:02.600 --> 01:11:05.800 

teraz ma Pani mecenas, po prostu zwiększenie zakresu to są  

 

916 

01:11:05.800 --> 01:11:09.600 

oczywiście pieniądze. Być może część przejąć przez urząd. Tutaj  

 

917 

01:11:09.600 --> 01:11:14.800 

Pan burmistrz powinien bardziej włączyć się w to w zakresie  

 

918 

01:11:14.800 --> 01:11:18.100 

pomocy dla tego zakładu żeby te pieniążki odzyskać.  

 

919 

01:11:18.100 --> 01:11:22.200 

Wiele tych pieniędzy zdaje se sprawę, bo zarządzań nieruchomości,  

 

920 

01:11:22.200 --> 01:11:25.400 

nieruchomościami są już nie do odzyskania. To jest oczywiste.  

 

921 

01:11:25.400 --> 01:11:28.500 

Ale warto nad tym popracować.  

 

922 

01:11:28.500 --> 01:11:36.300 

Tak jak szeroko opisano działalność ZGMK tak jestem zaskoczony  

 

923 

01:11:36.300 --> 01:11:41.100 

i to Pan burmistrz myślę, że jak czytał ten raport swój  

 

924 

01:11:41.100 --> 01:11:46.100 

to na pewno wiedział, że do tego się odniosę gdyż jestem  

 

925 

01:11:46.100 --> 01:11:49.300 

przeciwnikiem tutaj akurat tej jednostki.  

 

926 

01:11:49.300 --> 01:11:51.800 

Przeciwnikiem w sensie powstania tej jednostki, nie tych  

 

927 

01:11:51.800 --> 01:11:56.400 

ludzi i nie Pana dyrektora żeby było jasne. Tak w ogóle  

 

928 

01:11:56.400 --> 01:12:00.300 

nie opisano działalności centrum usług wspólnych Sulechowa.  

 

929 
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01:12:00.300 --> 01:12:05.400 

No a przecież to jest jednostka o szerokich działalnościach z  

 

930 

01:12:05.400 --> 01:12:08.500 

bardzo dużym wpływem na działalność innych jednostek organizacyjnych.  

 

931 

01:12:08.500 --> 01:12:14.700 

Myślę, że raport powinien zawierać informacje o działalności, no  

 

932 

01:12:14.700 --> 01:12:18.200 

co nie mówiąc tutaj największej centralnej jednostki w  

 

933 

01:12:18.200 --> 01:12:23.700 

samorządzie. Myślę, że nie tylko w województwie lubuskim jeżeli  

 

934 

01:12:23.700 --> 01:12:30.100 

chodzi o tą jednostkę. Proszę Państwa, centralizowanie usług  

 

935 

01:12:30.100 --> 01:12:33.500 

no musi być bardzo, pod bardzo ścisłą kontrolą.  

 

936 

01:12:33.500 --> 01:12:42.800 

Przecież wiemy, że po słusznie minionym okresie zaczęto wycofywać  

 

937 

01:12:42.800 --> 01:12:46.200 

się z centralizacji i słusznie. Nie mówię przecież tu  

 

938 

01:12:46.200 --> 01:12:51.200 

o stosowaniu outsourcingu czy innych metod wspomagania czy zlecania  

 

939 

01:12:51.200 --> 01:12:57.000 

usług. Centralne zarządzanie jest domeną innego systemu niż  

 

940 

01:12:57.000 --> 01:13:02.200 

obecnie mamy. Ale wracając do rzeczy jak zakładano i  

 

941 

01:13:02.200 --> 01:13:06.900 

przekonywano Radnych przy tworzeniu tego centrum usług wspólnych  

 

942 

01:13:06.900 --> 01:13:11.000 

w Sulechowie centralizacja miała przynieść określone efekty.  

 

943 

01:13:11.000 --> 01:13:14.500 

Tego nikt z Radnych nie zaprzeczy i każdy pamięta. Przede  
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944 

01:13:14.500 --> 01:13:19.100 

wszystkim miało być zwiększona skuteczność działania, ale  

 

945 

01:13:19.100 --> 01:13:24.300 

również miało być obniżenie kosztów. Co do pierwszego to  

 

946 

01:13:24.300 --> 01:13:31.000 

częściowo udzieli odpowiedź kontrola komisji rewizyjnej chociaż raport  

 

947 

01:13:31.000 --> 01:13:33.700 

też powinien o tym stanowić czy jest ta skuteczność działania.  

 

948 

01:13:33.700 --> 01:13:37.700 

Ale komisja rewizyjna się temu przypatrzy czy tak rzeczywiście jest.  

 

949 

01:13:37.700 --> 01:13:43.100 

Co do kosztów to oczywiście można wnosić, że był ich wzrost  

 

950 

01:13:43.100 --> 01:13:47.000 

niezależny od Pana burmistrza. Że były podwyżki płac i  

 

951 

01:13:47.000 --> 01:13:52.800 

tak dalej, ale zakładano mniejsze ogólne zatrudnienia i  

 

952 

01:13:52.800 --> 01:13:56.600 

zmniejszania kosztów poprzez usługę wspólną, także z  

 

953 

01:13:56.600 --> 01:14:00.000 

jednej strony wzrosły wzrosty kosztów a z drugiej założenia  

 

954 

01:14:00.000 --> 01:14:03.900 

do ich obniżenia, a więc przynajmniej powinno się to  

 

955 

01:14:03.900 --> 01:14:07.800 

zbilansować na 0. Jeszcze raz przypomnę, to są moje tutaj  

 

956 

01:14:07.800 --> 01:14:11.700 

teraz wyliczenia. W raporcie nie mówi się o centrum usług  

 

957 

01:14:11.700 --> 01:14:15.700 

wspólnych, jakby tej jednostki nie było. Jak jest w  

 

958 

01:14:15.700 --> 01:14:20.500 

rzeczywistości. Czego nie dokonano oceny w raporcie.  
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959 

01:14:20.500 --> 01:14:25.300 

Wydatki poniesione za połowę 2020 roku, a w zasadzie od  

 

960 

01:14:25.300 --> 01:14:29.200 

kwietnia 2020 roku, bo ta od kwietnia to było tylko częściowo na  

 

961 

01:14:29.200 --> 01:14:32.900 

niektórych pracowników a główna działalność była od lipca  

 

962 

01:14:32.900 --> 01:14:37.400 

2020 roku to 3 189 120 złotych.  

 

963 

01:14:37.400 --> 01:14:47.300 

Wydatki poniesione za 2021 rok 6 425 635 złoty, a więc  

 

964 

01:14:47.300 --> 01:14:52.900 

więcej niż dwukrotność roku 2020, czyli rosną na opłaty.  

 

965 

01:14:52.900 --> 01:14:59.100 

Wydatki planowane na 2020 rok to Państwo wiedzą z budżetu  

 

966 

01:14:59.100 --> 01:15:07.000 

7 307 371, a więc duży wzrost do 2021 roku.  

 

967 

01:15:07.000 --> 01:15:10.300 

A przecież nie ma tam obligatoryjnych wynagrodzeń nauczycieli  

 

968 

01:15:10.300 --> 01:15:15.100 

żeby nie było. I ten oczywiście teraz jeszcze 20 000 jest  

 

969 

01:15:15.100 --> 01:15:20.500 

w tym to to też zwiększy. Na rok 2023 myślę, że przy tej  

 

970 

01:15:20.500 --> 01:15:23.900 

inflacji to byś może 10 milionów już nie starczy na to  

 

971 

01:15:23.900 --> 01:15:27.900 

i to będzie rosło. Tak systemy centralne właśnie działają.  

 

972 

01:15:27.900 --> 01:15:31.600 

Charakteryzują się tym, że w pierwszej fazie jest spadek  

 

973 

01:15:31.600 --> 01:15:36.100 
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troszku, czasami [dźwięk niezrozumiały], później jest ewidentna  

 

974 

01:15:36.100 --> 01:15:40.500 

stagnacja a później nagły wzrost nie do zatrzymania przez  

 

975 

01:15:40.500 --> 01:15:45.600 

nikogo. No i to widać dokładnie jak na drugi rok będę mówił,  

 

976 

01:15:45.600 --> 01:15:50.300 

jeżeli dożyję, to pokażemy, że te, że to idzie właśnie w  

 

977 

01:15:50.300 --> 01:15:54.300 

takim kierunku centralizacja usług. Ja mam nadzieję, że  

 

978 

01:15:54.300 --> 01:15:58.400 

kiedyś zostanie wybrany burmistrz, którego jedną z pierwszych  

 

979 

01:15:58.400 --> 01:16:02.900 

decyzji będzie likwidacja [dźwięk niezrozumiały].  

 

980 

01:16:02.900 --> 01:16:07.900 

Oczywiście wiem, że Pan burmistrz obecny tego nie zrobi,  

 

981 

01:16:07.900 --> 01:16:13.300 

ponieważ Pani mówi, że ma nadzieję, że nie.  

 

982 

01:16:13.300 --> 01:16:21.600 

Ja jestem innego zdania. Na stronie 32 podano w 2021 roku  

 

983 

01:16:21.600 --> 01:16:25.600 

rozpoczęto prace budowlane polegające na wykonaniu termomodernizacji  

 

984 

01:16:25.600 --> 01:16:28.500 

dwóch budynków mieszkalnych położonych w Sulechowie przy  

 

985 

01:16:28.500 --> 01:16:31.900 

ulicy Styczniowej 39 i przy Armii Krajowej 26.  

 

986 

01:16:31.900 --> 01:16:36.100 

I ze względu na panującą sytuację epidemiologiczną termin  

 

987 

01:16:36.100 --> 01:16:41.800 

realizacji robót został przesunięty do 30 maja 2022 roku.  

 

988 
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01:16:41.800 --> 01:16:46.300 

Natomiast na stronie 5 podano poniesione koszty.  

 

989 

01:16:46.300 --> 01:16:52.800 

Jak można zrozumieć tam z zapisów były to zadania zakończone.  

 

990 

01:16:52.800 --> 01:16:56.500 

Chociaż nie użyto tego sformułowania, ale jakby nie były  

 

991 

01:16:56.500 --> 01:16:59.200 

zakończone to powinien przecież być tam dodatkowy opis  

 

992 

01:16:59.200 --> 01:17:03.400 

na przykład zadania nie zakończone w 2020 roku. 21.  

 

993 

01:17:03.400 --> 01:17:08.100 

No według mnie czytający tutaj w tym względzie raport może  

 

994 

01:17:08.100 --> 01:17:14.300 

się pogubić w sensie zakończenia zadań i ponoszonych kosztów  

 

995 

01:17:14.300 --> 01:17:23.700 

w tych dwóch zadaniach. Na stronie 38 podano realizację uchwał  

 

996 

01:17:23.700 --> 01:17:32.800 

Rady miejskiej w Sulechowie. W roku 2019 i 2020, za 2019  

 

997 

01:17:32.800 --> 01:17:39.000 

zwracałem uwagę na niezrealizowania zleceń i wniosków z  

 

998 

01:17:39.000 --> 01:17:43.300 

prac komisji Rady miejskiej. No w tym zakresie Pan [dźwięk niezrozumiały] dalej  

 

999 

01:17:43.300 --> 01:17:48.100 

lekceważy ustalenia Rady miejskiej i tym samym moim zdaniem  

 

1000 

01:17:48.100 --> 01:17:50.900 

Radnych. Nie wszystkie wnioski z lat poprzednich, które  

 

1001 

01:17:50.900 --> 01:17:55.000 

powinny być realizowane w czasie są realizowane. W zasadzie  

 

1002 

01:17:55.000 --> 01:17:59.000 

są odkładane niektóre wnioski adacta.  
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1003 

01:17:59.000 --> 01:18:02.000 

Nie będę wymieniał poszczególnych wniosków i dokonywał ich  

 

1004 

01:18:02.000 --> 01:18:06.700 

oceny gdyż prawdopodobnie każdy zdaje sobie sprawę, bo  

 

1005 

01:18:06.700 --> 01:18:10.200 

te wnioski przechodzą przecież przez Radę miejską.  

 

1006 

01:18:10.200 --> 01:18:18.100 

W raporcie oczywiście wymienia się, odnosi się do realizacji  

 

1007 

01:18:18.100 --> 01:18:23.400 

uchwał Rady miejskiej w Sulechowie odnośnie do strony odpowiedniej,  

 

1008 

01:18:23.400 --> 01:18:27.500 

gdzie można sobie to przeczytać, ale o realizacji wniosków  

 

1009 

01:18:27.500 --> 01:18:31.200 

w zakresie przyjętych protokołów nic w raporcie nie zapisano.  

 

1010 

01:18:31.200 --> 01:18:36.100 

Również w roku, również w zakresie roku 2021.  

 

1011 

01:18:36.100 --> 01:18:47.400 

Inne zagadnienia dotyczące pracy Pana burmistrza w 2021  

 

1012 

01:18:47.400 --> 01:18:52.100 

roku to było od bezpośrednio odniesienie się do raportu co  

 

1013 

01:18:52.100 --> 01:18:58.100 

przed chwilą omówiłem. Gospoda odpadami komunalnymi. Już  

 

1014 

01:18:58.100 --> 01:19:04.100 

dzisiaj była mowa o tym troszeczkę. Rada miejska w Sulechowie  

 

1015 

01:19:04.100 --> 01:19:07.600 

powołała komisję do spraw gospodarki odpadami i utrzymania czystości  

 

1016 

01:19:07.600 --> 01:19:12.100 

na terenie gminy Sulechów. Powołanie komisji to tak naprawdę  

 

1017 

01:19:12.100 --> 01:19:16.000 

było odzewem na brak skutecznych działań w zakresie gospodarki  
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1018 

01:19:16.000 --> 01:19:19.400 

odpadami komunalnymi no przez Pana burmistrza.  

 

1019 

01:19:19.400 --> 01:19:24.600 

Jednak to nie jest podstawą do negatywnej oceny.  

 

1020 

01:19:24.600 --> 01:19:31.000 

Natomiast Pan burmistrz powołał, a właśnie reaktywował swoją  

 

1021 

01:19:31.000 --> 01:19:35.900 

komisję, która w zdecydowany sposób moim zdaniem działa w  

 

1022 

01:19:35.900 --> 01:19:43.100 

kontrze do Rady miejskiej i miała na celu zdyskredytowanie pracy  

 

1023 

01:19:43.100 --> 01:19:47.400 

Radnych w tym zakresie i przyjmowanie rozwiązań wyłącznie przez  

 

1024 

01:19:47.400 --> 01:19:51.300 

siebie akceptowanych, a wręcz bym powiedział narzuconych przez  

 

1025 

01:19:51.300 --> 01:19:55.600 

Pana zastępcę a nie wypracowywanie. To nie podlega dyskusji  

 

1026 

01:19:55.600 --> 01:20:00.000 

bo członkowie komisji, może nie wszyscy ale część tak  

 

1027 

01:20:00.000 --> 01:20:05.500 

samo to odbierają jeżeli chodzi o powołanie tej komisji. Takie  

 

1028 

01:20:05.500 --> 01:20:09.500 

postępowanie nie jest do zaakceptowania i w zasadzie wyklucza  

 

1029 

01:20:09.500 --> 01:20:14.000 

poprawność współpracy Rady miejskiej i burmistrza przynajmniej  

 

1030 

01:20:14.000 --> 01:20:23.000 

w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi. Poza tym istotna  

 

1031 

01:20:23.000 --> 01:20:28.000 

bardzo sprawa, moim zdaniem, wykluczenie nieruchomości niezamieszkałych  

 

1032 

01:20:28.000 --> 01:20:35.700 
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z systemu z dniem 1 marca 2021 roku no jest typowym działaniem  

 

1033 

01:20:35.700 --> 01:20:40.600 

na szkodę naszych mieszkańców i firm. Być może, być może  

 

1034 

01:20:40.600 --> 01:20:45.300 

jest to wygoda dla Pana burmistrza, ale koszty tej transformacji są  

 

1035 

01:20:45.300 --> 01:20:48.600 

i będą przerzucane na mieszkańców gminy.  

 

1036 

01:20:48.600 --> 01:20:53.100 

A to jakby dyskwalifikuje te działania Pana burmistrza w  

 

1037 

01:20:53.100 --> 01:20:59.400 

tym zakresie. W ogóle jestem zdziwiony jak można zmieniać system  

 

1038 

01:20:59.400 --> 01:21:02.900 

gdy poprzedni jeszcze tak całkowicie nie został wdrożony. W  

 

1039 

01:21:02.900 --> 01:21:06.300 

trakcie wdrażania na miejscu coś niebywałego.  

 

1040 

01:21:06.300 --> 01:21:09.900 

Nie sprawdzone, nagle przychodzi ktoś i mówi a mi to  

 

1041 

01:21:09.900 --> 01:21:15.500 

się nie podoba, zmieniam. Oczywiście nie są to tylko moje  

 

1042 

01:21:15.500 --> 01:21:21.200 

przeczucia i poglądy. Otóż jak podano w raporcie za 2020  

 

1043 

01:21:21.200 --> 01:21:29.900 

rok odpady z nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych łącznie  

 

1044 

01:21:29.900 --> 01:21:33.200 

zebrano 10 850 megagram.  

 

1045 

01:21:33.200 --> 01:21:36.600 

10 850 zamieszkałych i nie zamieszkałych.  

 

1046 

01:21:36.600 --> 01:21:42.100 

Natomiast w raporcie za 2021 rok podano, że tylko z  

 

1047 
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01:21:42.100 --> 01:21:47.400 

nieruchomości zamieszkałych, czyli wyłączyliśmy niezamieszkałe zebrano  

 

1048 

01:21:47.400 --> 01:21:51.400 

łącznie 12 181 megagram.  

 

1049 

01:21:51.400 --> 01:21:55.700 

Czyli odpowiedź jest taka jak sugerowaliśmy. Znacząca część  

 

1050 

01:21:55.700 --> 01:21:59.600 

odpadów z nieruchomości niezamieszkałych obciąża mieszkańców.  

 

1051 

01:21:59.600 --> 01:22:04.000 

A przychodów z nieruchomości niezamieszkałych no pozbyto się.  

 

1052 

01:22:04.000 --> 01:22:07.500 

Typowe działania na szkodę gminy. Liczby mówią same za  

 

1053 

01:22:07.500 --> 01:22:17.200 

siebie. Na rok 2000, teraz, przepraszam, teraz w ofercie w zaproszeniu  

 

1054 

01:22:17.200 --> 01:22:22.900 

do składania ofert przyjęto, że tych odpadów łącznie będzie  

 

1055 

01:22:22.900 --> 01:22:31.800 

ponad 11 tysięcy ton, ale zlikwidowanie części producentów śmieci i  

 

1056 

01:22:31.800 --> 01:22:38.900 

jednocześnie o 2000 ton zwiększenia odbioru tych odpadów zakładając,  

 

1057 

01:22:38.900 --> 01:22:43.100 

że ilość osób, o których tu mówiłem przyjętych porównywalna w  

 

1058 

01:22:43.100 --> 01:22:49.300 

jednym roku 22 404, w drugim 22 300 jest o tyle zwiększona no  

 

1059 

01:22:49.300 --> 01:22:52.600 

to nie ma innej Odpowiedzi. Po prostu niektórzy co podpisali  

 

1060 

01:22:52.600 --> 01:22:56.200 

umowy malutkie[?] a resztę wszystko trafia do nas.  

 

1061 

01:22:56.200 --> 01:23:01.500 

Tylko, że my za to płacimy. To jest efekt działania i  
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1062 

01:23:01.500 --> 01:23:04.300 

wprowadzenia takiego systemu. Te liczby nie kłamią, ja  

 

1063 

01:23:04.300 --> 01:23:07.500 

to podaję te liczby z raportów, które Pan burmistrz nam  

 

1064 

01:23:07.500 --> 01:23:11.800 

przedstawił. Budowa mieszkań komunalnych.  

 

1065 

01:23:11.800 --> 01:23:16.900 

Tutaj też wczoraj mieliśmy na ten temat dyskusję.  

 

1066 

01:23:16.900 --> 01:23:21.000 

Jedna z Radnych była bardzo zbulwersowana takim działaniem, że  

 

1067 

01:23:21.000 --> 01:23:26.100 

to idzie tak wolno. Ja oczywiście też. Ale zdecydowana większość  

 

1068 

01:23:26.100 --> 01:23:29.600 

Radnych wyraziła zgodę na budowę mieszkań komunalnych z  

 

1069 

01:23:29.600 --> 01:23:33.400 

możliwością dofinansowania do 80%.  

 

1070 

01:23:33.400 --> 01:23:39.900 

Ustalono lokalizację oraz w zdecydowany sposób narzucano konieczność  

 

1071 

01:23:39.900 --> 01:23:45.100 

bardzo szybkich działań. No oczekiwania były może zbyt  

 

1072 

01:23:45.100 --> 01:23:49.200 

wygórowane, ale zakładano, iż Pan burmistrz złoży wniosek  

 

1073 

01:23:49.200 --> 01:23:52.900 

o dofinansowanie na początku roku 2022.  

 

1074 

01:23:52.900 --> 01:23:56.100 

Nikt nie zakwestionuje bo takie oczekiwania mieliśmy.  

 

1075 

01:23:56.100 --> 01:24:02.500 

Ja wiem, że może trochu żeśmy naginali. A dzisiaj wiemy,  

 

1076 

01:24:02.500 --> 01:24:05.600 

że słabo zajęto się tematem, a wręcz moim zdaniem no  
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1077 

01:24:05.600 --> 01:24:09.300 

odsunięto to do bliżej nieokreślonej przyszłości. Nawet  

 

1078 

01:24:09.300 --> 01:24:13.100 

wczorajsza rozmowa na ten temat jakby tak potwierdza, że  

 

1079 

01:24:13.100 --> 01:24:16.500 

no nie ma tej werwy, nie ma chęci.  

 

1080 

01:24:16.500 --> 01:24:19.900 

Może chęci są ale takie słabe do realizacji tego tematu.  

 

1081 

01:24:19.900 --> 01:24:23.500 

Radni w tym wypadku zaufali burmistrzowi bo nie ma tu  

 

1082 

01:24:23.500 --> 01:24:27.800 

spisanego jakiejś tutaj uchwały. Że nada temu zadaniu wysoki  

 

1083 

01:24:27.800 --> 01:24:31.600 

priorytet, ale niestety zawiedliśmy się w tym przypadku.  

 

1084 

01:24:31.600 --> 01:24:39.800 

Obecnie są jakieś prace prowadzone, ale przy teraz obecnym,  

 

1085 

01:24:39.800 --> 01:24:42.800 

że to nie poszło tego wniosku, no sytuacja się bardzo zmieniła.  

 

1086 

01:24:42.800 --> 01:24:46.600 

Finansowa się zmieniła sytuacja. Nawet nie wiadomo czy  

 

1087 

01:24:46.600 --> 01:24:51.400 

opóźnienie to nie spowoduje w ogóle nie możliwość budowy.  

 

1088 

01:24:51.400 --> 01:24:55.700 

Tego nie wiemy czy BGK będzie nam w stanie pokryć, tak  

 

1089 

01:24:55.700 --> 01:24:58.600 

dużo dać pieniędzy. A jakie będą obciążenia tutaj, czy  

 

1090 

01:24:58.600 --> 01:25:02.300 

ludzie w ogóle, czy gmina będzie w ogóle stać na kredyt na  

 

1091 

01:25:02.300 --> 01:25:05.200 
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preferencyjnych warunkach, ale mimo wszystko nie wiemy w  

 

1092 

01:25:05.200 --> 01:25:10.000 

jakim kierunku później. Być może, nie chcę być tutaj prorokiem  

 

1093 

01:25:10.000 --> 01:25:14.300 

ale być może te opóźnienia spowodują, że te mieszkania w  

 

1094 

01:25:14.300 --> 01:25:39.900 

ogóle nie powstaną. No i teraz prośba Pana zastępcy burmistrza  

 

1095 

01:25:39.900 --> 01:25:49.300 

o to żebym jednak głos zabrał w sprawie wotum zaufania.  

 

1096 

01:25:49.300 --> 01:25:54.900 

Prośba, w sensie, w cudzysłowie.  

 

1097 

01:25:54.900 --> 01:26:09.300 

Były negatywne wypowiedzi, jak Państwo wiedzą, Pana Marcina  

 

1098 

01:26:09.300 --> 01:26:14.100 

Górznego[?] w stosunku do mojej osoby i był całkowity brak  

 

1099 

01:26:14.100 --> 01:26:17.200 

reakcji przez Pana burmistrza w tym zakresie.  

 

1100 

01:26:17.200 --> 01:26:25.100 

Moim zdaniem jednoznacznie można określić jaką akceptacją Pana  

 

1101 

01:26:25.100 --> 01:26:32.500 

burmistrza, przyzwolenie. Ja informowałem przy ostatniej takiej  

 

1102 

01:26:32.500 --> 01:26:36.400 

wypowiedzi, że zabiorę głos w tym temacie w odpowiednim czasie.  

 

1103 

01:26:36.400 --> 01:26:40.500 

Wtedy gdy się udziela wotum zaufania. No i właśnie dzisiaj  

 

1104 

01:26:40.500 --> 01:26:50.100 

zabieram głos w tym temacie. W mojej ocenie wypowiedzi zastępcy  

 

1105 

01:26:50.100 --> 01:26:54.100 

burmistrza Sulechowa, jeszcze raz mówię w mojej ocenie były  

 

1106 
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01:26:54.100 --> 01:26:57.600 

uzgodnione i akceptowalne przez Pana burmistrza.  

 

1107 

01:26:57.600 --> 01:27:02.900 

Ale nawet gdyby była to wyłącznie inicjatywa zastępcy burmistrza  

 

1108 

01:27:02.900 --> 01:27:08.600 

to po pierwszym wystąpieniu Pan burmistrz mógł to zatrzymać  

 

1109 

01:27:08.600 --> 01:27:12.400 

albo przyjąć to jako swoje stanowisko.  

 

1110 

01:27:12.400 --> 01:27:18.500 

Ponieważ nie zatrzymał przyjmuję, ja osobiście przyjmuję i  

 

1111 

01:27:18.500 --> 01:27:21.700 

tak odbieram, że to jest te stanowisko Pana burmistrza.  

 

1112 

01:27:21.700 --> 01:27:26.800 

To, że trzykrotnie Pan burmistrz musiał opuścić sesję Rady  

 

1113 

01:27:26.800 --> 01:27:30.300 

miejskiej i w tym momencie zabierał głos zastępca burmistrza  

 

1114 

01:27:30.300 --> 01:27:35.700 

nie mogło być przypadkiem. Dla mnie była to gra, było to  

 

1115 

01:27:35.700 --> 01:27:39.100 

uzgodnione. Mam prawo tak to odbierać bo tak sytuacja była.  

 

1116 

01:27:39.100 --> 01:27:42.400 

Nigdy wcześniej takiego zbiegu okoliczności nie było.  

 

1117 

01:27:42.400 --> 01:27:49.100 

Nawet gdyby było inaczej, w co nie wierzę, to i tak jest  

 

1118 

01:27:49.100 --> 01:27:52.400 

to odpowiedzialność Pana burmistrza za pozwolenie na  

 

1119 

01:27:52.400 --> 01:28:00.800 

wypowiedzi w imieniu burmistrza szkalujące, z próbą dyskredytowania  

 

1120 

01:28:00.800 --> 01:28:04.700 

mnie. Przypomnę, że wypowiedzi zastępcy burmistrza było  
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1121 

01:28:04.700 --> 01:28:10.100 

bez związku z rozpatrywanymi zagadnieniami. Nie wiem jak Radni  

 

1122 

01:28:10.100 --> 01:28:13.600 

do takich zagadnień się ustosunkowują. Moim zdaniem sprawa  

 

1123 

01:28:13.600 --> 01:28:16.600 

jest dość prosta. [dźwięk niezrozumiały] Radny w swoim sumieniu,  

 

1124 

01:28:16.600 --> 01:28:21.000 

rozważaniu uznaje, że takie postępowania są to dopuszczalne i  

 

1125 

01:28:21.000 --> 01:28:24.500 

pożądane to oczywiście powinien zagłosować za udzieleniem wotum  

 

1126 

01:28:24.500 --> 01:28:27.700 

zaufania. Jeżeli natomiast Radny uważa, że nie powinno się  

 

1127 

01:28:27.700 --> 01:28:32.600 

tak postępować to będzie głosował przeciw, albo przynajmniej wstrzyma się od głosu.  

 

1128 

01:28:32.600 --> 01:28:37.100 

Nie można takich spraw stawiać na szali innych postępowań i  

 

1129 

01:28:37.100 --> 01:28:40.300 

rozważać co ma większą wagę i tak głosować.  

 

1130 

01:28:40.300 --> 01:28:43.900 

Taką ocenę można [dźwięk niezrozumiały] na przykład do,  

 

1131 

01:28:43.900 --> 01:28:47.200 

dla przykładu podam do popełnienia wykroczenia czy przestępstwa.  

 

1132 

01:28:47.200 --> 01:28:51.000 

Jeżeli dana osoba będzie przez całe życie nieskazitelna w  

 

1133 

01:28:51.000 --> 01:28:56.500 

ogóle a popełni przestępstwo to oczywiście będzie skazana,  

 

1134 

01:28:56.500 --> 01:29:00.200 

czyli głosowanie będzie przeciw. Być może taka osoba dostanie  

 

1135 

01:29:00.200 --> 01:29:04.600 

zawiasy. No to można być, może być uznane za głosowanie wstrzymujące.  
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1136 

01:29:04.600 --> 01:29:09.300 

Ale na pewno nie można uniewinniać tylko dlatego, że  

 

1137 

01:29:09.300 --> 01:29:13.300 

inne postępowania mogły być prawidłowe. Przypominam o  

 

1138 

01:29:13.300 --> 01:29:19.900 

co chodzi. Zastępca burmistrza, tutaj statut nie obowiązuje te  

 

1139 

01:29:19.900 --> 01:29:25.200 

8 minut, niestety. Niestety. Zastępca burmistrza, ale  

 

1140 

01:29:25.200 --> 01:29:28.100 

to dla, tak, dla mnie to jest duża przykrość co Pan zastępca  

 

1141 

01:29:28.100 --> 01:29:34.000 

zrobił i nie lekceważę tego. Zastępca burmistrza swoimi wypowiedziami  

 

1142 

01:29:34.000 --> 01:29:38.600 

omawiał i dyskredytował moją osobę. Na trzech sesjach Rady  

 

1143 

01:29:38.600 --> 01:29:42.900 

miejskiej bez reakcji Pana burmistrza. Moim zdaniem jak  

 

1144 

01:29:42.900 --> 01:29:47.800 

powiedziała za przyzwoleniem i umożliwieniem takich wystąpień. Oczywiście  

 

1145 

01:29:47.800 --> 01:29:51.900 

nie oddałem sprawy do sądu mając na uwadze możliwość wyrażenia  

 

1146 

01:29:51.900 --> 01:29:55.800 

przez Radnych właśnie swojego stanowiska negującego takie  

 

1147 

01:29:55.800 --> 01:30:02.300 

zachowanie. Ale należy dodać, że przestępstwo pomawiania polega  

 

1148 

01:30:02.300 --> 01:30:06.200 

na przepisywaniu komuś takiego postępowania lub cech, które  

 

1149 

01:30:06.200 --> 01:30:11.700 

są społecznie uznawane za negatywne. Popełnienie przestępstw, braku  

 

1150 

01:30:11.700 --> 01:30:16.200 
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kompetencji, brak zdolności intelektualnych czy osobowościowych, co  

 

1151 

01:30:16.200 --> 01:30:20.600 

oczywiście przypisane było mi w wypowiedziach Pana zastępcy.  

 

1152 

01:30:20.600 --> 01:30:25.700 

To wszystko to tutaj się odnosi do tego pomawiania. Przestępstwo  

 

1153 

01:30:25.700 --> 01:30:29.100 

zniesławienia uderza w to na co człowiek pracuje latami. Dobre  

 

1154 

01:30:29.100 --> 01:30:32.200 

imię, [dźwięk niezrozumiały], szacunek w opinii publicznej, społecznej  

 

1155 

01:30:32.200 --> 01:30:36.800 

wśród wyborców. Może to powodować utratę niezbędnego w sferze  

 

1156 

01:30:36.800 --> 01:30:40.300 

działalności żadnego zaufania społecznego wyborców. A  

 

1157 

01:30:40.300 --> 01:30:45.000 

to było mottem wypowiedzi. To było przesłaniem wypowiedzi Pana  

 

1158 

01:30:45.000 --> 01:30:48.100 

zastępcy. Dlatego mam cały czas żal o to.  

 

1159 

01:30:48.100 --> 01:30:53.300 

Do wystąpienia, do wystąpienia znamion [dźwięk niezrozumiały] nie  

 

1160 

01:30:53.300 --> 01:30:56.600 

jest wcale konieczne aby pokrzywdzony stracił faktycznie w  

 

1161 

01:30:56.600 --> 01:31:00.200 

opinii społecznej wyborców posiadane zaufanie.  

 

1162 

01:31:00.200 --> 01:31:03.900 

Już samo pojawienie się takiej możliwości, co miało miejsce  

 

1163 

01:31:03.900 --> 01:31:08.800 

na sesji Rady miejskiej uprawnia osobę pokrzywdzoną do  

 

1164 

01:31:08.800 --> 01:31:13.100 

wystąpienia do sądu z odpowiednim pozwem.  

 

1165 
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01:31:13.100 --> 01:31:17.400 

Przestępstwo oczywiście to jest ścigane do oskarżenia prywatnego.  

 

1166 

01:31:17.400 --> 01:31:21.600 

Jak mówiłem nie chciałem toczyć postępowań sądowych.  

 

1167 

01:31:21.600 --> 01:31:27.900 

Wystarczy mi jak Radni powiedzą, że nie akceptują tego  

 

1168 

01:31:27.900 --> 01:31:31.700 

typu zachowań. Jak akceptują to życzę im powodzenia.  

 

1169 

01:31:31.700 --> 01:31:38.700 

Może też ich to spotka. Szkodliwość pomówienia wzrasta ze  

 

1170 

01:31:38.700 --> 01:31:42.600 

względu na zasięg osób do których ono dociera. Możliwości niemal  

 

1171 

01:31:42.600 --> 01:31:46.700 

natychmiastowego skutku a także możliwość przekazania jego  

 

1172 

01:31:46.700 --> 01:31:51.500 

utrwalonej treści po dłuższym okresie czasu. A przecież dostępność  

 

1173 

01:31:51.500 --> 01:31:56.300 

do nagrań sesji Rady miejskiej jest i to w nieograniczonym zakresie.  

 

1174 

01:31:56.300 --> 01:32:01.900 

Nawet teraz każdy może wejść tutaj sobie na archiwa i  

 

1175 

01:32:01.900 --> 01:32:11.300 

zobaczyć. Konkretnym przykładzie Pana zastępcy burmistrza jest  

 

1176 

01:32:11.300 --> 01:32:14.800 

jeszcze jeden aspekt, który Pan burmistrz zlekceważył i  

 

1177 

01:32:14.800 --> 01:32:18.200 

moim zdaniem postąpił wbrew poszanowaniu przynajmniej spraw  

 

1178 

01:32:18.200 --> 01:32:23.800 

etycznych, a być może i prawnych. Zastępca burmistrza sam  

 

1179 

01:32:23.800 --> 01:32:28.500 

się zwolnił na kilka minut ze swojej funkcji. Faktycznie złożył  
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1180 

01:32:28.500 --> 01:32:32.800 

oświadczenie woli o rezygnacji z funkcji i nie jest ważne  

 

1181 

01:32:32.800 --> 01:32:36.200 

to czy zrobił ustnie czy na piśmie. Dla mnie. Fakt jest  

 

1182 

01:32:36.200 --> 01:32:40.900 

faktem. Taki przypadek to dziwne i niespotykane w praktyce.  

 

1183 

01:32:40.900 --> 01:32:46.200 

Czy po powrocie na obrady sesji sam się również zatrudnił na  

 

1184 

01:32:46.200 --> 01:32:50.800 

poprzednim stanowisku? Tego Pan burmistrz nie wyjaśnił od  

 

1185 

01:32:50.800 --> 01:32:54.500 

kiedy ponownie go zatrudnił. Jeżeli jednak nie doszło do  

 

1186 

01:32:54.500 --> 01:32:58.400 

rozwiązania umowy to przez okres trwania stosunku pracy,  

 

1187 

01:32:58.400 --> 01:33:03.500 

a taki przy tej opcji rozważania formalnie nie został przerwany  

 

1188 

01:33:03.500 --> 01:33:07.500 

to zastępca był funkcjonariuszem publicznym.  

 

1189 

01:33:07.500 --> 01:33:13.100 

Szczególnie podczas sesji. Tłumaczenie, że odbił prywatnie kartę  

 

1190 

01:33:13.100 --> 01:33:16.000 

i następnie wszedł na sesję jako mieszkaniec no jest to  

 

1191 

01:33:16.000 --> 01:33:18.800 

tłumaczenie idiotyczne. Nawet w przedszkolu chyba tak  

 

1192 

01:33:18.800 --> 01:33:22.300 

nie tłumaczą. Tego Pan burmistrz też nie rozstrzygnął.  

 

1193 

01:33:22.300 --> 01:33:26.800 

No dla przykładu mogę podać taką sytuację. Prawdopodobne postępowanie  

 

1194 

01:33:26.800 --> 01:33:30.500 

jako rozważanie teoretyczne zaznaczam. Na przykład zastępca  
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1195 

01:33:30.500 --> 01:33:33.600 

bierze łapówkę, ale wcześniej zwalnia się na godzinę z  

 

1196 

01:33:33.600 --> 01:33:38.500 

pracy aby w tym czasie dokonać korupcji. To co, będzie karany  

 

1197 

01:33:38.500 --> 01:33:42.000 

jako zwykły mieszkaniec czy jako funkcjonariusz publiczny. Dokładnie  

 

1198 

01:33:42.000 --> 01:33:45.700 

taka sama sytuacja. Oczywiście, że jako funkcjonariusz publiczny.  

 

1199 

01:33:45.700 --> 01:33:49.800 

I to nie ma znaczenia, że występował jako mieszkaniec, jako  

 

1200 

01:33:49.800 --> 01:33:55.800 

funkcjonariusz publiczny. Reasumując, jestem bardzo negatywnie  

 

1201 

01:33:55.800 --> 01:34:00.300 

nastawiony na takie postępowanie, na taką agresję, na  

 

1202 

01:34:00.300 --> 01:34:05.500 

takie pomówienia i próbę podważenia zaufania i dyskredytacji w  

 

1203 

01:34:05.500 --> 01:34:08.700 

szczególności w przypadkach gdy jest to atak nie związany z  

 

1204 

01:34:08.700 --> 01:34:13.700 

obiadami i rozpatrywanymi projektami uchwał niezależnie na  

 

1205 

01:34:13.700 --> 01:34:17.000 

każdego Radnego, niezależnie od opcji politycznej, w  

 

1206 

01:34:17.000 --> 01:34:20.800 

przypadku gdy robi to burmistrz albo w jego imieniu lub  

 

1207 

01:34:20.800 --> 01:34:24.500 

za jego pozwoleniem a nie mam żadnych wątpliwości, że  

 

1208 

01:34:24.500 --> 01:34:29.100 

tak było. Inna osoba, za którą pełną odpowiedzialność musi  

 

1209 

01:34:29.100 --> 01:34:35.500 
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wziąć burmistrz. Szanowni Państwo radni, już powiedziałem czego  

 

1210 

01:34:35.500 --> 01:34:40.600 

oczekuję, ale proszę bardzo Was zastanówcie się czy rzeczywiście  

 

1211 

01:34:40.600 --> 01:34:44.100 

chcecie tolerować takie zachowania, czy rzeczywiście uważacie,  

 

1212 

01:34:44.100 --> 01:34:49.300 

że takie postępowania jak kiedyś by to was dotyczyło uznacie  

 

1213 

01:34:49.300 --> 01:34:55.100 

za poprawne i pożądane. No wasza ocena wyrażona będzie w  

 

1214 

01:34:55.100 --> 01:34:58.600 

głosowaniu. Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo.  

 

1215 

01:34:58.600 --> 01:35:05.500 

Proszę Pan radny Sebastian Różycki. Panie burmistrzu, Panie  

 

1216 

01:35:05.500 --> 01:35:09.100 

przewodniczący, szanowni Radni i mieszkańcy i goście.  

 

1217 

01:35:09.100 --> 01:35:14.600 

Będziemy się odnosić tylko klub, bo zabieram głos imieniu  

 

1218 

01:35:14.600 --> 01:35:20.400 

całego klubu i pod rozwagę bierzemy praktycznie 3 lata  

 

1219 

01:35:20.400 --> 01:35:25.500 

ostatniej kadencji, którą prowadzi Pan burmistrz. Za nami 3  

 

1220 

01:35:25.500 --> 01:35:29.600 

lata kadencji, które w odbiorze mieszkańców są pasmem pozytywnych  

 

1221 

01:35:29.600 --> 01:35:35.800 

zmian oraz sukcesów. Ostatni rok odzwierciedla skutecznie działania  

 

1222 

01:35:35.800 --> 01:35:40.100 

podjęte przez urząd miejski oraz jednomyślne poparcie Radnych  

 

1223 

01:35:40.100 --> 01:35:43.300 

w działaniach na rzecz rozwoju całej gminy.  

 

1224 



Strona 84 z 182 

 

01:35:43.300 --> 01:35:50.700 

Wielogodzinne spotkania, debaty, wyjazdy realizowane wspólnie  

 

1225 

01:35:50.700 --> 01:35:55.300 

w zespołach czy też indywidualnie przedkładają się na  

 

1226 

01:35:55.300 --> 01:36:00.600 

nasz sukces. Wspólne rozmowy przy poparciu Radnych miejskich,  

 

1227 

01:36:00.600 --> 01:36:07.000 

Radnych powiatowych i wojewódzkich, wojewody lubuskiego, marszałka  

 

1228 

01:36:07.000 --> 01:36:12.300 

lubuskiego a także posłów i senatorów w pełni odzwierciedlają ilość  

 

1229 

01:36:12.300 --> 01:36:17.600 

zadań i wielkość środków, które napłynęły szerokim, podkreślam,  

 

1230 

01:36:17.600 --> 01:36:22.600 

szerokim strumieniem do gminy Sulechów. Rozwój gospodarczy poczyniony  

 

1231 

01:36:22.600 --> 01:36:26.300 

w ostatnich trzech latach w gminie Sulechów nie dokonał by  

 

1232 

01:36:26.300 --> 01:36:29.300 

się też bez udziału kostrzyńsko-słubickiej specjalnej strefy  

 

1233 

01:36:29.300 --> 01:36:33.300 

ekonomicznej oraz zaangażowaniu bezpośrednio posłów z prawa  

 

1234 

01:36:33.300 --> 01:36:36.600 

i sprawiedliwości i decyzji na szczeblu rządowym.  

 

1235 

01:36:36.600 --> 01:36:42.700 

Podajemy Państwu ilości i wartości tego zewnętrznego wsparcia,  

 

1236 

01:36:42.700 --> 01:36:50.000 

zatem w latach 2019 do czerwca 2022 gmina Sulechów zrealizowała łącznie,  

 

1237 

01:36:50.000 --> 01:36:54.800 

i tutaj dziękuję Panu skarbnikowi za przygotowany materiał,  

 

1238 

01:36:54.800 --> 01:37:00.400 

aczkolwiek skradł się tam mały błąd bo zadanie jest 45  
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1239 

01:37:00.400 --> 01:37:05.000 

a nie 46 i jedno zostało zdublowane. Dlatego łącznie otrzymaliśmy  

 

1240 

01:37:05.000 --> 01:37:10.900 

szanowni Państwo 73 536 000 złotych.  

 

1241 

01:37:10.900 --> 01:37:15.600 

Tyle kosztowały nas te zadania. Zaś środki zewnętrzne to  

 

1242 

01:37:15.600 --> 01:37:24.300 

kwota 54 100 000. Stanowi to 73,59 wszystkich środków.  

 

1243 

01:37:24.300 --> 01:37:30.800 

Własnych środków zaangażowaliśmy 19 400 000.  

 

1244 

01:37:30.800 --> 01:37:34.400 

Stanowi to 26,41%.  

 

1245 

01:37:34.400 --> 01:37:40.100 

Historycznie ujmując nigdy, podkreślam nigdy takich środków  

 

1246 

01:37:40.100 --> 01:37:45.300 

zewnętrznych nasza gmina nie otrzymała. Należy podkreślić, że  

 

1247 

01:37:45.300 --> 01:37:50.000 

wiele tych zadań i interpelacji składanych przez nas Radnych  

 

1248 

01:37:50.000 --> 01:37:54.400 

został też zrealizowanych. Oto kilka najważniejszych.  

 

1249 

01:37:54.400 --> 01:37:59.100 

Wsparcie z rządowego funduszu inwestycji lokalnej.  

 

1250 

01:37:59.100 --> 01:38:03.600 

Kwota 2 250 000.  

 

1251 

01:38:03.600 --> 01:38:09.700 

Co zasadne bez wskazania na co. Dwa zadania na przebudowę ulicy  

 

1252 

01:38:09.700 --> 01:38:14.800 

Koszarowej o wartości 5 100 000, z czego dofinansowanie z  

 

1253 

01:38:14.800 --> 01:38:19.700 

programu rządowego na 2 300 000. Termomodernizacja przedszkola  
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1254 

01:38:19.700 --> 01:38:24.000 

numer 7. Wartość zadania 2 miliony, a dofinansowanie z  

 

1255 

01:38:24.000 --> 01:38:27.100 

programu rządowego 1 390 000.  

 

1256 

01:38:27.100 --> 01:38:31.800 

Żebyśmy pamiętali takie zadania jak rozbudowa drogi gminnej  

 

1257 

01:38:31.800 --> 01:38:37.000 

w Brodach. Wartość zadania 3 440 000. Dofinansowanie ze  

 

1258 

01:38:37.000 --> 01:38:43.200 

środków rządowych 1 870 000. Przykładowo też remont oraz  

 

1259 

01:38:43.200 --> 01:38:47.100 

termomodernizacja świetlicy wiejskiej w Krężołach. Wartość  

 

1260 

01:38:47.100 --> 01:38:51.700 

zadania 3 180 000, rządowych środków 2 536 000.  

 

1261 

01:38:51.700 --> 01:39:00.700 

Było też wspominane przez burmistrza o rządowym funduszu mieszkalnictwa.  

 

1262 

01:39:00.700 --> 01:39:04.200 

Radny Jan Relus w swojej wypowiedzi też o tym mówił, tylko  

 

1263 

01:39:04.200 --> 01:39:10.700 

jest jedna ważna sprawa. Na te zadanie dostaliśmy 3 956 000  

 

1264 

01:39:10.700 --> 01:39:15.900 

złotych nie angażując własnych środków. Otrzymaliśmy też  

 

1265 

01:39:15.900 --> 01:39:19.600 

wsparcie na zakup wielu sprzętów, chociażby w programie laboratorium  

 

1266 

01:39:19.600 --> 01:39:24.800 

przyszłość. Dostaliśmy na ten cel ze środków rządowych 705 000  

 

1267 

01:39:24.800 --> 01:39:29.900 

nie angażując własnych środków. Termomodernizacja szkoły  

 

1268 

01:39:29.900 --> 01:39:35.100 
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podstawowej. Wartość zadania za 1 758 000, z czego środków  

 

1269 

01:39:35.100 --> 01:39:43.700 

zewnętrznych rządowych 1 232 000. Tak nagle nas burmistrz poprosił  

 

1270 

01:39:43.700 --> 01:39:47.500 

o wsparcie jeśli chodzi o zakup mieszkań komunalnych. Było  

 

1271 

01:39:47.500 --> 01:39:53.300 

ich 5 i otrzymaliśmy też na to środki z zewnątrz w kwocie 280 000  

 

1272 

01:39:53.300 --> 01:39:57.300 

złotych. Od wielu lat mieszkańcy Kalska zabiegali o  

 

1273 

01:39:57.300 --> 01:40:02.500 

drogę, i co, udało się. Zadanie wielkości 2 milionów złotych  

 

1274 

01:40:02.500 --> 01:40:09.800 

a środki zewnętrzne 1 550 000. Długo wyczekiwana przez rowerzystów  

 

1275 

01:40:09.800 --> 01:40:13.500 

chociażby ścieżka, która ma powstać z Sulechowa do Klemska[?].  

 

1276 

01:40:13.500 --> 01:40:17.400 

Czy ona powstanie i będzie tyle kosztowała, jeszcze tego  

 

1277 

01:40:17.400 --> 01:40:22.000 

nie wiemy. Planowano wydać 9 milionów a otrzymaliśmy dofinansowania  

 

1278 

01:40:22.000 --> 01:40:27.600 

8 100 000. W ramach programu rządowego polski ład.  

 

1279 

01:40:27.600 --> 01:40:32.700 

Budowa drogi gminnej do strefy inwestycyjnej w Krężołach co  

 

1280 

01:40:32.700 --> 01:40:36.200 

było też w programie burmistrza oraz Radnych, czyli stawiamy  

 

1281 

01:40:36.200 --> 01:40:41.400 

na to aby powstawały miejsca pracy. Zadanie to było wielokrotnie  

 

1282 

01:40:41.400 --> 01:40:46.300 

zmieniane kwoty. Ostatecznie 13 milionów złotych takie zadanie  

 

1283 
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01:40:46.300 --> 01:40:49.500 

będzie kosztować. Za środków zewnętrznych w ramach funduszu  

 

1284 

01:40:49.500 --> 01:40:56.300 

polski ład otrzymaliśmy 8 740 000. Cyfryzacja w naszej gminie  

 

1285 

01:40:56.300 --> 01:41:00.600 

też nie odbyła się bez dofinansowania zewnętrznego.  

 

1286 

01:41:00.600 --> 01:41:04.300 

Tym razem wsparcie w kwocie 796 000 złotych.  

 

1287 

01:41:04.300 --> 01:41:08.700 

I można by tak mówić godzinami bo tych zadań naprawdę było  

 

1288 

01:41:08.700 --> 01:41:14.400 

dużo. Mam nadzieję, że taka jednomyślność nadal się utrzyma  

 

1289 

01:41:14.400 --> 01:41:19.600 

gdyż przed nami realizacja jeszcze kilka ważnych strategicznie zdań,  

 

1290 

01:41:19.600 --> 01:41:27.300 

o których wspomnę. W poprzedniej kadencji jako Radny inicjowałem  

 

1291 

01:41:27.300 --> 01:41:30.300 

działanie w postaci centrum przesiadkowego. Dzisiaj o  

 

1292 

01:41:30.300 --> 01:41:33.400 

tym burmistrz też wspominał, więc to jest jeden z tych  

 

1293 

01:41:33.400 --> 01:41:38.500 

celów. Na pewno bardzo ważnym przyszłościowo aspektem jest  

 

1294 

01:41:38.500 --> 01:41:42.500 

drugi odcinek obwodnicy wschodniej. Ja to tak nazywam z  

 

1295 

01:41:42.500 --> 01:41:47.700 

klubem, obwodnicy wschodniej Sulechowa. To jest odcinka Krężoły, Buków,  

 

1296 

01:41:47.700 --> 01:41:53.100 

Kalsk w kierunku S3. Z tego co nam wiadomo dokumentacja jest  

 

1297 

01:41:53.100 --> 01:41:56.200 

już przygotowana na drugi odcinek, więc pozostaje tylko  
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1298 

01:41:56.200 --> 01:42:00.500 

walczyć o kolejne środki. Realizacja strategiczna dla  

 

1299 

01:42:00.500 --> 01:42:05.400 

naszego regionu, którą jest most w pomorsku wraz z drogą  

 

1300 

01:42:05.400 --> 01:42:08.800 

dojazdową do istniejącego węzła S3 w Sulechowie.  

 

1301 

01:42:08.800 --> 01:42:14.300 

Szanowni Państwo, ponad 250 milionów złotych trafi do  

 

1302 

01:42:14.300 --> 01:42:18.300 

naszej gminy ze środków rządowych na to zadziałanie. Realizacja  

 

1303 

01:42:18.300 --> 01:42:23.000 

koncepcji budowy zjazdu na S3. I tutaj dziękujemy Panie burmistrzu,  

 

1304 

01:42:23.000 --> 01:42:26.900 

że to zadanie zostało wprowadzone do budżetu. Czyli popularnie  

 

1305 

01:42:26.900 --> 01:42:31.600 

zwany węzeł Sulechów północ. To też ważne zadanie dla  

 

1306 

01:42:31.600 --> 01:42:36.600 

rozwiązania problemu komunikacyjnego w naszej gminie. Wnioskowanie  

 

1307 

01:42:36.600 --> 01:42:39.900 

w ramach programu rządowego polski ład o uzyskanie środków  

 

1308 

01:42:39.900 --> 01:42:44.200 

na największe i bardzo konieczne w naszej gminie zadanie własne,  

 

1309 

01:42:44.200 --> 01:42:47.800 

pierwotnie szacowane na kwotę 26 milionów złotych.  

 

1310 

01:42:47.800 --> 01:42:52.600 

A o czym mówię? O nie przyjemnych rzeczach, czyli o  

 

1311 

01:42:52.600 --> 01:42:55.700 

modernizacji oczyszczalni ścieków, bo to brzydko czasami pachnie,  

 

1312 

01:42:55.700 --> 01:42:59.600 

tak, ale jest bardzo istotne. Na ostatnim spotkaniu ta  
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1313 

01:42:59.600 --> 01:43:04.400 

kwota uległa drastycznie wzrostowi. Prezes Lelito mówił  

 

1314 

01:43:04.400 --> 01:43:09.800 

o kwocie rzędu 70 milionów złotych. Ubieganie się lokalnych  

 

1315 

01:43:09.800 --> 01:43:14.200 

struktur przy poparciu posła Jerzego Materny o uzyskanie koncesji  

 

1316 

01:43:14.200 --> 01:43:19.300 

na co? Na kopalnię, czyli złoża kopalniane w naszej gminie.  

 

1317 

01:43:19.300 --> 01:43:23.200 

O tym zapominamy. Prawdopodobnie na przełomie jeszcze tego  

 

1318 

01:43:23.200 --> 01:43:27.800 

miesiąca, najpóźniej do sierpnia powinniśmy znać odpowiedź czy  

 

1319 

01:43:27.800 --> 01:43:32.300 

koncesja na złoże Mozów[?] Kije zostanie udzielona.  

 

1320 

01:43:32.300 --> 01:43:36.500 

Co to dla nas oznacza. To oznacza, że w przyszłości będzie  

 

1321 

01:43:36.500 --> 01:43:39.700 

to miało bezpośredni wpływ na rozwój gospodarczy naszej gminy,  

 

1322 

01:43:39.700 --> 01:43:44.300 

a między innymi też na to, że być może wykorzystamy infrastrukturę  

 

1323 

01:43:44.300 --> 01:43:51.300 

portu w Cigacicach. My Radni klubu Prawa i Sprawiedliwości chcemy  

 

1324 

01:43:51.300 --> 01:43:56.100 

powiedzieć, że to jeszcze nie koniec i w dalszym ciągu przed  

 

1325 

01:43:56.100 --> 01:43:59.100 

nami zostało do realizacji na terenie naszej gminy bardzo wiele  

 

1326 

01:43:59.100 --> 01:44:04.400 

znaczących zadań i inwestycji. Liczymy na to, że szanowni Państwo  

 

1327 

01:44:04.400 --> 01:44:09.300 
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radni, podkreślam, szanowni Państwo radni naszej gminy poprą  

 

1328 

01:44:09.300 --> 01:44:13.700 

realizację wszystkich działań zmierzających do rozwoju i  

 

1329 

01:44:13.700 --> 01:44:18.300 

dobrobytu. Na chcemy, na koniec chcemy podziękować szanownym  

 

1330 

01:44:18.300 --> 01:44:23.300 

Państwu radnym oraz Panu burmistrzowi. Pracownikom urzędu,  

 

1331 

01:44:23.300 --> 01:44:28.400 

że wspierali nasze wnioski, i że wiele zostało w przeciągu tych  

 

1332 

01:44:28.400 --> 01:44:32.500 

trzech lat kadencji w naszej gminie zrobione. Liczymy na  

 

1333 

01:44:32.500 --> 01:44:37.200 

dalszą współpracę i rozwój naszego regionu. Dziękuję. Dziękuję  

 

1334 

01:44:37.200 --> 01:44:43.000 

bardzo. Proszę Pan radny Piotr Bodnar. Szanowni Państwo, klub  

 

1335 

01:44:43.000 --> 01:44:47.800 

radnych dla Sulechowa zdecydowanie jednogłośnie udzielili wotum  

 

1336 

01:44:47.800 --> 01:44:50.900 

zaufania Panu burmistrzowi. Ja już nie będę tak długo mówił  

 

1337 

01:44:50.900 --> 01:44:53.900 

jak moi przedmówcy, zacytuję tylko Pana Różyckiego, który  

 

1338 

01:44:53.900 --> 01:44:56.300 

powiedział, że faktycznie godzinami można by tutaj mówić  

 

1339 

01:44:56.300 --> 01:44:59.700 

o tych rzeczach, które zostały dokonane, a też, które w  

 

1340 

01:44:59.700 --> 01:45:03.600 

najbliższej przyszłości się wydarzą w naszej gminie. Ja przede  

 

1341 

01:45:03.600 --> 01:45:07.800 

wszystkim dziękuję Panu burmistrzowi za rzecz teoretycznie najprostszą  

 

1342 
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01:45:07.800 --> 01:45:11.000 

ale też i najtrudniejszą. Za konsekwentną realizację tego  

 

1343 

01:45:11.000 --> 01:45:14.300 

do czego się zobowiązał, bo to czasami ucieka jak się  

 

1344 

01:45:14.300 --> 01:45:18.400 

obserwuje różne samorządy jak to wygląda to tutaj w mojej  

 

1345 

01:45:18.400 --> 01:45:22.000 

ocenie naprawdę Pan burmistrz robi dokładnie to co, do czego  

 

1346 

01:45:22.000 --> 01:45:25.900 

się zobowiązał. Pracuje ciężko na to żeby nasza gmina się  

 

1347 

01:45:25.900 --> 01:45:29.900 

rozwijała i to się rozwijała głównie ekonomicznie.  

 

1348 

01:45:29.900 --> 01:45:34.100 

To jest w tej chwili dla nas najistotniejsze. Widzimy jak  

 

1349 

01:45:34.100 --> 01:45:37.000 

wygląda strefa. W tej chwili widzimy kolejną strefę, która  

 

1350 

01:45:37.000 --> 01:45:43.500 

się tworzy na terenie Krężoł. Widzę też tą ścisłą współpracę  

 

1351 

01:45:43.500 --> 01:45:49.200 

z Radą miejską. To w jaki sposób popieramy uchwały jak  

 

1352 

01:45:49.200 --> 01:45:52.200 

współpracujemy ze sobą. Myślę, że to jest, znaczy [dźwięk niezrozumiały]  

 

1353 

01:45:52.200 --> 01:45:55.500 

pewno nie jest pierwsza rada, która gdzieś tam dobrze współpracowała  

 

1354 

01:45:55.500 --> 01:45:58.400 

z burmistrzami ale ja jestem drugą kadencję i widzę, że  

 

1355 

01:45:58.400 --> 01:46:01.800 

faktycznie dużo jest lepiej niż było do tej pory. I  

 

1356 

01:46:01.800 --> 01:46:06.100 

też to jest ten team, który Pan burmistrz sobie zbudował tutaj  
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1357 

01:46:06.100 --> 01:46:09.200 

w magistracie. To są ludzie, którzy współpracują i pracują  

 

1358 

01:46:09.200 --> 01:46:12.200 

dla Pana burmistrza dla dobra naszej gminy. Myślę, że  

 

1359 

01:46:12.200 --> 01:46:15.700 

to też jest istotne, że, zresztą mamy też dowody w postaci  

 

1360 

01:46:15.700 --> 01:46:19.700 

pism, które przychodzą od już budujących się tutaj inwestorów,  

 

1361 

01:46:19.700 --> 01:46:25.300 

że działamy szybko, sprawnie i naprawdę w taki sposób gdzie  

 

1362 

01:46:25.300 --> 01:46:30.400 

można polecić naszą gminę jako jako miejsce do lokowania swoich  

 

1363 

01:46:30.400 --> 01:46:34.100 

pieniędzy. Bardzo dziękuję Panu burmistrzowi jeszcze raz,  

 

1364 

01:46:34.100 --> 01:46:37.600 

klub Radnych dla Sulechowa udzieli wotum zaufania. Dziękuję.  

 

1365 

01:46:37.600 --> 01:46:41.200 

Dziękuję. Bardzo proszę Pan radny Zbigniew Trompa.  

 

1366 

01:46:41.200 --> 01:46:47.000 

Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, szanowni Radni i zgromadzeni  

 

1367 

01:46:47.000 --> 01:46:52.200 

goście. Udzielenie wotum zaufania to cena dialogu w  

 

1368 

01:46:52.200 --> 01:46:56.200 

moim mniemaniu pomiędzy Radą a a Burmistrzem, czyli pomiędzy  

 

1369 

01:46:56.200 --> 01:46:59.800 

organem uchwałodawczym i pomiędzy organem wykonawczym.  

 

1370 

01:46:59.800 --> 01:47:07.300 

I jeżeli chodzi o tą ocenę to wypada ona bardzo dobrze.  

 

1371 

01:47:07.300 --> 01:47:13.000 

Ja muszę powiedzieć, że ubiegły rok 2021 był dobrym rokiem  
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1372 

01:47:13.000 --> 01:47:17.400 

dla w zasadzie ogromnej większości samorządów w Polsce i  

 

1373 

01:47:17.400 --> 01:47:20.700 

bardzo się cieszę z tego, że również i nasz samorząd się  

 

1374 

01:47:20.700 --> 01:47:25.700 

w ten trend wpisuje. Ubiegły rok jest naprawdę przełomowy, jeżeli  

 

1375 

01:47:25.700 --> 01:47:29.600 

chodzi o ilość inwestycji ale też przede wszystkim cieszą  

 

1376 

01:47:29.600 --> 01:47:34.300 

właśnie te zakupy inwestycyjne, czyli coś co otwiera nowe  

 

1377 

01:47:34.300 --> 01:47:40.300 

perspektywy i zabezpiecza nasze interesy na kolejne lata.  

 

1378 

01:47:40.300 --> 01:47:43.600 

Myślę tutaj o zakupie tych czy mieszkań socjalnych czy  

 

1379 

01:47:43.600 --> 01:47:47.700 

portu w Cigacicach co mnie szczególnie ucieszyło.  

 

1380 

01:47:47.700 --> 01:47:56.000 

Dialog to dwie strony i też w tym miejscu myślę, że należy  

 

1381 

01:47:56.000 --> 01:48:00.200 

przypomnieć o tym, że po drugiej stronie jesteśmy my, Radni  

 

1382 

01:48:00.200 --> 01:48:05.000 

i tak jak tutaj jeden z moich przedmówców wspomniał raport  

 

1383 

01:48:05.000 --> 01:48:11.400 

zawiera błędy. Faktycznie zauważalne i tutaj zostały one  

 

1384 

01:48:11.400 --> 01:48:16.900 

wspomniane. Źle, że te błędy się pojawiają, natomiast normalnym  

 

1385 

01:48:16.900 --> 01:48:20.300 

jest i ludzkim, że jeżeli się coś robi to się to się te  

 

1386 

01:48:20.300 --> 01:48:23.700 
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błędy popełnia. Trzeba też popatrzeć na siebie. My jako  

 

1387 

01:48:23.700 --> 01:48:29.000 

Radni musimy spojrzeć na siebie i też musimy sobie powiedzieć  

 

1388 

01:48:29.000 --> 01:48:33.500 

o tym, że my również popełniamy błędy. Chodzi mi chociażby o  

 

1389 

01:48:33.500 --> 01:48:37.800 

to, że nie uczestniczymy w komisjach.  

 

1390 

01:48:37.800 --> 01:48:43.500 

Tutaj nawet jedna z komisji przygotowania do dzisiejszej sesji  

 

1391 

01:48:43.500 --> 01:48:48.100 

nie zebrała kworum. To też jest, to też jest taki taki  

 

1392 

01:48:48.100 --> 01:48:50.900 

element, który na pewno trzeba byłoby poprawić i bardziej się  

 

1393 

01:48:50.900 --> 01:48:54.100 

zdyscyplinować żeby brać czynny udział w pracach tego co  

 

1394 

01:48:54.100 --> 01:48:57.000 

się tutaj dzieje i czego efektem jest ten raport, o  

 

1395 

01:48:57.000 --> 01:49:03.200 

którym dzisiaj dyskutujemy. Też wspomniano o strategii rozwoju  

 

1396 

01:49:03.200 --> 01:49:07.700 

naszej gminy. Chciałem powiedzieć, że w gminie odbyły się  

 

1397 

01:49:07.700 --> 01:49:11.400 

dwa spotkania konsultacyjne, jedno w Bronach drugie w  

 

1398 

01:49:11.400 --> 01:49:16.700 

Cigacicach 25 maja a zaraz później odbyło się spotkanie konsultacyjne  

 

1399 

01:49:16.700 --> 01:49:21.200 

rozwoju ponad lokalnego zielonogórsko nowosolskiego obszaru  

 

1400 

01:49:21.200 --> 01:49:24.500 

funkcjonalnego. I proszę Państwa na tych spotkaniach w  

 

1401 
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01:49:24.500 --> 01:49:29.500 

Cigacicach i w Sulechowie byłem jedynym radnym, który uczestniczył  

 

1402 

01:49:29.500 --> 01:49:34.400 

w tych konsultacjach. No niepokojące to, że tak małe zainteresowanie  

 

1403 

01:49:34.400 --> 01:49:39.400 

jest wśród nas tym co się będzie działo tutaj na naszym terenie przez  

 

1404 

01:49:39.400 --> 01:49:43.900 

najbliższe lata. Także błędy się pojawiają, błędy się  

 

1405 

01:49:43.900 --> 01:49:48.000 

pojawiają z każdej strony i na pewno jest to coś nad czym  

 

1406 

01:49:48.000 --> 01:49:51.300 

musimy się skupiać i nad czym musimy pracować, natomiast wracając  

 

1407 

01:49:51.300 --> 01:49:55.500 

tutaj do początku mojej wypowiedzi, jeżeli chodzi o  

 

1408 

01:49:55.500 --> 01:50:00.300 

wotum zaufania i ocenę tego dialogu to dziękuję za to  

 

1409 

01:50:00.300 --> 01:50:04.300 

co się co się wydarzyło, za to, że wysłuchiwane są głosy  

 

1410 

01:50:04.300 --> 01:50:08.500 

wszystkich klubów, wszystkich członków Rady, którzy tutaj  

 

1411 

01:50:08.500 --> 01:50:15.300 

siedzą, bo zadania wykonywane były na wniosek, na wnioski  

 

1412 

01:50:15.300 --> 01:50:18.800 

padające z każdej strony, dziękując Panu burmistrzowi, pracownikom  

 

1413 

01:50:18.800 --> 01:50:23.700 

urzędu, ale również nam Radnym, tak, za to, że również to  

 

1414 

01:50:23.700 --> 01:50:29.100 

zgodnie pobieramy w imieniu klubu praworządny Sulechów oświadczam,  

 

1415 

01:50:29.100 --> 01:50:32.300 

że będziemy głosowali za udzieleniem wotum zaufania. Dziękuję  
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1416 

01:50:32.300 --> 01:50:36.300 

bardzo. Dziękuję bardzo. Proszę Pani radna Agnieszka Szeląg.  

 

1417 

01:50:36.300 --> 01:50:40.200 

Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, Wysoka Rado, szanowni  

 

1418 

01:50:40.200 --> 01:50:43.700 

goście. Raport o stanie gminy Sulechów podpisuje wszystkie obszary  

 

1419 

01:50:43.700 --> 01:50:48.400 

funkcjonowania gminy, między innymi zrealizowane inwestycje, realizowane  

 

1420 

01:50:48.400 --> 01:50:52.900 

strategie i programy polityki, w tym tak istotna polityka społeczna.  

 

1421 

01:50:52.900 --> 01:50:57.000 

Stan finansów, stan mienia komunalnego gospodarowania odpadami  

 

1422 

01:50:57.000 --> 01:50:59.900 

komunalnymi, gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy,  

 

1423 

01:50:59.900 --> 01:51:03.600 

realizację uchwał Rady miejskiej. Raport o stanie gminy  

 

1424 

01:51:03.600 --> 01:51:07.300 

jest potwierdzeniem pracy 19 jednostek organizacyjnych i  

 

1425 

01:51:07.300 --> 01:51:11.500 

działalności 20 sołectw. Zrealizowany został w inwestycjach, jak  

 

1426 

01:51:11.500 --> 01:51:15.600 

wcześniej wspomniano na ponad 16 milionów złotych. We  

 

1427 

01:51:15.600 --> 01:51:18.700 

współpracy z Panem burmistrzem nie zawsze byliśmy jednomyślni.  

 

1428 

01:51:18.700 --> 01:51:23.300 

Były spory. Jednakże we wszystkich kwestiach dochodziliśmy do  

 

1429 

01:51:23.300 --> 01:51:29.000 

porozumienia w sposób merytoryczny. Każdy z nas ma często  

 

1430 

01:51:29.000 --> 01:51:32.600 

inne spojrzenie na poruszane zagadnienia, ale wszystkim nam  
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1431 

01:51:32.600 --> 01:51:37.800 

przyświecał jeden cel. Dobro i rozwój gminy jak i dobro  

 

1432 

01:51:37.800 --> 01:51:41.900 

ogólne, ogólne dobro każdego mieszkańca. Współpracę Pana  

 

1433 

01:51:41.900 --> 01:51:45.900 

burmistrza z klubem radnych Platformy Obywatelskiej oceniam  

 

1434 

01:51:45.900 --> 01:51:50.000 

pozytywnie. Jednocześnie pragniemy zwrócić uwagę, że  

 

1435 

01:51:50.000 --> 01:51:53.600 

bez pomysłów, inicjatyw podejmowanych przez Radnych wszystkich  

 

1436 

01:51:53.600 --> 01:51:57.100 

klubów Panie burmistrzu bylibyśmy w zupełnie innym miejscu.  

 

1437 

01:51:57.100 --> 01:52:01.700 

Po dokładnej analizie raportu o stanie gminy Sulechów Radni  

 

1438 

01:52:01.700 --> 01:52:05.600 

klubu Platformy Obywatelskiej udzielam Panu burmistrzowi wotum  

 

1439 

01:52:05.600 --> 01:52:10.400 

zaufania. Dziękuję bardzo. Dziękuję. Nie widzę więcej zgłoszeń,  

 

1440 

01:52:10.400 --> 01:52:14.200 

więc jako przewodniczący wypada mi jeszcze to podsumować pewną krótką  

 

1441 

01:52:14.200 --> 01:52:20.000 

refleksją. Tutaj Państwo radni, Pan burmistrz podkreślaliście, że  

 

1442 

01:52:20.000 --> 01:52:24.900 

to są wszystko nasz wspólny sukces, że te różne inwestycje, które  

 

1443 

01:52:24.900 --> 01:52:27.900 

gdzieś tam są realizowane pojawiają się w różnych kontekstach.  

 

1444 

01:52:27.900 --> 01:52:31.900 

No Pan Zbigniew zwrócił uwagę, że komisja nie miała kworum,  

 

1445 

01:52:31.900 --> 01:52:35.400 
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ale ja myślę, że Państwo radni jesteście bardzo ambitni. Że  

 

1446 

01:52:35.400 --> 01:52:38.100 

te wszystkie miliony, za tymi, Pan burmistrz oczywiście też.  

 

1447 

01:52:38.100 --> 01:52:44.300 

Że wszyscy jesteśmy ambitni i ten, ta skala tych inwestycji, tych  

 

1448 

01:52:44.300 --> 01:52:47.800 

różnych pomysłów, które gdzieś tutaj się pojawiają to  

 

1449 

01:52:47.800 --> 01:52:51.000 

ja przecież wiemy wszyscy kto się za tymi pomysłami kryje.  

 

1450 

01:52:51.000 --> 01:52:55.700 

Popatrzymy sobie tylko na ten 21 rok. Ja tak wezmę największe  

 

1451 

01:52:55.700 --> 01:53:00.000 

inwestycje. No port, zakup portów. Pan radny Stanisław Kaczmar,  

 

1452 

01:53:00.000 --> 01:53:03.000 

tu Pan radny Zbigniew Trompa. Pamiętacie poprzednią kadencję.  

 

1453 

01:53:03.000 --> 01:53:06.400 

A tu Panie burmistrzu w końcu się udało, tak. Czyli mamy  

 

1454 

01:53:06.400 --> 01:53:09.700 

temat, który gdzieś tam się ciągnął daleko, daleko załatwiony.  

 

1455 

01:53:09.700 --> 01:53:13.200 

No centrum przesiadkowe. No to Pan radny Sebastian Różycki,  

 

1456 

01:53:13.200 --> 01:53:16.500 

rzeczywiście tak jest. Słyszeliśy o tym długo i w tym  

 

1457 

01:53:16.500 --> 01:53:20.400 

kierunku pójdziemy, tak. Budownictwo komunalne.  

 

1458 

01:53:20.400 --> 01:53:24.600 

Pani Krystyna obrusza się, że nie jest realizowane to  

 

1459 

01:53:24.600 --> 01:53:27.000 

tak jakbyśmy chcieli. Ja również uważam, że można byłoby  

 

1460 



Strona 100 z 182 

 

01:53:27.000 --> 01:53:32.000 

tutaj zrobić to szybciej, ale jednak miejmy nadzieję, że  

 

1461 

01:53:32.000 --> 01:53:35.800 

się uda w tej kadencji wybudować nie kilka mieszkań tylko  

 

1462 

01:53:35.800 --> 01:53:39.000 

kilkaset mieszkań, po co, po to żeby wpłynąć na nasz lokalny rynek  

 

1463 

01:53:39.000 --> 01:53:42.500 

gdzie te ceny nieruchomości są bardzo wysokie i tylko przez  

 

1464 

01:53:42.500 --> 01:53:45.700 

takie działania możemy posterować podażą.  

 

1465 

01:53:45.700 --> 01:53:49.800 

No ja wiem, że się nie uda. Na ceny nie wpłyniemy, ale  

 

1466 

01:53:49.800 --> 01:53:54.000 

300, 200 to są naprawdę bardzo duże liczby i są możliwe do  

 

1467 

01:53:54.000 --> 01:53:56.600 

zrealizowania przy tych programach, które gdzieś tam się  

 

1468 

01:53:56.600 --> 01:54:01.500 

pojawiają. No patrzymy 2021 rok widzę świetlicę wiejską w Krężołach,  

 

1469 

01:54:01.500 --> 01:54:04.000 

która gdzieś tam się pojawiła. Patrzę na Radnego. No  

 

1470 

01:54:04.000 --> 01:54:08.700 

udało się Panie radny. W końcu w kilka lat temat się gdzieś  

 

1471 

01:54:08.700 --> 01:54:11.800 

tam zrealizował. Przedszkole, przedszkole numer 7.  

 

1472 

01:54:11.800 --> 01:54:16.400 

Patrzę na Państwa wszystkich Radnych. Przedszkole numer  

 

1473 

01:54:16.400 --> 01:54:19.800 

5 i 6 w poprzedniej kadencji umowa była jaka, 7 ma być  

 

1474 

01:54:19.800 --> 01:54:23.300 

w tej kadencji, udało się. Jest no może jeszcze nie do  
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1475 

01:54:23.300 --> 01:54:27.900 

końca, bo tutaj są problemy pewne, ale będzie zrealizowane, tak.  

 

1476 

01:54:27.900 --> 01:54:31.500 

Szkoła podstawowa numer 1. Termomodernizacja, tak.  

 

1477 

01:54:31.500 --> 01:54:36.800 

No temat udało się zakończyć. No udało się, także tu  

 

1478 

01:54:36.800 --> 01:54:41.300 

Pan radny Jan Rerus zwrócił uwagę na plan modernizacji urządzeń  

 

1479 

01:54:41.300 --> 01:54:44.600 

wodociągowych i kanalizacyjnych. I słuszna uwaga.  

 

1480 

01:54:44.600 --> 01:54:47.800 

I tutaj pod refleksję trzeba, należy poddać czy może nie  

 

1481 

01:54:47.800 --> 01:54:51.200 

powinniśmy spojrzeć na tą naszą spółkę supekom pod kątem  

 

1482 

01:54:51.200 --> 01:54:54.100 

nie, że dołożymy dofinansowanie, tylko patrząc na te  

 

1483 

01:54:54.100 --> 01:54:57.400 

programy rządowe, bo inne gminy potrafią dostać 10 milionów,  

 

1484 

01:54:57.400 --> 01:55:01.700 

8 milionów na kanalizację i może, może teraz nie ścieżka a  

 

1485 

01:55:01.700 --> 01:55:05.000 

może kanalizacja. Może niekoniecznie jak nie stać nas  

 

1486 

01:55:05.000 --> 01:55:08.700 

na kanalizację nie wiem jakieś wielkiej, jakiejś większej typu  

 

1487 

01:55:08.700 --> 01:55:11.900 

wsi. To może wianuszek naszego miasta, gdzie nie nadążamy z  

 

1488 

01:55:11.900 --> 01:55:17.100 

inwestycjami i zebrać to wszystko i zrealizować to jako samorząd. Pomóc  

 

1489 

01:55:17.100 --> 01:55:19.800 

wtedy odciążyć tą naszą spółkę, to będzie coś to się później  
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1490 

01:55:19.800 --> 01:55:23.600 

jak to my zrealizujemy nie przełoży na wzrost kosztów wody  

 

1491 

01:55:23.600 --> 01:55:26.100 

czy ścieków naszych mieszkańców, bo to będzie nasza kanalizacja,  

 

1492 

01:55:26.100 --> 01:55:30.100 

bo tak wygląda to dofinansowanie. Także jeszcze raz podkreślam,  

 

1493 

01:55:30.100 --> 01:55:34.100 

wspólny sukces, nasz, Pana burmistrza, Państwa radnych i  

 

1494 

01:55:34.100 --> 01:55:36.300 

dziękuję wszystkim Państwu, że jesteśmy tacy ambitni i  

 

1495 

01:55:36.300 --> 01:55:39.600 

bądźmy tacy przez następne lata, dziękuję.  

 

1496 

01:55:39.600 --> 01:55:46.700 

Panie burmistrzu, bardzo proszę. Na wstępie w sposób bardzo  

 

1497 

01:55:46.700 --> 01:55:49.800 

ogólny podziękuję Państwu za wyrażone opinie.  

 

1498 

01:55:49.800 --> 01:55:54.600 

Jestem wdzięczny. No właściwie teraz na wstępie mi powiedział  

 

1499 

01:55:54.600 --> 01:55:57.300 

za to, że chyba jednak scenariusz dla mnie będzie pozytywny.  

 

1500 

01:55:57.300 --> 01:56:01.600 

Natomiast ponieważ padły pewne uwagi i pewne informacje to  

 

1501 

01:56:01.600 --> 01:56:05.400 

oczywiście czuję się w obowiązku do nich odnieść. Szanowni  

 

1502 

01:56:05.400 --> 01:56:09.900 

Państwo, na temat grafiki nawet nie przyszło mi do głowy,  

 

1503 

01:56:09.900 --> 01:56:13.500 

żeby stosowany logotyp, nawiasem mówiąc stosowany od  

 

1504 

01:56:13.500 --> 01:56:17.600 
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wielu lat również przez obecnego tutaj burmistrza Rakowskiego,  

 

1505 

01:56:17.600 --> 01:56:21.800 

bo wtedy już ten logotyp funkcjonował, w samorządzie mógł  

 

1506 

01:56:21.800 --> 01:56:26.900 

wywoływać jakąkolwiek uwagi. Może z punktu widzenia, teraz  

 

1507 

01:56:26.900 --> 01:56:29.200 

sobie zażartuję, od razu się będę tłumaczył, że to żart.  

 

1508 

01:56:29.200 --> 01:56:34.000 

Z punktu widzenia mojego rzeczywiście na tym raporcie na  

 

1509 

01:56:34.000 --> 01:56:37.500 

początku powinienem umieścić swoje zdjęcie, bo dotyczy to  

 

1510 

01:56:37.500 --> 01:56:40.300 

tak naprawdę sprawozdania, które ja jako Wojciech Sołtys  

 

1511 

01:56:40.300 --> 01:56:43.000 

składam. Ale oczywiście tak nie myślę tylko sobie teraz  

 

1512 

01:56:43.000 --> 01:56:46.300 

żartuję. Jeśli chodzi o Urząd Miejski jako jednostkę Panie  

 

1513 

01:56:46.300 --> 01:56:49.300 

Janie no nieco jestem zaskoczony. Urząd Miejski nie jest  

 

1514 

01:56:49.300 --> 01:56:52.600 

jednostką, jest organem, aparatem pomocniczym burmistrza, w związku  

 

1515 

01:56:52.600 --> 01:56:55.700 

z tym dlatego nie jest wymieniony jako jednostka. Jeśli  

 

1516 

01:56:55.700 --> 01:56:58.900 

chodzi o powierzchnię rzeczywiście ten zapis być może jest  

 

1517 

01:56:58.900 --> 01:57:03.200 

niefortunny. Myślę, że Pan kierownik to jeszcze zrewiduje. Powierzchnia  

 

1518 

01:57:03.200 --> 01:57:06.600 

geodezyjna i powierzchnia ewidencyjna. Mamy dwie a one  

 

1519 
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01:57:06.600 --> 01:57:15.500 

się nieco od siebie różnią. 23, 236 i 66 albo 236,57, natomiast  

 

1520 

01:57:15.500 --> 01:57:21.500 

uznaję rzeczywiście, że to trzeba, że tak powiem usystematyzować i  

 

1521 

01:57:21.500 --> 01:57:25.000 

na to zwracam przy tej okazji uwagę. Jeśli chodzi o  

 

1522 

01:57:25.000 --> 01:57:29.000 

oczekiwania w kontekście realizowanych programów, a  

 

1523 

01:57:29.000 --> 01:57:32.600 

więc między innymi wymiany pieców, dofinansowania do  

 

1524 

01:57:32.600 --> 01:57:39.300 

szamb i przydomowych oczyszczalni.  

 

1525 

01:57:39.300 --> 01:57:44.300 

To możemy powiedzieć jednoznacznie. Generalnie wniosków jest  

 

1526 

01:57:44.300 --> 01:57:48.900 

zazwyczaj więcej w prawie każdym programie niż środków, które  

 

1527 

01:57:48.900 --> 01:57:52.300 

posiadamy. I też szanowni Państwo chcę przypomnieć, że  

 

1528 

01:57:52.300 --> 01:57:56.900 

rok temu Państwo na nasz wniosek zwiększyliście w tym  

 

1529 

01:57:56.900 --> 01:58:01.200 

zakresie też nasze budżety, żeby można było obsłużyć więcej  

 

1530 

01:58:01.200 --> 01:58:05.700 

podmiotów. Jeśli chodzi o taką konkretną informację to  

 

1531 

01:58:05.700 --> 01:58:09.700 

z tego co wiem 6 wniosków z uwagi właśnie na ograniczone środki  

 

1532 

01:58:09.700 --> 01:58:14.000 

zostało odrzuconych. Dwa wnioski wpłynęły po terminie, więc  

 

1533 

01:58:14.000 --> 01:58:20.500 

też były odrzucone. W zakresie zgmk w naszych lokalach zrealizowano  
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1534 

01:58:20.500 --> 01:58:25.000 

100%, 24 mieszkania.  

 

1535 

01:58:25.000 --> 01:58:30.200 

Kolejna rzecz to strategia.  

 

1536 

01:58:30.200 --> 01:58:33.100 

Oczywiście Panie Janie, strategia jest od roku do roku  

 

1537 

01:58:33.100 --> 01:58:37.000 

i jest do roku 2030, żeby nie było wątpliwości.  

 

1538 

01:58:37.000 --> 01:58:42.400 

Rozumiem, że Pan po prostu chciałby, żeby to było bardzo  

 

1539 

01:58:42.400 --> 01:58:45.400 

dokładnie artykułowane, bo przecież Pan na pewno wie, że  

 

1540 

01:58:45.400 --> 01:58:51.500 

tak jest. Jeśli chodzi o kwestie związane z nieruchomościami z  

 

1541 

01:58:51.500 --> 01:58:54.900 

azbestem to muszę skonsultować, bo nie jestem do końca przekonany  

 

1542 

01:58:54.900 --> 01:58:58.300 

czy mam do tego prawo, aby podawać adresy, na których jest  

 

1543 

01:58:58.300 --> 01:59:02.300 

zlokalizowany azbest. Mam co do tego obawy, myślę, że  

 

1544 

01:59:02.300 --> 01:59:06.700 

nie mogę. Ale to sobie skonsultujemy. Już teraz Pana zapraszam  

 

1545 

01:59:06.700 --> 01:59:10.500 

do kontaktu z Panią Martą. Myślę, że za tydzień. Z Panią  

 

1546 

01:59:10.500 --> 01:59:13.600 

Patrycją, przepraszam. Myślę, że już za tydzień Pani Patrycja  

 

1547 

01:59:13.600 --> 01:59:16.600 

będzie mogła Panu udzielić odpowiedzi wprost. Jeśli chodzi  

 

1548 

01:59:16.600 --> 01:59:20.600 

o dofinansowanie przedsiębiorstwa supekom szanowni Państwo  
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1549 

01:59:20.600 --> 01:59:23.400 

to ja sobie pozwolę, już kiedyś to robiłem, przypomnieć Państwu, że ja w roku  

 

1550 

01:59:23.400 --> 01:59:28.200 

2020 prosiłem Państwa, sugerowałem żebyśmy dokapitalizowali spółkę  

 

1551 

01:59:28.200 --> 01:59:31.700 

kwotą, wtedy mówiłem półtorej lub 2 miliony złotych właśnie  

 

1552 

01:59:31.700 --> 01:59:34.600 

z przeznaczeniem na to aby ilość inwestycji mogła być  

 

1553 

01:59:34.600 --> 01:59:37.800 

realizowana i też Państwo wiecie, zgadzam się, na pewno  

 

1554 

01:59:37.800 --> 01:59:41.200 

spółka wymaga naszego wsparcia w tym zakresie i też Państwu  

 

1555 

01:59:41.200 --> 01:59:45.100 

już mówiłem w tym roku, że chciałbym żeby, jeśli się uda,  

 

1556 

01:59:45.100 --> 01:59:49.400 

mam nadzieję, że się uda Panie skarbniku żeby chociaż jakąś  

 

1557 

01:59:49.400 --> 01:59:52.500 

kwotę w tym roku przeznaczyć. Dlaczego nie było propozycji w  

 

1558 

01:59:52.500 --> 01:59:56.200 

roku 2021? No bo to też nie jest tak szanowni Państwo, że  

 

1559 

01:59:56.200 --> 02:00:00.500 

jak będę ciągle powtarzał pewne rzeczy. Sami Państwo zauważacie,  

 

1560 

02:00:00.500 --> 02:00:03.800 

że jest tym potrzeba. Wtedy nie było zgody z wolnych środków,  

 

1561 

02:00:03.800 --> 02:00:08.200 

tak. To były wtedy środki, które mogliśmy przeznaczyć, nie  

 

1562 

02:00:08.200 --> 02:00:11.800 

było nie było zgody i z tego co pamiętam Panie Janie to Pan  

 

1563 

02:00:11.800 --> 02:00:14.500 
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zaszczepił tą myśl, że najpierw by trzeba było dokładnie omówić  

 

1564 

02:00:14.500 --> 02:00:17.100 

na co i wtedy dopiero dawać, w związku z tym zostało to  

 

1565 

02:00:17.100 --> 02:00:28.900 

wtedy odłożone. Jeśli chodzi o dane dotyczące generalnie szeroko  

 

1566 

02:00:28.900 --> 02:00:31.700 

rozumianych dotacji, bo Pan podał jako przykład dotacje dla  

 

1567 

02:00:31.700 --> 02:00:36.400 

ogródków działkowych no to w takim kontekście musielibyśmy chyba informację złożyć z  

 

1568 

02:00:36.400 --> 02:00:39.100 

wszystkich udzielonych dotacji. Oczywiście wszystkie one,  

 

1569 

02:00:39.100 --> 02:00:44.900 

ta też, została przyjęta zgodnie z umową i rozliczona zgodnie  

 

1570 

02:00:44.900 --> 02:00:48.200 

z umową, więc jeśli ta informacja tu się znalazła szanowni Państwo  

 

1571 

02:00:48.200 --> 02:00:52.800 

z określonym, że tak powiem bagażem informacji musiała być  

 

1572 

02:00:52.800 --> 02:00:55.600 

rozszerzona. W mojej ocenie o wszystkie wszystkie podmioty.  

 

1573 

02:00:55.600 --> 02:01:00.300 

Oczywiście ta konkretna została rozliczona. Zerkam na  

 

1574 

02:01:00.300 --> 02:01:03.500 

Panią Martę, bo nie konsultowałem, ale ogródki działkowe w  

 

1575 

02:01:03.500 --> 02:01:07.700 

100% wykorzystały przyznane 20 000 złotych. I zostało rozliczone  

 

1576 

02:01:07.700 --> 02:01:10.800 

prawidłowo tak jak powiedziała w tej chwili Pani Marta.  

 

1577 

02:01:10.800 --> 02:01:14.500 

Jeśli chodzi o CUW.  

 

1578 
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02:01:14.500 --> 02:01:20.100 

Panie Janie, no tu rzeczywiście nie zgadzamy się, że  

 

1579 

02:01:20.100 --> 02:01:23.500 

tak powiem u samych podstaw podjęcia tej decyzji, i ja szanuję,  

 

1580 

02:01:23.500 --> 02:01:27.000 

że Pan ma inny pogląd, po prostu.  

 

1581 

02:01:27.000 --> 02:01:31.200 

Natomiast jeśli Pan już chce być tak dokładny to myślę, że  

 

1582 

02:01:31.200 --> 02:01:38.400 

Pan powinien bardziej wyartykułować to, że CUW w trakcie przejmował  

 

1583 

02:01:38.400 --> 02:01:41.700 

dodatkowe zadania, w związku z tym dodatkowe zadania, również  

 

1584 

02:01:41.700 --> 02:01:44.800 

przejął dodatkową instytucję również w tym roku, więc też  

 

1585 

02:01:44.800 --> 02:01:48.400 

kolejna instytucja, bo instytucje kultury, o nich mówię,  

 

1586 

02:01:48.400 --> 02:01:51.900 

może trzeba to artykułować wprost, również wpływają na  

 

1587 

02:01:51.900 --> 02:01:54.800 

to, że w tym konkretnym miejscu jest wzrost kosztów. Ale  

 

1588 

02:01:54.800 --> 02:01:57.500 

jeśli już tak podajemy to w takim razie musiałbym w  

 

1589 

02:01:57.500 --> 02:02:00.400 

jednostkach oświatowych, które też nie zostały szczegółowo opisane,  

 

1590 

02:02:00.400 --> 02:02:04.900 

bo jest dodatkowy dokument, który Państwo otrzymujecie raz  

 

1591 

02:02:04.900 --> 02:02:08.500 

w roku, więc to jest ta informacja o oświacie przecież, która  

 

1592 

02:02:08.500 --> 02:02:12.400 

zawsze po roku szkolnym zamkniętym do Państwa wpływa.  
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1593 

02:02:12.400 --> 02:02:17.900 

Tam te informacje są rozszerzane, natomiast należałoby, wracając  

 

1594 

02:02:17.900 --> 02:02:21.100 

do sedna, należałoby wtedy podać koszty zmniejszone w  

 

1595 

02:02:21.100 --> 02:02:26.000 

jednostkach, bo przecież Ci pracownicy wyjęci ze szkoły przeszli do  

 

1596 

02:02:26.000 --> 02:02:29.200 

CUW-u, więc w sposób oczywisty nastąpiło przesunięcie.  

 

1597 

02:02:29.200 --> 02:02:33.000 

Nie będę tłumaczył rzeczy oczywistych myślę dla wszystkich Państwa.  

 

1598 

02:02:33.000 --> 02:02:41.500 

Przepraszam. Że nie tylko na wynagrodzenia nauczycielskie mamy,  

 

1599 

02:02:41.500 --> 02:02:45.500 

nie mamy wprost przełożenia, ale również na to co jest  

 

1600 

02:02:45.500 --> 02:02:49.500 

kreowane w postaci minimalnych wynagrodzeń i stawek dla  

 

1601 

02:02:49.500 --> 02:02:53.700 

poszczególnych grup i żeby to, żebyście Państwo dobrze zrozumieli.  

 

1602 

02:02:53.700 --> 02:02:58.300 

I to też przypomnę, bo ja to na pewno powiedziałem podczas  

 

1603 

02:02:58.300 --> 02:03:03.000 

debaty nad CUW-em. My zakładamy wręcz, że dzięki takim ruchom  

 

1604 

02:03:03.000 --> 02:03:06.400 

nasi pracownicy w tych jednostkach będą mieli szansę zarabiać  

 

1605 

02:03:06.400 --> 02:03:09.900 

więcej niż minimalne wynagrodzenie. To też taki był przekaz  

 

1606 

02:03:09.900 --> 02:03:14.900 

i nadal się z tego nie wycofuję, uważam, że wręcz tak  

 

1607 

02:03:14.900 --> 02:03:24.900 

być powinno. Jeśli chodzi o rzecz, która, przepraszam bo  
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1608 

02:03:24.900 --> 02:03:27.800 

tu muszę sobie doczytać jeszcze, żeby mi coś tam powiedzmy nie  

 

1609 

02:03:27.800 --> 02:03:33.500 

umknęło. Koszty gospodarki odpadami.  

 

1610 

02:03:33.500 --> 02:03:40.500 

Panie Janie, tutaj moja ocena, moja ocena jest jest taka,  

 

1611 

02:03:40.500 --> 02:03:46.400 

że my właśnie po to i to wtedy też mówiłem ja a później już  

 

1612 

02:03:46.400 --> 02:03:49.100 

Państwo rozmawialiście też z moim zastępcą wielokrotnie z  

 

1613 

02:03:49.100 --> 02:03:53.400 

tego co wiem. Koszty które funkcjonowały w systemie a  

 

1614 

02:03:53.400 --> 02:03:56.400 

dotyczyły przedsiębiorców też przecież w tym systemie by  

 

1615 

02:03:56.400 --> 02:04:00.200 

były i Pan doskonale, myślę, że jako fachowiec w tym zakresie wie,  

 

1616 

02:04:00.200 --> 02:04:04.100 

że koszty ustalone przez Państwo jako maksymalne stawki nie  

 

1617 

02:04:04.100 --> 02:04:07.500 

odzwierciedlały rzeczywistych kosztów, czyli w praktyce, bo  

 

1618 

02:04:07.500 --> 02:04:10.800 

również tego dotyczyła wtedy debata musiałyby się, że tak powiem w  

 

1619 

02:04:10.800 --> 02:04:14.200 

tym systemie znaleźć, czyli dopłacali byśmy czy nie.  

 

1620 

02:04:14.200 --> 02:04:16.700 

No dla mnie odpowiedź jest jednoznaczna, dopłacali byśmy.  

 

1621 

02:04:16.700 --> 02:04:20.500 

A tak jak już wielokrotnie mówiłem, ja jestem zwolennikiem mówienia  

 

1622 

02:04:20.500 --> 02:04:24.500 
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również mieszkańcom i Państwu rzeczy wprost, nawet rzeczy,  

 

1623 

02:04:24.500 --> 02:04:27.600 

które bolą, i które dla mnie są niepopularne i mimo, że  

 

1624 

02:04:27.600 --> 02:04:31.800 

było to bardzo trudne, spotkałem się z tego powodu z  

 

1625 

02:04:31.800 --> 02:04:36.200 

wielką krytyką, którą od razu zakładałem, że taka będzie, mimo  

 

1626 

02:04:36.200 --> 02:04:40.400 

wszystko zdecydowałem i zaproponowałem Państwu takie a  

 

1627 

02:04:40.400 --> 02:04:44.400 

nie inne, bardzo wysokie wtedy koszty obsługi w tym zakresie,  

 

1628 

02:04:44.400 --> 02:04:48.100 

a więc wysokie stawki za odbiór odpadów nie bojąc się,  

 

1629 

02:04:48.100 --> 02:04:51.700 

że tak powiem tego, bo uznając, że po prostu taka jest  

 

1630 

02:04:51.700 --> 02:04:55.400 

prawda i prawdy wystarczy z artykułować i po prostu powiedzieć  

 

1631 

02:04:55.400 --> 02:05:00.300 

nie zakładałem, że tak powiem maskowania tych kosztów.  

 

1632 

02:05:00.300 --> 02:05:06.700 

Kolejna rzecz chyba najciekawsza w Pańskiej wypowiedzi z  

 

1633 

02:05:06.700 --> 02:05:09.400 

punktu widzenia takiego brzmienia medialnego, bo użył Pan  

 

1634 

02:05:09.400 --> 02:05:13.900 

bardzo mocno i ciekawych zwrotów, nawet takich, który bym  

 

1635 

02:05:13.900 --> 02:05:17.400 

powiedział, że chyba padają raczej z ust sędziego na  

 

1636 

02:05:17.400 --> 02:05:22.100 

sali sądowej a przynajmniej radców prawnych i adwokatów, więc  

 

1637 
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02:05:22.100 --> 02:05:30.600 

no muszę się do tego odnieść. Dotyczy to oczywiście sytuacji  

 

1638 

02:05:30.600 --> 02:05:33.800 

związanych z moim zastępcą Panem Marcinem Górznym, który  

 

1639 

02:05:33.800 --> 02:05:38.400 

znowu się uśmiechnę, tak, który jak Państwo też wszyscy wiecie występował sam,  

 

1640 

02:05:38.400 --> 02:05:44.400 

że tak powiem, tak zaproponował jako mieszkaniec Panie Janie  

 

1641 

02:05:44.400 --> 02:05:47.000 

i żeby to były jasne naprawdę takie rzeczy nie uzgadniam ze  

 

1642 

02:05:47.000 --> 02:05:52.500 

swoimi pracownikami i sugerowanie tego naprawdę nie ma  

 

1643 

02:05:52.500 --> 02:05:59.700 

sensu. Nie będę i to tak powiem szanowni Państwo nie będę  

 

1644 

02:05:59.700 --> 02:06:03.900 

recenzował wszystkich wypowiedzi moich współpracowników, natomiast  

 

1645 

02:06:03.900 --> 02:06:09.200 

oczywiście w kategoriach odpowiedzialności samorządowej jest  

 

1646 

02:06:09.200 --> 02:06:11.700 

odpowiedzialność, która spoczywa również na mnie i też  

 

1647 

02:06:11.700 --> 02:06:15.200 

przed tym się absolutnie nie uchylam, bo to ja dobieram są  

 

1648 

02:06:15.200 --> 02:06:19.400 

sobie zastępców. Ale skoro poszedł Pan tak daleko to  

 

1649 

02:06:19.400 --> 02:06:25.300 

dzisiaj ja jako Wojciech Sołtys, nie mieszkaniec ale osoba,  

 

1650 

02:06:25.300 --> 02:06:30.100 

która piastuje pewne funkcje muszę, czy pozwolę sobie przypomnieć,  

 

1651 

02:06:30.100 --> 02:06:35.500 

że Pan również używał i niecenzuralnych zwrotów, tak to  
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1652 

02:06:35.500 --> 02:06:39.900 

określę, cytując, ale jednak Pan ich używał. Muszę Panu  

 

1653 

02:06:39.900 --> 02:06:42.500 

powiedzieć, że w stosunku do mojej osoby również używał Pan  

 

1654 

02:06:42.500 --> 02:06:47.700 

pewnych niemiłych dla mnie sformułowań, często sugerując różnego  

 

1655 

02:06:47.700 --> 02:06:52.700 

rodzaju kazusy prawne, ale które jednoznacznie dla uważam  

 

1656 

02:06:52.700 --> 02:06:56.200 

wielu osób były, że tak powiem łączone wtedy ze mną, z  

 

1657 

02:06:56.200 --> 02:07:00.000 

sytuacją, w której jestem i miejscem, w którym w tej chwili  

 

1658 

02:07:00.000 --> 02:07:04.600 

pracuję, bo jest to też moja praca i tak na to chcę też  

 

1659 

02:07:04.600 --> 02:07:09.700 

spojrzeć i myślę, że Pan doskonale wie, bo ja to też wyartykułowałem,  

 

1660 

02:07:09.700 --> 02:07:16.100 

że choćby ze względu na bardzo spłaszczone może sformułowanie straty  

 

1661 

02:07:16.100 --> 02:07:19.500 

czasu ja nie będę się do tego odnosił. Mi po prostu jest  

 

1662 

02:07:19.500 --> 02:07:24.900 

szkoda tego czasu i jakkolwiek znowu to nie zabrzmi nieprzekonanych  

 

1663 

02:07:24.900 --> 02:07:30.100 

pewnie już nie przekonam, natomiast ja naprawdę, że tak  

 

1664 

02:07:30.100 --> 02:07:35.000 

powiem otwartą dłonią, otwartym sercem mogę tak powiedzieć przyszedłem  

 

1665 

02:07:35.000 --> 02:07:38.000 

do miejsca, w którym w tej chwili jestem i mi zależało na  

 

1666 

02:07:38.000 --> 02:07:43.300 

tym żebyśmy wszyscy razem bez względu na jakiekolwiek różnice  
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1667 

02:07:43.300 --> 02:07:47.600 

te światopoglądowe czy polityczne. I to też podkreślę, ja  

 

1668 

02:07:47.600 --> 02:07:50.600 

politykiem nie jestem i przynajmniej póki co nie chcę nim  

 

1669 

02:07:50.600 --> 02:07:57.800 

być. To też w kontrze do tego co Pan wcześniej wypowiadał no  

 

1670 

02:07:57.800 --> 02:08:01.800 

to ja nie chciałbym, że tak powiem żeby to ciągnęło się  

 

1671 

02:08:01.800 --> 02:08:05.100 

dalej i Pan wie, bo też rozmawialiśmy o tym w poniedziałek, a  

 

1672 

02:08:05.100 --> 02:08:10.000 

więc wczoraj, przy okazji spotkania z Państwem jako Radnymi,  

 

1673 

02:08:10.000 --> 02:08:13.600 

że ja oczywiście liczę się z tym, że jest to również jakiś  

 

1674 

02:08:13.600 --> 02:08:18.100 

element oceny. Alę chcę też Panu powiedzieć, że jakkolwiek by  

 

1675 

02:08:18.100 --> 02:08:22.300 

to nie brzmiało no każdy z nas uważam, każda osoba powiedział bym  

 

1676 

02:08:22.300 --> 02:08:26.200 

jako osoba fizyczna no pracujemy na własną reputację swoimi  

 

1677 

02:08:26.200 --> 02:08:29.900 

wypowiedziami, tym jak odnosimy się do innych i ja za  

 

1678 

02:08:29.900 --> 02:08:35.200 

swoje działania, za swoje decyzje biorę oczywiście pełną  

 

1679 

02:08:35.200 --> 02:08:40.200 

odpowiedzialność. Chyba wyczerpałem, że tak powiem to  

 

1680 

02:08:40.200 --> 02:08:44.900 

co chciałem Państwu powiedzieć. Raz jeszcze chcę Państwa prosić  

 

1681 

02:08:44.900 --> 02:08:48.600 
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o to abyście udzielili mi wotum zaufania i abyśmy mogli  

 

1682 

02:08:48.600 --> 02:08:52.000 

wspólnie realizować kolejne wyzwania stojące przed gminą.  

 

1683 

02:08:52.000 --> 02:08:55.000 

Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo. Proszę ad vocem Pan  

 

1684 

02:08:55.000 --> 02:08:59.900 

radny Jan Rerus. Dziękuję bardzo.  

 

1685 

02:08:59.900 --> 02:09:07.900 

Była odpowiedź, to się chciałem krótko odnieść, ale w  

 

1686 

02:09:07.900 --> 02:09:12.900 

pierwszej kolejności do, chciałem do Radnych, którzy zabierali  

 

1687 

02:09:12.900 --> 02:09:17.300 

głos. Oczywiście każdy klub ma swoje swoje spojrzenie i  

 

1688 

02:09:17.300 --> 02:09:20.500 

każdy Radny ma prawo głosować jak uważa.  

 

1689 

02:09:20.500 --> 02:09:24.800 

I to jest wola Radnego i nie można tego kwestionować.  

 

1690 

02:09:24.800 --> 02:09:29.500 

Można mieć tylko inne zdanie. Natomiast w tych wypowiedziach odebrałem  

 

1691 

02:09:29.500 --> 02:09:35.200 

to raczej jako pozytywne potraktowanie wykonania budżetu i  

 

1692 

02:09:35.200 --> 02:09:38.500 

wpf-u. Ja się też tym zgadzam i powiedziałem, że klub forum  

 

1693 

02:09:38.500 --> 02:09:42.100 

się zgadza z wykonaniem budżetu i wpfu, a inaczej traktuje  

 

1694 

02:09:42.100 --> 02:09:47.000 

jako wotum zaufania, czyli to co było wypowiedziane bardziej  

 

1695 

02:09:47.000 --> 02:09:51.200 

bym traktował wszystko jako przy absolutorium i powiedzieliśmy, że  

 

1696 
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02:09:51.200 --> 02:09:54.700 

klub forum również to absolutorium udzieli. Ale taki był  

 

1697 

02:09:54.700 --> 02:09:57.500 

charakter tych wypowiedzi o pieniądzach, o zadaniach i  

 

1698 

02:09:57.500 --> 02:10:01.900 

tak dalej, czyli typowo budżet i WPF a nietypowy wotum zaufania.  

 

1699 

02:10:01.900 --> 02:10:07.000 

Ale to tak na marginesie. Panie burmistrzu, do Pana burmistrza  

 

1700 

02:10:07.000 --> 02:10:12.200 

krótko chciałem powiedzieć. Pan burmistrz mówi, że nie.  

 

1701 

02:10:12.200 --> 02:10:18.500 

To pierwsze to jednostka organizacyjna. Na stronie trzeciej pisze  

 

1702 

02:10:18.500 --> 02:10:21.800 

się w ten sposób tego [dźwięk niezrozumiały], że zadania realizowane  

 

1703 

02:10:21.800 --> 02:10:25.700 

są przy pomocy urzędu miejskiego Sulechów, który jest jednostką  

 

1704 

02:10:25.700 --> 02:10:30.500 

organizacyjną gminy. To nie wiem czy Pan prawdę powiedział wypowiadając się, czy  

 

1705 

02:10:30.500 --> 02:10:35.200 

prawdę Pan mówi w raporcie. To jeżeli chodzi o tą jednostkę  

 

1706 

02:10:35.200 --> 02:10:39.900 

organizacyjną gminy. Dotacja do ogródków działkowych.  

 

1707 

02:10:39.900 --> 02:10:43.300 

No akurat zapytałem się o to bo innej dotacji nie było  

 

1708 

02:10:43.300 --> 02:10:47.200 

wymienianych a chciałem wiedzieć, bo byłem za tą dotacją, miałam  

 

1709 

02:10:47.200 --> 02:10:52.000 

zastrzeżenia czy ona będzie prawidłowo skonsumowana i  

 

1710 

02:10:52.000 --> 02:10:57.000 

okej. Zadowolony jestem z wypowiedzi. Została skonsumowana tak  
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1711 

02:10:57.000 --> 02:11:01.900 

na co Radni przeznaczyli te całe 20 000 co było.  

 

1712 

02:11:01.900 --> 02:11:08.400 

CUW. CUW może by mniej o tym mówił o CUW-ie ale nie zrozumiał  

 

1713 

02:11:08.400 --> 02:11:11.300 

Pan o czym mówiłem, tak myślę, dlatego, że powiedziałem wyraźnie.  

 

1714 

02:11:11.300 --> 02:11:15.800 

Chodziło mi o co innego. Skoro największa jednostka centralna,  

 

1715 

02:11:15.800 --> 02:11:21.500 

przynajmniej w województwie lubuskim zarządzająca nie  

 

1716 

02:11:21.500 --> 02:11:25.100 

[dźwięk niezrozumiały] I tą jednostkę nie opisuje się  

 

1717 

02:11:25.100 --> 02:11:31.200 

w żaden sposób w raporcie a ZGKM opisuje się dość szeroko, pozytywnie  

 

1718 

02:11:31.200 --> 02:11:35.100 

to oceniłem, a tu w żaden sposób to albo nie ma się czym  

 

1719 

02:11:35.100 --> 02:11:38.200 

pochwalić albo się chce coś ukryć Dla mnie to jest oczywiste.  

 

1720 

02:11:38.200 --> 02:11:41.700 

Bo jak można tak wielkiej jednostki nie opisywać, która zajmuje się  

 

1721 

02:11:41.700 --> 02:11:45.500 

wszystkimi jednostkami oświatowymi, zarządza całą gminą  

 

1722 

02:11:45.500 --> 02:11:49.100 

praktycznie oświatową i w raporcie zero.  

 

1723 

02:11:49.100 --> 02:11:55.200 

No jeżeli chodzi o koszty CUW-u wyszczególniłem tylko na  

 

1724 

02:11:55.200 --> 02:11:58.800 

podstawie raportów i realizacji budżetów. Tam też nie  

 

1725 

02:11:58.800 --> 02:12:02.100 

jest napisane dlaczego jest zwiększone. Ja nie mam podstaw  
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1726 

02:12:02.100 --> 02:12:06.900 

do analizowania bo nie mam tych danych. Natomiast, tak.  

 

1727 

02:12:06.900 --> 02:12:10.100 

Natomiast ten wzrost jest i będzie.  

 

1728 

02:12:10.100 --> 02:12:14.900 

I przypomnę tylko Panu burmistrzowi, że ja to rozumiem, że  

 

1729 

02:12:14.900 --> 02:12:18.100 

to nie chodzi o minimalne wynagrodzenie, bo tam ktoś przechodzą,  

 

1730 

02:12:18.100 --> 02:12:21.200 

dostało wynagrodzenie i tak. Ale było wyraźnie powiedziane, że  

 

1731 

02:12:21.200 --> 02:12:25.400 

scentralizowanie tych usług[?] zmniejszy te koszty.  

 

1732 

02:12:25.400 --> 02:12:28.800 

Z drugiej strony są podwyżki, czyli reasumując powiedziałem, że  

 

1733 

02:12:28.800 --> 02:12:31.400 

powinno się iść pośrodku. Czyli jakiś constans być a  

 

1734 

02:12:31.400 --> 02:12:34.700 

tego constansu nie ma, jest na górkę. Takie jest moje zdanie w tym.  

 

1735 

02:12:34.700 --> 02:12:39.000 

Jeżeli chodzi, będę śledził, to mówiłem też. Gospodarka odpadami.  

 

1736 

02:12:39.000 --> 02:12:45.500 

No nie mówiłem o kosztach. Koszty, żeśmy tutaj już nawet  

 

1737 

02:12:45.500 --> 02:12:48.300 

z Panem radnym z naprzeciwka przedyskutowali mocno te  

 

1738 

02:12:48.300 --> 02:12:51.500 

koszty i [dźwięk niezrozumiały]. Nie mówiłem o kosztach. Ja  

 

1739 

02:12:51.500 --> 02:12:54.200 

mówiłem i to powtórzę bo to jest istotny element. O  

 

1740 

02:12:54.200 --> 02:13:01.300 
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tonażu. Jeżeli odbieraliśmy zmieszane i od zamieszkałych i  

 

1741 

02:13:01.300 --> 02:13:07.200 

niezamieszkałych 10 000 ton, likwidujemy niezamieszkałe i  

 

1742 

02:13:07.200 --> 02:13:12.300 

odbieramy 12 000 ton, no to odpowiedź jest sama się narzuca.  

 

1743 

02:13:12.300 --> 02:13:16.900 

Nie mówię o kosztach, że część musiało i tak i tak wyjść,  

 

1744 

02:13:16.900 --> 02:13:20.400 

no bo skąd. Przy tej samej ilości ludzi. To jest oczywiste dla  

 

1745 

02:13:20.400 --> 02:13:24.900 

mnie. Że po prostu część tych niezamieszkałych weszło w zamieszkałych.  

 

1746 

02:13:24.900 --> 02:13:30.100 

A to powoduje ilość ton, bo mamy, płacimy wynikowo za  

 

1747 

02:13:30.100 --> 02:13:35.000 

ilość powoduje wzrost naszych kosztów. I to jest nie zaprzeczalne, bo  

 

1748 

02:13:35.000 --> 02:13:38.300 

to podajecie w raporcie. Nie o kosztach mówię tylko o  

 

1749 

02:13:38.300 --> 02:13:43.500 

zwiększeniu ilości ton ze względu na zmianę systemu odbierania.  

 

1750 

02:13:43.500 --> 02:13:46.800 

No coś nieprawdopodobnego. Ale tu chciałem tylko wyprostować Pana  

 

1751 

02:13:46.800 --> 02:13:50.400 

burmistrza, bo tak nie było. Jeżeli chodzi o zastępcę Pan  

 

1752 

02:13:50.400 --> 02:13:55.000 

burmistrz powiedział, że no przyjmuje tą odpowiedzialność za  

 

1753 

02:13:55.000 --> 02:14:01.000 

Pana zastępcę jako burmistrz tak trochu przyjmuje i  

 

1754 

02:14:01.000 --> 02:14:05.000 

nie przyjmuje. Boję się, nie chce i tak dalej. Powiem tak,  

 

1755 
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02:14:05.000 --> 02:14:08.100 

ja dzisiejszą wypowiedzią zakończyłem ten temat.  

 

1756 

02:14:08.100 --> 02:14:13.100 

Nie będę wracał do tego tematu. Byłem bardzo rozżalony, do  

 

1757 

02:14:13.100 --> 02:14:18.400 

dziś jestem zły na to, że tak tutaj się tego. Jeżeli mówiłem  

 

1758 

02:14:18.400 --> 02:14:20.700 

do Pana burmistrza i w wielu przypadkach nieraz do Radnych  

 

1759 

02:14:20.700 --> 02:14:24.900 

jakieś słowa przykre czy jakieś inne przeważnie, nie przypominam  

 

1760 

02:14:24.900 --> 02:14:28.800 

sobie sytuacji innej, może się zdarzyła. Odnosiłem się  

 

1761 

02:14:28.800 --> 02:14:32.000 

w trakcie do debaty, nad danym projektem uchwały, nad  

 

1762 

02:14:32.000 --> 02:14:37.200 

danym zagadnieniem. A tu było bez tematu, bez zagadnienia, tylko  

 

1763 

02:14:37.200 --> 02:14:41.700 

takie wypalenie wprost na kogoś żeby kogoś zdyskredytować.  

 

1764 

02:14:41.700 --> 02:14:46.800 

Tak to było po prostu. Ja ten temat zamykam i uważam, że  

 

1765 

02:14:46.800 --> 02:14:51.800 

Pan burmistrz powinien, chce nie chce, przynajmniej moralnie  

 

1766 

02:14:51.800 --> 02:14:55.700 

czuć się odpowiedzialny za swojego zastępcy, którego jak  

 

1767 

02:14:55.700 --> 02:15:01.100 

powiedział sam wybierał. Dziękuję. Dziękuję.  

 

1768 

02:15:01.100 --> 02:15:03.700 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji. Przechodzimy do punktu  

 

1769 

02:15:03.700 --> 02:15:07.400 

3, rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia  

 



Strona 121 z 182 

 

1770 

02:15:07.400 --> 02:15:12.300 

burmistrzowi Sulechowa wotum zaufania. Druk numer 548.  

 

1771 

02:15:12.300 --> 02:15:17.200 

Rozpatrzenie, głosu w tej dyskusji nie widzę, zatem przejdźmy  

 

1772 

02:15:17.200 --> 02:15:23.600 

do głosowania. Panie przewodniczący, może zarządzić kworum  

 

1773 

02:15:23.600 --> 02:15:27.400 

w razie czego, bo był restartowany system przez Pana Bartosza,  

 

1774 

02:15:27.400 --> 02:15:31.600 

żeby później coś. To sprawdźmy kworum, bardzo proszę Państwa  

 

1775 

02:15:31.600 --> 02:15:36.200 

radnych o kliknięcie kworum i potwierdzenie swojej obecności.  

 

1776 

02:15:36.200 --> 02:15:39.900 

Nadal 20 Radnych, tak?  

 

1777 

02:15:39.900 --> 02:15:47.500 

Możemy przejść do głosowania?  

 

1778 

02:15:47.500 --> 02:15:52.500 

Szanowni Państwo, bardzo proszę o oddanie głosu na swoich  

 

1779 

02:15:52.500 --> 02:15:56.400 

urządzeniach elektronicznych. Druk numer 548.  

 

1780 

02:15:56.400 --> 02:16:12.600 

Wotum zaufania. Za 18 Radnych, 1 Radny przeciw, jeden Radny  

 

1781 

02:16:12.600 --> 02:16:18.300 

wstrzymał się. Stwierdzam, że rada miejska w Sulechowie udzieliła  

 

1782 

02:16:18.300 --> 02:16:27.800 

Panu burmistrz wotum zaufania. Panie burmistrzu gratuluję. [oklaski]. I  

 

1783 

02:16:27.800 --> 02:16:32.800 

przechodzimy do kolejnego punktu, punkt 7. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania  

 

1784 

02:16:32.800 --> 02:16:35.900 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy  
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1785 

02:16:35.900 --> 02:16:41.300 

Sulechów na 2021 rok. Punkt pierwszy, przedstawienie sprawozdania  

 

1786 

02:16:41.300 --> 02:16:44.600 

z wykonania budżetu, sprawozdania finansowego, informacja o  

 

1787 

02:16:44.600 --> 02:16:48.500 

stanie mienia komunalnego gminy Sulechów na 2021 rok.  

 

1788 

02:16:48.500 --> 02:16:52.300 

Bardzo proszę Panie burmistrzu. Szanowni Państwo, ja proszę o  

 

1789 

02:16:52.300 --> 02:16:55.900 

przedstawienie Pana Marcina Fafułę, skarbnika gminy.  

 

1790 

02:16:55.900 --> 02:17:01.100 

Szanowni Państwo, ponieważ te trzy sprawozdania to ponad  

 

1791 

02:17:01.100 --> 02:17:04.400 

200 stron materiałów, materiałów, które Państwo otrzymaliście, materiały,  

 

1792 

02:17:04.400 --> 02:17:06.600 

które są dostępne też w naszym biuletynie informacji publicznej.  

 

1793 

02:17:06.600 --> 02:17:10.900 

Pan burmistrz o kluczowych kwotach również wspominał.  

 

1794 

02:17:10.900 --> 02:17:15.000 

Może ja je powtórzę aby procedury stało się zadość, więc  

 

1795 

02:17:15.000 --> 02:17:18.300 

przytoczę najważniejsze dane budżetowe i finansowe jednocześnie,  

 

1796 

02:17:18.300 --> 02:17:24.900 

tak. Ubiegły rok na planowane dochody w kwocie 146 639 tysięcy  

 

1797 

02:17:24.900 --> 02:17:32.200 

złotych wykonaliśmy w kwocie 159 057 841 złoty, czyli mamy  

 

1798 

02:17:32.200 --> 02:17:37.600 

wykonania 8,5% ponad plan. Na planowane wydatki w kwocie  

 

1799 

02:17:37.600 --> 02:17:43.200 
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154 174 779[?],  

 

1800 

02:17:43.200 --> 02:17:48.400 

wykonanie 146 399 341 złoty.  

 

1801 

02:17:48.400 --> 02:17:56.600 

Czyli wykonanie 95%. Na planowany deficyt w kwocie 9 435 934  

 

1802 

02:17:56.600 --> 02:18:03.500 

zamknęliśmy nadwyżką 12 654 499 złotych.  

 

1803 

02:18:03.500 --> 02:18:11.700 

Przychody na planowane kwotę 9 935 934 złote, wykonanie 12  

 

1804 

02:18:11.700 --> 02:18:17.300 

408 266 złotych, rozchody na planowane w kwocie 2,5 miliona złotych.  

 

1805 

02:18:17.300 --> 02:18:22.800 

Skończyliśmy na kwocie 2,5 miliona złotych. Ogólnie to  

 

1806 

02:18:22.800 --> 02:18:24.900 

co ponoć Pan burmistrz powiedział w tej chwili mamy zadłużenie  

 

1807 

02:18:24.900 --> 02:18:29.500 

w kwocie 10 400 000 złotych, więc tak płynnie przyszedłem do  

 

1808 

02:18:29.500 --> 02:18:32.600 

sprawdzania budżetowego do finansowego i Panie przewodniczący może tyle.  

 

1809 

02:18:32.600 --> 02:18:35.900 

Dziękuję.  

 

1810 

02:18:35.900 --> 02:18:41.200 

Przechodzimy do kolejnego punktu, przedstawienie uchwały składu  

 

1811 

02:18:41.200 --> 02:18:44.200 

orzekającego regionalnej izby obrachunkowej w Zielonej Górze  

 

1812 

02:18:44.200 --> 02:18:47.800 

w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez burmistrza Sulechowa  

 

1813 

02:18:47.800 --> 02:18:52.000 

sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy Sulechów za 2021  

 

1814 
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02:18:52.000 --> 02:18:55.100 

rok oraz informacja o stanie mienia gminy Sulechów na  

 

1815 

02:18:55.100 --> 02:18:58.700 

dzień 31 grudnia 2021 roku.  

 

1816 

02:18:58.700 --> 02:19:01.800 

Panie burmistrzu, Pan skarbnik dalej, tak. Bardzo proszę.  

 

1817 

02:19:01.800 --> 02:19:04.900 

Szanowni Państwo, tu muszę przeczytać całe, więc będzie długie,  

 

1818 

02:19:04.900 --> 02:19:09.100 

nudne, z cyframi, więc proszę o wybaczenie i o zanurzanie, ale  

 

1819 

02:19:09.100 --> 02:19:12.000 

tutaj Pani mecenas będzie pilnować żebym musiał przeczytać całe,  

 

1820 

02:19:12.000 --> 02:19:19.500 

więc uchwała numer 176/222 składu orzekającego regionalnej izby  

 

1821 

02:19:19.500 --> 02:19:23.400 

obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 6 kwietnia 2022 roku  

 

1822 

02:19:23.400 --> 02:19:26.500 

w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez burmistrza Sulechowa  

 

1823 

02:19:26.500 --> 02:19:29.600 

sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy Sulechów za rok  

 

1824 

02:19:29.600 --> 02:19:34.000 

2021 wraz z informacją o stanie mienia gminy Sulechów na  

 

1825 

02:19:34.000 --> 02:19:39.000 

dzień 31 grudnia 2021 roku. Działając na podstawie art.  

 

1826 

02:19:39.000 --> 02:19:42.400 

13 pkt 5 i art. 19 ust.  

 

1827 

02:19:42.400 --> 02:19:47.600 

pierwszy i drugi ustawy z dnia 7 października 1992 roku  

 

1828 

02:19:47.600 --> 02:19:51.100 

o regionalnych izbach obrachunkowych, dziennik ustaw 2019  
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1829 

02:19:51.100 --> 02:19:55.600 

rok, pozycja 2137 ze zmianami oraz zarządzenia numer 6,  

 

1830 

02:19:55.600 --> 02:19:57.900 

prezesa regionalnej izby obrachunkowej w Zielonej Górze  

 

1831 

02:19:57.900 --> 02:20:02.900 

z dnia 13 sierpnia 2018 roku w sprawie wyznaczenia składów  

 

1832 

02:20:02.900 --> 02:20:07.600 

orzekających po rozpoznaniu, po rozpatrzeniu przedłużonej przez  

 

1833 

02:20:07.600 --> 02:20:10.300 

burmistrza sprawozdania rocznego z wykonania budżetu gminy  

 

1834 

02:20:10.300 --> 02:20:14.500 

Sulechów za 2021 rok oraz informacji o stanie mienia Gminy  

 

1835 

02:20:14.500 --> 02:20:19.900 

Sulechów na dzień 31 grudnia 2021 roku skład orzekający regionalnej  

 

1836 

02:20:19.900 --> 02:20:23.400 

izby obrachunkowej w Zielonej Górze w składzie Grażyna Radomska  

 

1837 

02:20:23.400 --> 02:20:27.100 

przewodnicząca, Adrianna Kamedulska członek, Iwona Popiel  

 

1838 

02:20:27.100 --> 02:20:31.000 

członek opiniuje pozytywnie przedłożone przez burmistrza Sulechowa  

 

1839 

02:20:31.000 --> 02:20:34.300 

sprawozdanie roczne z wykonania budżetu gminy Sulechów za  

 

1840 

02:20:34.300 --> 02:20:38.400 

2021 rok wraz z informacją o stanie mienia gminy Sulechów na  

 

1841 

02:20:38.400 --> 02:20:42.300 

dzień 31 grudnia 2021 roku. I uzasadnienie.  

 

1842 

02:20:42.300 --> 02:20:46.400 

Burmistrz Sulechowa zgodnie z przepisem art. 267 ust.  

 

1843 

02:20:46.400 --> 02:20:51.100 

3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych,  
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1844 

02:20:51.100 --> 02:20:55.600 

dziennik ustaw numer, z 2021 roku, pozycja 305 ze zmianami,  

 

1845 

02:20:55.600 --> 02:20:58.500 

przedłożył regionalnej izby obrachunkowej w Zielonej Górze  

 

1846 

02:20:58.500 --> 02:21:02.500 

sprawozdanie roczne z wykonania budżetu gminy za rok 2021  

 

1847 

02:21:02.500 --> 02:21:06.200 

rok. Wraz ze sprawozdaniem załączone zostały informacja o  

 

1848 

02:21:06.200 --> 02:21:09.800 

stanie mienia gminy Sulechów na dzień 31 grudnia 2021 roku  

 

1849 

02:21:09.800 --> 02:21:13.000 

oraz sprawozdanie z wykonania planów finansowych za 2021  

 

1850 

02:21:13.000 --> 02:21:17.600 

roku Sucholskiego domu kultury i biblioteki. Przy formułowaniu  

 

1851 

02:21:17.600 --> 02:21:20.100 

opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy Sulechów za  

 

1852 

02:21:20.100 --> 02:21:24.400 

2021 rok skład orzekający kierował się podstawowym kryterium jakim  

 

1853 

02:21:24.400 --> 02:21:27.700 

jest przestrzeganie prawa przy wykonywaniu budżetu gminy.  

 

1854 

02:21:27.700 --> 02:21:31.200 

Przedmiotem badania były następujące dokumenty przedłożone regionalnej  

 

1855 

02:21:31.200 --> 02:21:34.000 

izbie obrachunkowej w Zielonej Górze. Pierwsze, sprawozdanie roczne  

 

1856 

02:21:34.000 --> 02:21:38.500 

z wykonania budżetu gminy Sulechów za 2021 rok. Drugie, uchwała  

 

1857 

02:21:38.500 --> 02:21:44.200 

numer 007 288.2020 Rady miejskiej w Sulechowie z dnia 15  

 

1858 

02:21:44.200 --> 02:21:48.200 
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Grudnia 2020 roku w sprawie uchwały budżetowej gminy Sulechów  

 

1859 

02:21:48.200 --> 02:21:52.600 

na rok 2021 wraz z uchwałami i zarządzeniami organów gminy  

 

1860 

02:21:52.600 --> 02:21:55.800 

dokonującymi zmiany uchwały budżetowej podejmowanymi w  

 

1861 

02:21:55.800 --> 02:21:58.300 

roku budżetowym, które zostały przekazane do regionalnej izby  

 

1862 

02:21:58.300 --> 02:22:02.400 

obrachunkowej w Zielonej Górze. Trzecie, uchwała 007.289.2020  

 

1863 

02:22:02.400 --> 02:22:07.700 

Rady miejskiej w Sulechowie z dnia 15 Grudnia 2020 roku  

 

1864 

02:22:07.700 --> 02:22:10.300 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej gminy  

 

1865 

02:22:10.300 --> 02:22:15.900 

Sulechów na lata 2021-2032 wraz z uchwałami i zarządzeniami organu  

 

1866 

02:22:15.900 --> 02:22:19.400 

gminy dokonującymi zmiany. Uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej  

 

1867 

02:22:19.400 --> 02:22:22.600 

prognozy finansowej podejmowanymi w roku budżetowym, które  

 

1868 

02:22:22.600 --> 02:22:24.500 

zostały przekazane do regionalnej izby obrachunkowej w  

 

1869 

02:22:24.500 --> 02:22:27.400 

Zielonej Górze. Czwarte, sprawozdania budżetowe za rok  

 

1870 

02:22:27.400 --> 02:22:31.200 

2021 rok. W wyniku analizy powyższych dokumentów skład orzekający  

 

1871 

02:22:31.200 --> 02:22:34.400 

stwierdza, że sprawozdanie roczne z wykonania budżetu gminy  

 

1872 

02:22:34.400 --> 02:22:38.000 

Sulechów za rok 2021 rok zostało przedłożone w terminie.  

 

1873 
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02:22:38.000 --> 02:22:44.200 

Sprawozdania, sprawozdanie uwzględnia dochody i wydatki budżetu  

 

1874 

02:22:44.200 --> 02:22:47.100 

w szczególności określonej jak w uchwale budżetowej. Zmiany  

 

1875 

02:22:47.100 --> 02:22:50.100 

w planie wydatków na realizację programów finansowych z  

 

1876 

02:22:50.100 --> 02:22:53.500 

udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2  

 

1877 

02:22:53.500 --> 02:22:56.300 

i 3 ustawy o finansach publicznych dokonane w trakcie roku  

 

1878 

02:22:56.300 --> 02:22:59.400 

budżetowego. Stopień zaawansowania realizacji programów wieloletnich  

 

1879 

02:22:59.400 --> 02:23:03.200 

co wypełnia dyspozycję art. 269 ustawy o finansach publicznych  

 

1880 

02:23:03.200 --> 02:23:06.800 

oraz informacje o wysokości [dźwięk niezrozumiały] 2021  

 

1881 

02:23:06.800 --> 02:23:09.700 

roku dochodów z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

 

1882 

02:23:09.700 --> 02:23:13.000 

oraz wydatków poniesionych na funkcjonowanie systemu gospodarowania odpadami komunalnymi,  

 

1883 

02:23:13.000 --> 02:23:16.400 

o której mowa w art. 6R ust.  

 

1884 

02:23:16.400 --> 02:23:20.800 

2e ustawy z dnia 13 września 1996 roku o utrzymaniu czystości  

 

1885 

02:23:20.800 --> 02:23:25.000 

i porządku w gminie. Wykazany plan oraz wykonanie dochodów i wydatków  

 

1886 

02:23:25.000 --> 02:23:28.900 

oraz przychodów i rozchodów budżetu są zgodne z uchwałami budżetowymi  

 

1887 

02:23:28.900 --> 02:23:32.900 

oraz pozostałością budżetową za rok 2021. Przesłane przez  
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1888 

02:23:32.900 --> 02:23:34.900 

gminę do regionalnej Izby obrachunkowej w Zielonej Górze.  

 

1889 

02:23:34.900 --> 02:23:39.300 

Plan wydatków nie został przekroczony. Wykonanie budżetu gminy  

 

1890 

02:23:39.300 --> 02:23:42.800 

Sulechów za 2021 rok [dźwięk niezrozumiały] zestawienie. I  

 

1891 

02:23:42.800 --> 02:23:46.900 

tu szanowni Państwo zestawienie te, które mamy w sprawozdaniach finansowych i budżetowych, czyli  

 

1892 

02:23:46.900 --> 02:23:50.900 

tabela z dochodami, z wydatkami, z wynikiem budżetu.  

 

1893 

02:23:50.900 --> 02:23:54.000 

To tam mogę to pominąć.  

 

1894 

02:23:54.000 --> 02:23:57.600 

Budżet gminy Sulechów zamknął się nadwyżką budżetową w  

 

1895 

02:23:57.600 --> 02:24:04.700 

kwocie 12 658 499 złotych i 83 grosze przy planowanym deficytem  

 

1896 

02:24:04.700 --> 02:24:09.900 

w wysokości 7 435 934 złoty i 4 groszy.  

 

1897 

02:24:09.900 --> 02:24:13.000 

Dokonana przez skład orzekający ocena prawidłowości wykonania  

 

1898 

02:24:13.000 --> 02:24:17.700 

budżetu za, na 2021 rok wskazuje, że w budżecie gminy zachowana  

 

1899 

02:24:17.700 --> 02:24:20.300 

została równowaga dochodów i wydatków bieżących w rozumieniu  

 

1900 

02:24:20.300 --> 02:24:24.400 

art. 242 ustawy o finansach publicznych. Czyli wynik operacyjny  

 

1901 

02:24:24.400 --> 02:24:28.900 

brutto równa się dochody bieżące minus wydatki bieżące na  

 

1902 

02:24:28.900 --> 02:24:33.100 

planowaną kwotę 2 005 569 złoty 96 groszy.  
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1903 

02:24:33.100 --> 02:24:39.500 

Wykonanie wynosi 14 360 310 złoty i 6 groszy, natomiast dochody  

 

1904 

02:24:39.500 --> 02:24:42.600 

bieżące minus wydatki bieżące plus nadwyżka z lat ubiegłych  

 

1905 

02:24:42.600 --> 02:24:46.100 

plus wolne środki zgodnie z art. 242 ust.  

 

1906 

02:24:46.100 --> 02:24:49.100 

drugi ustawy o finansach publicznych na planowane kwotę  

 

1907 

02:24:49.100 --> 02:24:53.400 

8 973 533 złote i 57 groszy.  

 

1908 

02:24:53.400 --> 02:24:58.400 

Wykonanie wynosi 23 800 606 złoty i 57 groszy.  

 

1909 

02:24:58.400 --> 02:25:04.200 

Łączna kwota długu na koniec 2021 roku wynosiła 10 400 000  

 

1910 

02:25:04.200 --> 02:25:10.200 

złotych, co stanowi 6,54% wykonanych w 2021 roku dochodów budżetu.  

 

1911 

02:25:10.200 --> 02:25:13.300 

Skład orzekający wskazuje, że relacja określona w art.  

 

1912 

02:25:13.300 --> 02:25:18.400 

243 ustawy o finansach publicznych w roku budżetowym 2021  

 

1913 

02:25:18.400 --> 02:25:21.700 

roku była zachowana. Relacja, o której mowa w art. 243  

 

1914 

02:25:21.700 --> 02:25:26.400 

ustawy o finansach publicznych w roku 2021 i w latach następnych prognozy  

 

1915 

02:25:26.400 --> 02:25:30.100 

na podstawie ostatniej zmiany uchwały w sprawie WPF uchwała  

 

1916 

02:25:30.100 --> 02:25:36.900 

numer 007 436.2021 z dnia 21 grudnia 2021 roku przedstawia się  

 

1917 

02:25:36.900 --> 02:25:39.800 
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następująco. I tu również jest szanowni Państwo tabela z  

 

1918 

02:25:39.800 --> 02:25:45.200 

wyliczeniami wskaźnika 243, że są spełnione racje, bo  

 

1919 

02:25:45.200 --> 02:25:47.200 

bez tego byśmy ani nie uchwalili budżetu ani byśmy nie  

 

1920 

02:25:47.200 --> 02:25:50.700 

mieli zaakceptowanego wykonania. Skład orzekający ocenia,  

 

1921 

02:25:50.700 --> 02:25:53.200 

że przedłożone sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Sulechów  

 

1922 

02:25:53.200 --> 02:25:57.300 

za 2021 rok opracowane zostało zgodnie z wymogami wynikającymi  

 

1923 

02:25:57.300 --> 02:26:00.700 

z przepisów ustawy o finansach publicznych i umożliwia ocenę  

 

1924 

02:26:00.700 --> 02:26:04.200 

wykonania budżetu gminy. Burmistrz Sulechowa przestawi informację  

 

1925 

02:26:04.200 --> 02:26:08.100 

o stanie mienia gminy Sulechów na dzień 31 grudnia 2021  

 

1926 

02:26:08.100 --> 02:26:10.600 

roku. Przedstawiona informacja zawiera dane, o których mowa  

 

1927 

02:26:10.600 --> 02:26:14.500 

w art. 267 ust. 1 ustawy o finansach publicznych.  

 

1928 

02:26:14.500 --> 02:26:18.100 

Wskazując na powyższe skład orzekającego postanowił wstępnie.  

 

1929 

02:26:18.100 --> 02:26:21.700 

I tu jest z adnotacją o możliwym odwołaniu się, oczywiście tego  

 

1930 

02:26:21.700 --> 02:26:25.200 

nie odwołaliśmy się i podpisało, uchwałę podpisała przewodnicząca składu orzekającego  

 

1931 

02:26:25.200 --> 02:26:28.600 

Grażyna Radomska. Dziękuję bardzo. Dziękuję.  

 

1932 
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02:26:28.600 --> 02:26:32.000 

Przechodzimy do kolejnego punktu, dyskusja. Czy ktoś z  

 

1933 

02:26:32.000 --> 02:26:36.400 

Państwa radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? Dyskusja  

 

1934 

02:26:36.400 --> 02:26:40.200 

się odbyła przy wotum zaufania, nie widzę więcej głosów. Musi  

 

1935 

02:26:40.200 --> 02:26:45.800 

być dyskusja? Rozpoczynam dyskusję. Szanowni Państwo, czy  

 

1936 

02:26:45.800 --> 02:26:51.900 

ktoś z Państwa radnych chce zabrać głos, bardzo proszę. Zamykam  

 

1937 

02:26:51.900 --> 02:26:56.000 

dyskusję. Przechodzimy do punktu czwartego. Głosowanie projektu  

 

1938 

02:26:56.000 --> 02:26:59.000 

uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

 

1939 

02:26:59.000 --> 02:27:03.600 

gminy Sulechów wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Sulechów  

 

1940 

02:27:03.600 --> 02:27:08.800 

za 2021 rok. Druk numer 549.  

 

1941 

02:27:08.800 --> 02:27:15.100 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach,  

 

1942 

02:27:15.100 --> 02:27:18.900 

a Panie Bartku Pana o umożliwienie nam głosowania.  

 

1943 

02:27:18.900 --> 02:27:25.200 

Zatwierdzenie sprawozdania finansowego gminy Sulechów.  

 

1944 

02:27:25.200 --> 02:27:28.400 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. Druk numer  

 

1945 

02:27:28.400 --> 02:27:34.200 

549. Nie wszyscy Radni są obecni.  

 

1946 

02:27:34.200 --> 02:27:40.900 

Bardzo proszę Państwa radnych, zawołaj, bo jest głosowanie no.  
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1947 

02:27:40.900 --> 02:27:52.600 

Bardzo proszę Państwa radnych o zajęcie swojego miejsca, mamy  

 

1948 

02:27:52.600 --> 02:27:56.700 

głosowanie. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego gminy  

 

1949 

02:27:56.700 --> 02:27:59.100 

Sulechów wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy  

 

1950 

02:27:59.100 --> 02:28:03.500 

Sulechów. Pani Krystyna.  

 

1951 

02:28:03.500 --> 02:28:06.200 

Bardzo proszę o oddanie głosu. Pan radny Przemysław Pokład  

 

1952 

02:28:06.200 --> 02:28:13.600 

bardzo proszę o oddanie głosu. Za 20 Radnych, stwierdzam, że  

 

1953 

02:28:13.600 --> 02:28:17.800 

sprawozdanie finansowe gminy Sulechów wraz ze sprawozdaniem z  

 

1954 

02:28:17.800 --> 02:28:22.400 

wykonania budżetu gminy Sulechów za 2021 rok zostało zatwierdzone przez  

 

1955 

02:28:22.400 --> 02:28:25.300 

Radę miejską jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego punktu,  

 

1956 

02:28:25.300 --> 02:28:28.600 

punkt 8, absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy Sulechów  

 

1957 

02:28:28.600 --> 02:28:34.800 

za 2021 rok. Punkt 8 1 przedstawienie wniosku komisji rewizyjnej  

 

1958 

02:28:34.800 --> 02:28:37.300 

Rady miejskiej w Sulechowie w sprawie absolutorium dla  

 

1959 

02:28:37.300 --> 02:28:41.700 

burmistrza Sulechowa z wykonania budżetu za 2021 rok.  

 

1960 

02:28:41.700 --> 02:28:44.700 

Bardzo proszę przewodniczącego komisji rewizyjnej Pana  

 

1961 

02:28:44.700 --> 02:28:49.800 

Sebastiana Różyckiego o przedstawienie wniosków. Wniosek do  
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1962 

02:28:49.800 --> 02:28:54.100 

Rady miejskiej w Sulechowie w sprawie udzielenia absolutorium burmistrzowi  

 

1963 

02:28:54.100 --> 02:28:58.500 

Sulechowa z wykonania budżetu za rok 2021.  

 

1964 

02:28:58.500 --> 02:29:02.600 

Zgodnie z treścią art. 18a ust.  

 

1965 

02:29:02.600 --> 02:29:08.800 

3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym oraz  

 

1966 

02:29:08.800 --> 02:29:16.700 

art. 270 ustęp 2 i 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku  

 

1967 

02:29:16.700 --> 02:29:20.700 

o finansach publicznych komisja rewizyjna Rady miejskiej w  

 

1968 

02:29:20.700 --> 02:29:27.700 

Sulechowie w dniu 12 Maja 2020 roku rozpatrzyła pozytywnie i pozytywnie zaopiniowała.  

 

1969 

02:29:27.700 --> 02:29:33.500 

Pierwsze, sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Sulechów za  

 

1970 

02:29:33.500 --> 02:29:38.900 

2021 rok wraz z opinią regionalnej izby obrachunkowej o  

 

1971 

02:29:38.900 --> 02:29:43.100 

tym sprawozdaniu. Drugie, sprawozdanie finansowe gminy Sulechów  

 

1972 

02:29:43.100 --> 02:29:49.100 

za rok 2021. Trzecie, informacje o stanie mienia komunalnego gminy  

 

1973 

02:29:49.100 --> 02:29:57.500 

Sulechów za 2021 rok według stanu na dzień 31 grudnia 2021  

 

1974 

02:29:57.500 --> 02:30:02.400 

roku. Komisja rewizyjna Rady Miejskiej w Sulechowie pozytywnie  

 

1975 

02:30:02.400 --> 02:30:08.500 

opiniuje wykonanie budżetu gminy Sulechów za rok 2021 rok  

 

1976 

02:30:08.500 --> 02:30:13.000 
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i wnioskuje do Rady miejskiej w Sulechowie o udzielenie absolutorium  

 

1977 

02:30:13.000 --> 02:30:17.300 

burmistrzowi Sulechowa. Komisja rewizyjna w wyniku głosowania  

 

1978 

02:30:17.300 --> 02:30:22.200 

jawnego, w którym wzięło udział 6 członków przyjęła wyżej  

 

1979 

02:30:22.200 --> 02:30:26.900 

wymieniony wniosek stosunkiem głosów za 6, przeciw 0,  

 

1980 

02:30:26.900 --> 02:30:31.500 

wstrzymało się 0. Złożono podpisy. W załączeniu opinia komisji  

 

1981 

02:30:31.500 --> 02:30:34.000 

rewizyjnej Rady miejskiej w Sulechowie do sprawozdania z  

 

1982 

02:30:34.000 --> 02:30:38.500 

wykonania budżetu i informacji o stanie mienia komunalnego i  

 

1983 

02:30:38.500 --> 02:30:43.200 

sprawozdania finansowego gminy Sulechów za rok 2021, dziękuję.  

 

1984 

02:30:43.200 --> 02:30:47.800 

Dziękuję. Przechodzimy do kolejnego punktu, punkt drugi przedstawienie  

 

1985 

02:30:47.800 --> 02:30:51.100 

opinii komisji rewizyjnej Rady miejskiej do sprawozdania z  

 

1986 

02:30:51.100 --> 02:30:53.700 

wykonania budżetu informacji o stanie mienia komunalnego i  

 

1987 

02:30:53.700 --> 02:30:57.100 

sprawozdania finansowego gminy Sulechów za 2021 rok.  

 

1988 

02:30:57.100 --> 02:31:01.400 

Bardzo proszę Panie przewodniczący jeszcze raz. Opinia komisji  

 

1989 

02:31:01.400 --> 02:31:04.100 

rewizyjnej Rady miejskiej w Sulechowie do sprawozdania z  

 

1990 

02:31:04.100 --> 02:31:07.600 

wykonania budżetu i informacji o stanie mienia komunalnego i  

 

1991 
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02:31:07.600 --> 02:31:11.800 

sprawozdania finansowego gminy za rok 2021.  

 

1992 

02:31:11.800 --> 02:31:16.500 

Komisja rewizyjna w składzie Sebastian Różycki, Jan Rerus, Roman  

 

1993 

02:31:16.500 --> 02:31:19.400 

Wilczyński, Izabela Wojewoda, Miłosz Brodzikowski i  

 

1994 

02:31:19.400 --> 02:31:24.900 

Stanisław Kaczmar na posiedzeniu w dniu 12 maja 2020 roku  

 

1995 

02:31:24.900 --> 02:31:30.800 

dokonała oceny budżetu gminy Sulechów za 2021 rok.  

 

1996 

02:31:30.800 --> 02:31:34.600 

Rozpatrując sprawozdania z wykonania budżetu gminy Sulechów  

 

1997 

02:31:34.600 --> 02:31:39.400 

za 2021 rok opinie regionalnej izby obrachunkowej w  

 

1998 

02:31:39.400 --> 02:31:42.100 

Zielonej Górze o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy  

 

1999 

02:31:42.100 --> 02:31:47.200 

Sulechów za rok 2021. Sprawozdanie finansowe gminy Sulechów  

 

2000 

02:31:47.200 --> 02:31:52.200 

za rok 2021 oraz informacje o stanie mienia komunalnego gminy  

 

2001 

02:31:52.200 --> 02:31:57.500 

Sulechów na dzień 31 grudnia 2021 roku.  

 

2002 

02:31:57.500 --> 02:32:02.500 

Komisja rewizyjna stwierdza, że wykonanie planowanych dochodów  

 

2003 

02:32:02.500 --> 02:32:06.700 

jest zgodne z planem dochodów oraz ze zmianami wprowadzonymi w  

 

2004 

02:32:06.700 --> 02:32:12.100 

ciągu roku. Wydatki budżetu w 2021 roku są zgodne z  

 

2005 

02:32:12.100 --> 02:32:16.000 

limitem wydatków określonych uchwałą budżetową oraz zmianami  
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2006 

02:32:16.000 --> 02:32:20.900 

wprowadzonymi w ciągu roku. Szczegółowość sprawozdania z  

 

2007 

02:32:20.900 --> 02:32:25.000 

wykonania budżetu odpowiada szczegółowości uchwały budżetowej  

 

2008 

02:32:25.000 --> 02:32:29.100 

wraz ze zmianami dokonanymi w ciągu roku. Komisja rewizyjna  

 

2009 

02:32:29.100 --> 02:32:33.200 

wysłuchała również ustnych wyjaśnień skarbnika gminy Sulechów  

 

2010 

02:32:33.200 --> 02:32:37.600 

i pozytywnie oceniła wykonanie budżetu za rok 2021 rok.  

 

2011 

02:32:37.600 --> 02:32:42.300 

Komisja rewizyjna w wyniku głosowania jawnego, w którym udział  

 

2012 

02:32:42.300 --> 02:32:46.700 

wzięło 6 członków komisji pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie  

 

2013 

02:32:46.700 --> 02:32:51.300 

finansowe za rok 2021, sprawozdanie z wykonania budżetu gminy  

 

2014 

02:32:51.300 --> 02:32:56.900 

za rok 2021 oraz informacje o stanie mienia komunalnego Gminy  

 

2015 

02:32:56.900 --> 02:33:03.600 

Sulechów dzień 31 grudnia 2021 roku stosunkiem głosów za  

 

2016 

02:33:03.600 --> 02:33:11.200 

6, przeciw 0, wstrzymało się 0. Z racji tego, że uzasadnienie dotyczy dokumentów  

 

2017 

02:33:11.200 --> 02:33:15.200 

finansowych i cyfr, o których, które już padały, także dziękuję  

 

2018 

02:33:15.200 --> 02:33:18.900 

bardzo za głos. Dziękuję, przechodzimy do kolejnego punktu,  

 

2019 

02:33:18.900 --> 02:33:22.500 

punkt trzeci, przedstawienie uchwały składu orzekającego regionalnej  

 

2020 

02:33:22.500 --> 02:33:25.200 

izby obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie wydania opinii  
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2021 

02:33:25.200 --> 02:33:28.000 

o wniosku komisji rewizyjnej Rady miejskiej w Sulechowie o  

 

2022 

02:33:28.000 --> 02:33:30.600 

udzielenie burmistrzowi Sulechowa absolutorium z tytułu wykonania  

 

2023 

02:33:30.600 --> 02:33:36.900 

budżetu gminy Sulechów za rok 2021. Panie skarbniku, opinia  

 

2024 

02:33:36.900 --> 02:33:40.500 

regionalnej izby obrachunkowej. Bardzo proszę. Uchwała numer  

 

2025 

02:33:40.500 --> 02:33:45.400 

265/2020 składu orzekającego regionalnej izby obrachunkowej w Zielonej Górze  

 

2026 

02:33:45.400 --> 02:33:48.600 

z dnia 13 maja 2022 roku.  

 

2027 

02:33:48.600 --> 02:33:51.900 

W sprawie wydanie opinii o wniosku komisji rewizyjnej Rady  

 

2028 

02:33:51.900 --> 02:33:54.600 

miejskiej w Sulechowie w sprawie udzielenia absolutorium burmistrzowi  

 

2029 

02:33:54.600 --> 02:33:58.200 

Sulechowa z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok.  

 

2030 

02:33:58.200 --> 02:34:01.300 

Skład orzekający regionalnej izby obrachunkowej w Zielonej  

 

2031 

02:34:01.300 --> 02:34:05.500 

Górze w osobach Adrianna Kamedulska przewodnicząca, Iwona  

 

2032 

02:34:05.500 --> 02:34:08.900 

Popiel członek, Jarosław Kotowski członek. Działając na  

 

2033 

02:34:08.900 --> 02:34:12.400 

podstawie art. 13 pkt. 8 i art. 19 ust.  

 

2034 

02:34:12.400 --> 02:34:17.500 

1 i 2 ustawy z dnia 7 października 1992 roku o regionalnych izbach  

 

2035 

02:34:17.500 --> 02:34:23.200 
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obrachunkowych tekst jednolity dziennik urzędowy z 2019  

 

2036 

02:34:23.200 --> 02:34:27.300 

roku, pozycja 2137 ze zmianami i związku z art.  

 

2037 

02:34:27.300 --> 02:34:32.400 

18a ustawy, ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o  

 

2038 

02:34:32.400 --> 02:34:35.400 

samorządzie gminnym. Tekst jednolity dziennik ustaw z  

 

2039 

02:34:35.400 --> 02:34:38.800 

2022 roku, pozycja 559 ze zmianami.  

 

2040 

02:34:38.800 --> 02:34:42.100 

Po zapoznaniu się z wnioskiem komisji rewizyjnej Rady miejskiej  

 

2041 

02:34:42.100 --> 02:34:45.900 

w Sulowie opiniuje pozytywnie wniosek komisji rewizyjnej Rady  

 

2042 

02:34:45.900 --> 02:34:48.600 

miejskiej w Sulechowie w sprawie udzielenia absolutorium burmistrzowi  

 

2043 

02:34:48.600 --> 02:34:52.500 

Sulechowa z tytułu wykonania budżetu za 2021 roku.  

 

2044 

02:34:52.500 --> 02:34:55.900 

Uzasadnienie. Po przeanalizowaniu wniosku komisji rewizyjnej  

 

2045 

02:34:55.900 --> 02:35:00.200 

Rady miejskiej w Sulechowie z dnia 12 maja 2022 roku o udzieleniu  

 

2046 

02:35:00.200 --> 02:35:03.100 

absolutorium burmistrzowi Sulechowa z tytułu wykonania budżetu  

 

2047 

02:35:03.100 --> 02:35:08.300 

za 2021 rok stwierdzono, że komisja rewizyjna po rozpatrzeniu sprawozdania  

 

2048 

02:35:08.300 --> 02:35:12.300 

z wykonania budżetu gminy Sulechów za 2021 rok wraz z  

 

2049 

02:35:12.300 --> 02:35:16.100 

opinią regionalnej izby obrachunkowej o tym sprawozdaniu, sprawozdania  

 

2050 
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02:35:16.100 --> 02:35:20.500 

finansowego za 2021 rok oraz informacja o stanie mienia gminy  

 

2051 

02:35:20.500 --> 02:35:25.600 

Sulechów według dzień 31 grudnia 2021 roku pozytywnie ocenia  

 

2052 

02:35:25.600 --> 02:35:29.800 

wykonanie budżetu za 2021 rok i sformułowała wniosek do  

 

2053 

02:35:29.800 --> 02:35:33.100 

rady miejskiej o udzielenie absolutorium burmistrzowi Sulechowa.  

 

2054 

02:35:33.100 --> 02:35:36.600 

Komisja rewizyjna dokonując oceny wykonania budżetu gminy  

 

2055 

02:35:36.600 --> 02:35:39.500 

zapoznała się ze wszystkimi dokumentami, o których mowa  

 

2056 

02:35:39.500 --> 02:35:46.200 

w art. 270 ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych.  

 

2057 

02:35:46.200 --> 02:35:49.900 

Skład orzekający izby obrachunkowej w Zielonej Górze, który  

 

2058 

02:35:49.900 --> 02:35:52.000 

opiniował sprawozdanie roczne z wykonania budżetu gminy  

 

2059 

02:35:52.000 --> 02:35:56.200 

nie zgłosił uwag do przedłożonych dokumentów. Uchwała numer  

 

2060 

02:35:56.200 --> 02:36:01.700 

176/2020 z dnia 6 kwietnia 2022 roku.  

 

2061 

02:36:01.700 --> 02:36:05.800 

Jest możliwość pouczenia o odwołaniu się od tego a podpisała  

 

2062 

02:36:05.800 --> 02:36:08.700 

przewodnicząca składu orzekającego Adrianna Kamedulska. Dziękuję  

 

2063 

02:36:08.700 --> 02:36:13.400 

bardzo. Dziękuję.  

 

2064 

02:36:13.400 --> 02:36:16.500 

Przechodzimy do punktu kolejnego, punkt czwarty, dyskusja.  
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2065 

02:36:16.500 --> 02:36:19.500 

Rozpoczynam dyskusję. Czy ktoś z Państwa radnych chce zabrać  

 

2066 

02:36:19.500 --> 02:36:23.100 

głos w tym punkcie, bardzo proszę. Nie, nie widzę. To  

 

2067 

02:36:23.100 --> 02:36:27.000 

Pan skarbnik jest. To z poprzedniego widocznie.  

 

2068 

02:36:27.000 --> 02:36:30.200 

Bardzo proszę Panie burmistrzu.  

 

2069 

02:36:30.200 --> 02:36:36.500 

Ja chciałem tylko Państwa prosić oczywiście oficjalnie o udzielenie  

 

2070 

02:36:36.500 --> 02:36:39.900 

absolutorium raz jeszcze. Także nie przedłużając, tyle,  

 

2071 

02:36:39.900 --> 02:36:46.100 

dziękuję. Dziękuję. Czy ktoś z Państwa radnych? No dobrze,  

 

2072 

02:36:46.100 --> 02:36:49.900 

na razie wy musicie się zgłosić. Pan radny Wojciech Szefner.  

 

2073 

02:36:49.900 --> 02:36:52.900 

Bardzo proszę. Panie przewodniczący, Wysoko Rado, Panie  

 

2074 

02:36:52.900 --> 02:36:55.400 

burmistrzu, szanowni Państwo. Skoro musi być dyskusja to  

 

2075 

02:36:55.400 --> 02:36:58.300 

ja chciałem tylko przypomnieć, że na wspólnym posiedzeniu, które  

 

2076 

02:36:58.300 --> 02:37:02.500 

miało miejsce w dniu 14 czerwca komisji budżetu gospodarki, komisji  

 

2077 

02:37:02.500 --> 02:37:06.500 

do spraw i komisji przestrzegania prawa ochrony środowiska, członkowie  

 

2078 

02:37:06.500 --> 02:37:10.500 

komisji budżetu i gospodarki pozytywnie zaopiniowali przedłożony  

 

2079 

02:37:10.500 --> 02:37:14.800 

druk 550, wszyscy Radni byli za. Dziękuję bardzo. Dziękuję.  
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2080 

02:37:14.800 --> 02:37:17.700 

Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych chciałby zalać głos  

 

2081 

02:37:17.700 --> 02:37:20.400 

z tym punkcie? Nie widzę. Zatem zamykam dyskusję, przechodzimy  

 

2082 

02:37:20.400 --> 02:37:22.900 

do kolejnego punktu. Punkt piąty, głosowanie projektu uchwały  

 

2083 

02:37:22.900 --> 02:37:26.400 

w sprawie udzielenia absolutorium burmistrzowi Sulechowa za  

 

2084 

02:37:26.400 --> 02:37:29.600 

2021 rok, druk numer 550.  

 

2085 

02:37:29.600 --> 02:37:34.000 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach.  

 

2086 

02:37:34.000 --> 02:37:42.000 

Druk numer 550 w sprawie udzielenia absolutorium burmistrzowi Sulechowa  

 

2087 

02:37:42.000 --> 02:37:50.900 

za 2021 rok. Bardzo proszę, Pan. Za 20 radnych, stwierdzam, że  

 

2088 

02:37:50.900 --> 02:37:57.100 

uchwała dotycząca udzielenia absolutorium Panu burmistrzowi Sulechowa  

 

2089 

02:37:57.100 --> 02:37:59.900 

została przyjęta jednogłośnie Panie burmistrzu, panie skarbniku,  

 

2090 

02:37:59.900 --> 02:38:13.300 

gratuluję. [oklaski]. I przechodzimy do punktu 9, wystąpienie  

 

2091 

02:38:13.300 --> 02:38:16.100 

burmistrza Sulechowa dotyczące podjętych uchwał, bardzo proszę  

 

2092 

02:38:16.100 --> 02:38:23.100 

Panie burmistrzu. Panie przewodniczący, Wysoka Rado, szanowni  

 

2093 

02:38:23.100 --> 02:38:26.800 

Państwo, obserwujący nas mieszkańcy to bardzo szczególny moment  

 

2094 

02:38:26.800 --> 02:38:31.700 
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w samorządzie kiedy następuje podsumowanie roku budżetowego, ale  

 

2095 

02:38:31.700 --> 02:38:36.200 

dość szczególne również ze względów oceny jaką jest, jaki  

 

2096 

02:38:36.200 --> 02:38:40.700 

jest poddawany włodarz. Rzeczywiście to bez względu na  

 

2097 

02:38:40.700 --> 02:38:45.600 

to jak sobie układamy. Jak, z jakim nastawieniem przychodzimy tutaj.  

 

2098 

02:38:45.600 --> 02:38:50.200 

Zawsze wywołuje pewne emocje i pewien stres. Więc na  

 

2099 

02:38:50.200 --> 02:38:52.800 

wstępie przede wszystkim chciałem Państwu serdecznie podziękować  

 

2100 

02:38:52.800 --> 02:38:57.000 

za wynik głosowania. Za to, że przy okazji wotum zdecydowana większość  

 

2101 

02:38:57.000 --> 02:39:01.200 

z Państwa jak rozumiem mi ufa i za to po prostu dziękuję.  

 

2102 

02:39:01.200 --> 02:39:05.200 

Bardzo dziękuję oczywiście za to, że absolutorium zostały  

 

2103 

02:39:05.200 --> 02:39:09.300 

udzielone w sposób jednomyślny, bo rzeczywiście tak jak  

 

2104 

02:39:09.300 --> 02:39:13.600 

mówiłem na wstępie dzisiaj uznaję, że ten rok 2021 to był  

 

2105 

02:39:13.600 --> 02:39:17.100 

po prostu bardzo dobry rok dla Sulechowskiego samorządu.  

 

2106 

02:39:17.100 --> 02:39:20.100 

Korzystając z okazji chcę podziękować Państwu jako Radnym,  

 

2107 

02:39:20.100 --> 02:39:22.200 

bo tak naprawdę budżet i to wszystko co się dzieje w  

 

2108 

02:39:22.200 --> 02:39:26.200 

gminie Sulechów to jest, to jest Państwa, Państwa decyzja.  

 

2109 
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02:39:26.200 --> 02:39:29.900 

Państwo musicie dać zielone światło do tego aby burmistrz mógł  

 

2110 

02:39:29.900 --> 02:39:36.400 

pewne rzeczy zrobić, pewne rzeczy zaplanować i podjąć pewne  

 

2111 

02:39:36.400 --> 02:39:41.000 

działania. Cieszę się, że często z naszych dyskusji wynikają  

 

2112 

02:39:41.000 --> 02:39:45.000 

rzeczy dodatkowe, które tak naprawdę są motorem do działania i  

 

2113 

02:39:45.000 --> 02:39:49.300 

motorem do rozwoju naszego samorządu. Jestem za to naprawdę  

 

2114 

02:39:49.300 --> 02:39:52.900 

szczerze wdzięczny. Oczywiście korzystając z okazji chciałem  

 

2115 

02:39:52.900 --> 02:39:57.500 

serdecznie podziękować swoim współpracownikom, zastępcom, skarbnikowi,  

 

2116 

02:39:57.500 --> 02:40:01.500 

wszystkim pracownikom tego miejsca, w którym się znajdujemy, a  

 

2117 

02:40:01.500 --> 02:40:05.900 

więc Sulechowskiego ratusza, ale też wszystkich pracownikom naszych  

 

2118 

02:40:05.900 --> 02:40:10.500 

jednostek podległych dyrektorom tych jednostek organizacyjnych, zakładów,  

 

2119 

02:40:10.500 --> 02:40:14.600 

tak, żeby nie było wszystkich form organizacyjnych. Szanowni  

 

2120 

02:40:14.600 --> 02:40:18.500 

Państwo, wspólne dzieło, tak trzeba na to spojrzeć.  

 

2121 

02:40:18.500 --> 02:40:21.600 

Mówiłem też to dzisiaj, bardzo trudny rok.  

 

2122 

02:40:21.600 --> 02:40:27.400 

Ten 2021 to był rzeczywiście rok, w którym widzieliśmy bardzo  

 

2123 

02:40:27.400 --> 02:40:31.000 

wiele trudności niezależnych od nas, więc to, że udało nam  
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2124 

02:40:31.000 --> 02:40:36.000 

się, choć to słowo powiem udało, chyba to nie pasuje.  

 

2125 

02:40:36.000 --> 02:40:38.600 

Po prostu zapracowaliśmy na to rzeczywiście, że koniec tego  

 

2126 

02:40:38.600 --> 02:40:41.600 

roku był już dla nas dużo bardziej spokojny, prawda Panie  

 

2127 

02:40:41.600 --> 02:40:44.900 

Marcinie, bo już, bo już rzeczywiście na początku grudnia widzieliśmy,  

 

2128 

02:40:44.900 --> 02:40:49.900 

że te rzeczy trudne uda się poskładać również w kategoriach zaciągania  

 

2129 

02:40:49.900 --> 02:40:53.000 

zobowiązań. I miło, że właściwie powinienem być może w  

 

2130 

02:40:53.000 --> 02:40:56.500 

tej chwili mówić tylko o tych rzeczach fajnych i cieszyć się po  

 

2131 

02:40:56.500 --> 02:40:59.700 

prostu z wotum zaufania i z absolutorium, to zawsze gdzieś  

 

2132 

02:40:59.700 --> 02:41:02.900 

z tyłu głowy mamy to w jakim miejscu się znajdujemy ale  

 

2133 

02:41:02.900 --> 02:41:06.800 

też to do jakiego miejsca podążamy.  

 

2134 

02:41:06.800 --> 02:41:10.100 

W związku z tym rzeczywiście i te środki finansowe, które  

 

2135 

02:41:10.100 --> 02:41:13.500 

nie zawsze są wprost od nas zależne, ale o które musimy walczyć,  

 

2136 

02:41:13.500 --> 02:41:18.000 

ale również to w jakim stanie jest nasz dług.  

 

2137 

02:41:18.000 --> 02:41:21.600 

To są rzeczy, które nas też determinują do określonych zachowań.  

 

2138 

02:41:21.600 --> 02:41:24.700 

Tym bardziej jestem wdzięczny i bardzo cieszę się z  
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2139 

02:41:24.700 --> 02:41:27.800 

tego jak dzisiaj się ten rok zakończył. Szanowni Państwo, ja  

 

2140 

02:41:27.800 --> 02:41:30.600 

z tego miejsca chcę również prosić o to abyście byli otwarci  

 

2141 

02:41:30.600 --> 02:41:34.000 

na współpracę w tym kolejnym okresie, który przed nami.  

 

2142 

02:41:34.000 --> 02:41:38.200 

Rok 2022 przecież już trwa. Jest w pełni. Właściwie dużo,  

 

2143 

02:41:38.200 --> 02:41:41.900 

dużo rzeczy już rozpoczętych, część rzeczy nawet już zakończonych,  

 

2144 

02:41:41.900 --> 02:41:45.700 

ale wiele wyzwań przed nami. A tak na koniec znowu nieco,  

 

2145 

02:41:45.700 --> 02:41:49.100 

nieco żartobliwie żeby podkreślić, że generalnie współpraca jest  

 

2146 

02:41:49.100 --> 02:41:52.500 

dla mnie ważna to za chwilkę Państwu uchylę rąbka tajemnicy  

 

2147 

02:41:52.500 --> 02:41:57.800 

co mam na myśli, bo staramy się tylko o te kontakty, które  

 

2148 

02:41:57.800 --> 02:42:01.800 

są a już teraz nawiązane, o te które, dostrzegamy jako  

 

2149 

02:42:01.800 --> 02:42:05.600 

istotne dla naszego samorządu ale też staramy się pielęgnować  

 

2150 

02:42:05.600 --> 02:42:10.700 

te kontakty, które były nawiązane wcześniej, we wcześniejszych kadencjach  

 

2151 

02:42:10.700 --> 02:42:16.600 

i tak też było w ostatnim czasie finałem była niedawna wizyta  

 

2152 

02:42:16.600 --> 02:42:20.800 

naszych gości z Wielkiej Brytanii i dzisiaj występuję przed  

 

2153 

02:42:20.800 --> 02:42:24.100 
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Państwem w krawacie, który otrzymałem z naszego miasta partnerskiego  

 

2154 

02:42:24.100 --> 02:42:27.100 

Raszmor, chciałem dać temu po prostu wyraz, rzeczywiście na  

 

2155 

02:42:27.100 --> 02:42:30.200 

współpracy, każdej współpracy i tej tu lokalnej.  

 

2156 

02:42:30.200 --> 02:42:33.800 

Rozumiem, że mnie odcięto.  

 

2157 

02:42:33.800 --> 02:42:37.500 

I tej lokalnej i tej szerszej nam zależy. Bardzo Państwu dziękuję. [oklaski].  

 

2158 

02:42:37.500 --> 02:42:46.700 

Dziękuję Panie burmistrzu.  

 

2159 

02:42:46.700 --> 02:42:49.400 

A tak dopowiadając, ja też dostałem krawat, mogliśmy się  

 

2160 

02:42:49.400 --> 02:42:54.700 

wspólnie umówić. Przyszło mi to do głowy dzisiaj rano, tłumacząc  

 

2161 

02:42:54.700 --> 02:42:58.300 

się może nieco. Dziękuję.  

 

2162 

02:42:58.300 --> 02:43:04.100 

Pan Stanisław Kaczmar, bardzo proszę. Wprawdzie nie ma  

 

2163 

02:43:04.100 --> 02:43:09.200 

tu punktu dyskusja, bo już dyskusja była, no ale dajmy mu.  

 

2164 

02:43:09.200 --> 02:43:12.300 

Też ma krawat, tak.  

 

2165 

02:43:12.300 --> 02:43:16.900 

Panie przewodniczący, Wysoka Rado, Panie burmistrzu.  

 

2166 

02:43:16.900 --> 02:43:21.000 

Ja tylko mam taką jedną pytanie do Was czy jest tam podpis królowej  

 

2167 

02:43:21.000 --> 02:43:26.000 

Matki? Nie idźmy tą ścieżką, ale nie ma.  

 

2168 
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02:43:26.000 --> 02:43:29.400 

Natomiast mogę powiedzieć jedną rzecz, co nie jest szanowni  

 

2169 

02:43:29.400 --> 02:43:32.700 

Państwo takie oczywiste. Krawat rzeczywiście jest wyprodukowany  

 

2170 

02:43:32.700 --> 02:43:35.600 

i to jest podkreślone w 100% w Wielkiej Brytanii, a wiecie jak  

 

2171 

02:43:35.600 --> 02:43:38.600 

to bywa teraz, nie. Także przy okazji apelujemy o lokalny  

 

2172 

02:43:38.600 --> 02:43:42.200 

patriotyzm również na naszym podwórku, no zerknąłem, tam  

 

2173 

02:43:42.200 --> 02:43:50.100 

jest taki napis. Tam jest międzynarodowa, tam jest międzynarodowa  

 

2174 

02:43:50.100 --> 02:43:52.300 

Panie Przemku społeczność. My to nawet tutaj na tej sali  

 

2175 

02:43:52.300 --> 02:43:57.000 

słyszeliśmy, że, że nawet bardzo znacząca, 10% mieszkańcy Nepalu,  

 

2176 

02:43:57.000 --> 02:44:05.900 

tak, jeżeli dobrze pamiętam, tak. Przechodzimy, szanowni Państwo,  

 

2177 

02:44:05.900 --> 02:44:09.300 

idziemy dalej. Przechodzimy do punktu 10, rozpatrzenie i  

 

2178 

02:44:09.300 --> 02:44:12.700 

głosowanie projektów uchwał. Na początek druk numer 551  

 

2179 

02:44:12.700 --> 02:44:16.300 

o zmianie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz określenia  

 

2180 

02:44:16.300 --> 02:44:19.200 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. Czy ktoś z Państwa  

 

2181 

02:44:19.200 --> 02:44:25.600 

radnych lub Pan burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Nie  

 

2182 

02:44:25.600 --> 02:44:29.200 

widzę, zatem zamykam dyskusję i rozpoczynam głosowanie.  
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2183 

02:44:29.200 --> 02:44:33.900 

Druk numer 551. Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu  

 

2184 

02:44:33.900 --> 02:44:46.200 

na swoich urządzeniach. Bardzo proszę o oddanie głosu Pani,  

 

2185 

02:44:46.200 --> 02:44:49.300 

o. Za 20 Radnych.  

 

2186 

02:44:49.300 --> 02:44:52.200 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

2187 

02:44:52.200 --> 02:44:56.800 

do kolejnego punktu. Druk numer 552, w sprawie określenia średniej  

 

2188 

02:44:56.800 --> 02:45:01.100 

ceny jednostki paliwa w gminie Sulechów na rok szkolny 2022-2023.  

 

2189 

02:45:01.100 --> 02:45:06.000 

Bardzo proszę Panie burmistrzu autopoprawka, tak.  

 

2190 

02:45:06.000 --> 02:45:09.800 

Szanowni Państwo, zgodnie z tym o czym była mowa podczas ostatnich  

 

2191 

02:45:09.800 --> 02:45:13.100 

spotkań rzeczywiście ceny paliw zmieniają się bardzo mocno  

 

2192 

02:45:13.100 --> 02:45:17.600 

i stąd nasza nasze reakcja. Szanowni Państwo, czy macie  

 

2193 

02:45:17.600 --> 02:45:20.900 

tekst, otrzymaliście ten tekst już z poprawkami? Więc pozwólcie,  

 

2194 

02:45:20.900 --> 02:45:24.500 

że ja już tabeli całej nie będę odczytywał tylko te rzeczy, które są naniesione  

 

2195 

02:45:24.500 --> 02:45:28.100 

w zasadniczej części, części uchwały, a więc zmieni, proszę  

 

2196 

02:45:28.100 --> 02:45:32.400 

o zmianę pozycji, która powinna brzmieć w podstawie oczywiście  

 

2197 

02:45:32.400 --> 02:45:37.100 

10 79 i pozycji 11 16, tak.  
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2198 

02:45:37.100 --> 02:45:40.600 

Czyli 1 079 i 1 116.  

 

2199 

02:45:40.600 --> 02:45:49.100 

Natomiast w § 1, w punkcie pierwszym wartość 8 0 8, druga,  

 

2200 

02:45:49.100 --> 02:45:52.700 

drugi punkt 7,97, tak.  

 

2201 

02:45:52.700 --> 02:45:57.600 

W pierwszym 8,08, w drugim 7,97.  

 

2202 

02:45:57.600 --> 02:46:04.100 

W punkcie trzecim 3,64. Bardzo proszę o zaakceptowanie przekazanych  

 

2203 

02:46:04.100 --> 02:46:06.600 

Państwu poprawek. Oczywiście tak jak wspomniałem zmienia się  

 

2204 

02:46:06.600 --> 02:46:10.200 

również tabela w załączniku, która wskazuje jakie wartości  

 

2205 

02:46:10.200 --> 02:46:14.300 

były w dniu wczorajszym. Dziękuję.  

 

2206 

02:46:14.300 --> 02:46:17.600 

Czy Państwo radni mają jakieś uwagi? Ja mam pytanie do  

 

2207 

02:46:17.600 --> 02:46:21.300 

Państwa radnych czy możemy to wszystko łącznie przegłosować? Chyba,  

 

2208 

02:46:21.300 --> 02:46:24.600 

że ktoś z Państwa radnych widzi to inaczej to proszę to wyartykułować.  

 

2209 

02:46:24.600 --> 02:46:29.000 

Nie widzę, zatem proponuję żebyśmy wszystkie autopoprawki tutaj  

 

2210 

02:46:29.000 --> 02:46:33.800 

Pana burmistrza łącznie przegłosowali. Bardzo proszę Panie  

 

2211 

02:46:33.800 --> 02:46:36.900 

Bartku o uruchomienie głosowania na autopoprawki do druku  

 

2212 

02:46:36.900 --> 02:46:53.200 
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numer 552. Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu  

 

2213 

02:46:53.200 --> 02:46:56.800 

na swoich urządzeniach autopoprawki do druku numer 552.  

 

2214 

02:46:56.800 --> 02:47:01.400 

Za 20 Radnych, autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie.  

 

2215 

02:47:01.400 --> 02:47:04.300 

Czy ktoś jeszcze w tym punkcie chce zabrać głos? Nie widzę,  

 

2216 

02:47:04.300 --> 02:47:07.700 

zatem zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania druku  

 

2217 

02:47:07.700 --> 02:47:12.000 

numer 552 wraz z auto poprawkami. Bardzo proszę Państwa radnych o  

 

2218 

02:47:12.000 --> 02:47:25.500 

oddanie głosu na swoich urządzeniach. Pan radny Przemysław Pokład  

 

2219 

02:47:25.500 --> 02:47:29.400 

bardzo proszę o oddanie głosu. Za 20 Radnych, stwierdzam, że  

 

2220 

02:47:29.400 --> 02:47:33.100 

uchwała została przyjęta wraz z autopoprawkami. Przechodzimy do kolejnego  

 

2221 

02:47:33.100 --> 02:47:36.800 

punktu, druk numer 553 o zmianie uchwały budżetowej gminy  

 

2222 

02:47:36.800 --> 02:47:42.000 

Sulechów na 2022 rok i tu również mamy autopoprawki, bardzo  

 

2223 

02:47:42.000 --> 02:47:45.500 

proszę Panie burmistrzu. Ja od razu poproszę Pana Marcina,  

 

2224 

02:47:45.500 --> 02:47:48.600 

tak, jeśli mogę. Szanowni Państwo, do tych trzech, które  

 

2225 

02:47:48.600 --> 02:47:51.900 

Państwo otrzymaliście czwarta doszła dzisiaj publikator, czyli  

 

2226 

02:47:51.900 --> 02:47:55.600 

pozycja 1 079 ustawy o finansach publicznych, to co Pan  

 

2227 
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02:47:55.600 --> 02:47:59.200 

burmistrz poprzednio wyczytał i trzy autopoprawki, które  

 

2228 

02:47:59.200 --> 02:48:02.600 

omówiliśmy na komisjach, tak, na komisji i na wczorajszym spotkaniu,  

 

2229 

02:48:02.600 --> 02:48:07.300 

czyli drobna zmiana w funduszu sołeckim sołectwa Górzykowo i  

 

2230 

02:48:07.300 --> 02:48:12.200 

duża zmiana 300 000 zwiększenie na dach w szkole podstawowej w  

 

2231 

02:48:12.200 --> 02:48:15.500 

Kalsku źródłem finansowania tej inwestycji wolne środki.  

 

2232 

02:48:15.500 --> 02:48:19.900 

Także trzy punkty plus czwarty publikator. Dziękuję.  

 

2233 

02:48:19.900 --> 02:48:22.400 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w tym  

 

2234 

02:48:22.400 --> 02:48:25.500 

punkcie? Nie widzę, natomiast mam pytanie do Państwa radnych  

 

2235 

02:48:25.500 --> 02:48:31.300 

czy możemy te autopoprawki również jednym głosowaniem przegłosować, chyba,  

 

2236 

02:48:31.300 --> 02:48:33.600 

że ktoś z Państwa radnych ma inne zdanie to proszę to  

 

2237 

02:48:33.600 --> 02:48:37.000 

wyartykułować, nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania auto  

 

2238 

02:48:37.000 --> 02:48:42.200 

poprawek. Wszystkie autopoprawki łącznie wraz z publikatorem bardzo  

 

2239 

02:48:42.200 --> 02:48:45.900 

proszę Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach, autopoprawki  

 

2240 

02:48:45.900 --> 02:48:51.300 

do druku numer 553. Panie Bartku. Bardzo proszę.  

 

2241 

02:48:51.300 --> 02:49:00.000 

Bardzo proszę o oddanie głosu na swoich urządzeniach Pan  
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2242 

02:49:00.000 --> 02:49:05.800 

radny. Ładnie wszystko widać kto jeszcze nie zagłosował.  

 

2243 

02:49:05.800 --> 02:49:10.800 

Za 20 Radnych, stwierdzam, że autopoprawki zostały przyjęte  

 

2244 

02:49:10.800 --> 02:49:14.300 

jednogłośnie. Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych chciałby zabrać  

 

2245 

02:49:14.300 --> 02:49:17.400 

głos w tym punkcie, nie widzę, zamykam dyskusję i rozpoczynamy  

 

2246 

02:49:17.400 --> 02:49:21.000 

głosowanie. Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu  

 

2247 

02:49:21.000 --> 02:49:24.600 

na swoich urządzeniach, druk numer 553 wraz z auto poprawkami.  

 

2248 

02:49:24.600 --> 02:49:35.800 

Bardzo proszę o oddanie głosu Pani Małgorzato.  

 

2249 

02:49:35.800 --> 02:49:43.600 

Za 19 Radnych, 1 Radny się wstrzymał od głosu, stwierdzam, że  

 

2250 

02:49:43.600 --> 02:49:46.900 

uchwała została przyjęta. Przechodzimy do kolejnego punktu,  

 

2251 

02:49:46.900 --> 02:49:51.600 

punkt 4, druk numer 554 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia  

 

2252 

02:49:51.600 --> 02:49:54.400 

wieloletniej prognozy finansowej gminy Sulechów na lata  

 

2253 

02:49:54.400 --> 02:49:59.800 

2022-2032 i tu również jest autopoprawka.  

 

2254 

02:49:59.800 --> 02:50:03.300 

Bardzo proszę Panie burmistrzu. Proszę Pana skarbnika o  

 

2255 

02:50:03.300 --> 02:50:06.600 

zabranie głosu. Szanowni Państwo, to podobnie publikator, czyli  

 

2256 

02:50:06.600 --> 02:50:11.700 

pozycja 1 079 w ustawie o finansach publicznych plus zmiany  
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2257 

02:50:11.700 --> 02:50:14.900 

dostosowujące WPF do kwot, które przed chwilą żeście Państwo  

 

2258 

02:50:14.900 --> 02:50:18.000 

podjęli w uchwale budżetowej, czyli te kwoty, które żeście  

 

2259 

02:50:18.000 --> 02:50:21.000 

przegłosowali przed chwilką. [dźwięk niezrozumiały] WPF  

 

2260 

02:50:21.000 --> 02:50:25.300 

do tej pozycji, tak, czyli też uważa, że można jeden głosowaniem  

 

2261 

02:50:25.300 --> 02:50:29.100 

zrobić procedurę dostosowującą do poprzedniej uchwały. Dziękuję.  

 

2262 

02:50:29.100 --> 02:50:33.200 

Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych chciałby zabrać głos  

 

2263 

02:50:33.200 --> 02:50:36.000 

w tym punkcie? Przegłosujemy je wszystkie łącznie, tak,  

 

2264 

02:50:36.000 --> 02:50:39.500 

chyba, że ktoś ma inne zdanie. Nie widzę. Panie Bartku, autopoprawki,  

 

2265 

02:50:39.500 --> 02:50:42.800 

druk numer 554 do wieloletniej prognozy finansowej.  

 

2266 

02:50:42.800 --> 02:50:46.000 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach.  

 

2267 

02:50:46.000 --> 02:50:53.600 

Pan Bartek nie nadąża. [dźwięk niezrozumiały] nie nadąża.  

 

2268 

02:50:53.600 --> 02:50:59.300 

Bardzo proszę o oddanie głosu.  

 

2269 

02:50:59.300 --> 02:51:04.800 

Za 20 Radnych, stwierdzam, że autopoprawki zostały przyjęte  

 

2270 

02:51:04.800 --> 02:51:07.900 

jednogłośnie. Czy ktoś jeszcze w tym punkcie chce zabrać  

 

2271 

02:51:07.900 --> 02:51:11.000 
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głos? Nie widzę, zamykam dyskusję, rozpoczynamy głosowanie. Druk  

 

2272 

02:51:11.000 --> 02:51:14.800 

numer 554 wraz z autopoprawkami, bardzo proszę Państwa radnych o  

 

2273 

02:51:14.800 --> 02:51:29.000 

oddanie głosu na swoich urządzeniach. Za 20 Radnych.  

 

2274 

02:51:29.000 --> 02:51:31.900 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

2275 

02:51:31.900 --> 02:51:36.300 

do kolejnego punktu. Punkt 5, druk numer 555 w sprawie projektu  

 

2276 

02:51:36.300 --> 02:51:38.600 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie zasad udzielania i  

 

2277 

02:51:38.600 --> 02:51:41.900 

rozmiaru obniżek, zwolnień oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego  

 

2278 

02:51:41.900 --> 02:51:46.100 

wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli. Czy ktoś z Państwa radnych  

 

2279 

02:51:46.100 --> 02:51:52.300 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę, zatem zamykam  

 

2280 

02:51:52.300 --> 02:51:55.000 

dyskusję i przechodzimy do głosowania. Przepraszam, czy  

 

2281 

02:51:55.000 --> 02:51:58.600 

ja mogę Panie przewodniczący? Zgłosiłem się. Przepraszam. Bardzo  

 

2282 

02:51:58.600 --> 02:52:00.900 

proszę Panie burmistrzu. Jedna rzecz nie bezpośrednio związana  

 

2283 

02:52:00.900 --> 02:52:04.000 

z samą uchwałą, tą którą Państwo dzisiaj podejmujecie, ale  

 

2284 

02:52:04.000 --> 02:52:07.400 

to między innymi jest przyczynek do tego, że w okresie wakacyjnym  

 

2285 

02:52:07.400 --> 02:52:10.900 

musi się odbyć sesja, bo te zmiany niestety w prawie oświatowym  

 

2286 
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02:52:10.900 --> 02:52:14.400 

pojawiły się na tyle późno, że dopiero teraz jesteśmy w stanie  

 

2287 

02:52:14.400 --> 02:52:18.100 

zaproponować Państwu projekt projektu a musimy go przegłosować  

 

2288 

02:52:18.100 --> 02:52:21.900 

jako dokument obowiązujący przed 1 września. To tak tłumacząc  

 

2289 

02:52:21.900 --> 02:52:26.400 

Państwu między innymi, tak. Dziękuję. Dziękuję i zdajemy sobie sprawę, że  

 

2290 

02:52:26.400 --> 02:52:31.000 

na pewno się tematów więcej uzbiera. Czy ktoś jeszcze z  

 

2291 

02:52:31.000 --> 02:52:33.200 

Państwa Radnych chce zabrać głos z tym punkcie? Nie widzę,  

 

2292 

02:52:33.200 --> 02:52:36.500 

zatem zamykam dyskusję i rozpoczynam głosowanie. Bardzo proszę  

 

2293 

02:52:36.500 --> 02:52:39.100 

Państwa radnych oddanie głosu na swoich urządzeniach, druk numer  

 

2294 

02:52:39.100 --> 02:52:49.700 

555. Panie Miłoszu.  

 

2295 

02:52:49.700 --> 02:52:53.800 

Panie Miłoszu.  

 

2296 

02:52:53.800 --> 02:53:02.700 

Za 20 Radnych, stwierdzam że głosowanie zostało, stwierdzam, że  

 

2297 

02:53:02.700 --> 02:53:04.700 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do  

 

2298 

02:53:04.700 --> 02:53:08.500 

kolejnego punktu, punkt szósty, druk numer 556 w sprawie nadania  

 

2299 

02:53:08.500 --> 02:53:11.700 

nazwy ulicy położonej w obrębie trzecim miasta Sulechów.  

 

2300 

02:53:11.700 --> 02:53:13.700 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz chce zabrać  
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2301 

02:53:13.700 --> 02:53:17.900 

głos w tym punkcie? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję.  

 

2302 

02:53:17.900 --> 02:53:20.900 

Rozpoczynamy głosowanie. Bardzo proszę Państwa radnych oddanie  

 

2303 

02:53:20.900 --> 02:53:31.400 

głosu na swoich urządzeniach. Druk numer 556. Za 20 Radnych,  

 

2304 

02:53:31.400 --> 02:53:33.900 

stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

2305 

02:53:33.900 --> 02:53:37.500 

do kolejnego punktu. Druk numer 557 w sprawie nadania nazwy  

 

2306 

02:53:37.500 --> 02:53:40.900 

ulicy położonej w obrębie trzecim miasta Sulechów. Czy  

 

2307 

02:53:40.900 --> 02:53:42.900 

ktoś z Państwa Radnych lub Pan burmistrz chce zabrać głos  

 

2308 

02:53:42.900 --> 02:53:46.600 

w tym punkcie? Nie widzę. Zatem zamykam dyskusję i przechodzimy,  

 

2309 

02:53:46.600 --> 02:53:49.900 

i rozpoczynamy głosowanie. Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie  

 

2310 

02:53:49.900 --> 02:54:07.400 

głosu na swoich urządzeniach. Druk numer 557. Dziękuję.  

 

2311 

02:54:07.400 --> 02:54:10.500 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

2312 

02:54:10.500 --> 02:54:14.600 

do kolejnego punktu, punkt 8, druk numer 558 w sprawie nazwy  

 

2313 

02:54:14.600 --> 02:54:17.100 

ulicy położonej w obrębach drugim i trzecim miasta Sulechów.  

 

2314 

02:54:17.100 --> 02:54:20.500 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz chce zabrać  

 

2315 

02:54:20.500 --> 02:54:24.900 

głos w tym punkcie? Nie widzę. Zatem zamykam dyskusję i  
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2316 

02:54:24.900 --> 02:54:27.700 

rozpoczynam głosowanie. Bardzo proszę Państwa radnych oddanie  

 

2317 

02:54:27.700 --> 02:54:38.600 

głosu na swoich urządzeniach, druk numer 558. Za 20 Radnych.  

 

2318 

02:54:38.600 --> 02:54:41.500 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

2319 

02:54:41.500 --> 02:54:45.100 

do kolejnego punktu, druk numer 559 w sprawie nadania nazwy  

 

2320 

02:54:45.100 --> 02:54:48.400 

ulicy położonej w obrębach drugim i trzecim miasta Sulechów.  

 

2321 

02:54:48.400 --> 02:54:51.500 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz chce zabrać  

 

2322 

02:54:51.500 --> 02:54:54.400 

głos w tym punkcie? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję i  

 

2323 

02:54:54.400 --> 02:54:57.200 

przechodzimy do głosowania. Bardzo proszę Państwa radnych o  

 

2324 

02:54:57.200 --> 02:55:00.400 

oddanie głosu na swoich urządzeniach, druk numer 559.  

 

2325 

02:55:00.400 --> 02:55:09.600 

Za 20 Radnych.  

 

2326 

02:55:09.600 --> 02:55:12.300 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

2327 

02:55:12.300 --> 02:55:16.400 

do kolejnego punktu. Punkt 10, druk numer 560 w sprawie nadania  

 

2328 

02:55:16.400 --> 02:55:20.600 

nazwy ulic położonych w obrębie Brzezie koło Sulechowa. Czy  

 

2329 

02:55:20.600 --> 02:55:23.200 

ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz chce zabrać głos  

 

2330 

02:55:23.200 --> 02:55:26.500 
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tym punkcie? Bardzo proszę, Pan radny Sebastian Różycki. Panie  

 

2331 

02:55:26.500 --> 02:55:29.000 

burmistrzu, Panie przewodniczący, szanowni Radni. To  

 

2332 

02:55:29.000 --> 02:55:32.800 

jest takie, taka spontaniczna myśl, bo skoro nadajemy nazwę  

 

2333 

02:55:32.800 --> 02:55:37.900 

ulicy wiosce, bo Niesulice to jest wioska 54 mieszkańców to  

 

2334 

02:55:37.900 --> 02:55:40.400 

może będzie też przy okazji czas pomyśleć o jakiejś ścieżce  

 

2335 

02:55:40.400 --> 02:55:52.200 

rowerowej w tym kierunku. Dziękuję. Panie burmistrzu, bardzo  

 

2336 

02:55:52.200 --> 02:55:58.300 

proszę. Ja myślę, że jakimś zaczątkiem do tego może być  

 

2337 

02:55:58.300 --> 02:56:03.800 

ten kierunek Mozów a później odbijamy dalej. A ja tylko  

 

2338 

02:56:03.800 --> 02:56:07.500 

dodam, że jeszcze kanalizacja i drogi takie normalne są  

 

2339 

02:56:07.500 --> 02:56:11.400 

ważne. Ścieżkę mamy teraz. Teraz drogi i kanalizację jeszcze  

 

2340 

02:56:11.400 --> 02:56:17.700 

zróbmy, nie. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w  

 

2341 

02:56:17.700 --> 02:56:23.100 

tym punkcie? Zatem zamykam dyskusję i rozpoczynam głosowanie.  

 

2342 

02:56:23.100 --> 02:56:27.800 

Druk numer 560, bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu  

 

2343 

02:56:27.800 --> 02:56:38.200 

na swoich urządzeniach. Pan radny Wiesław Kołakowski, bardzo  

 

2344 

02:56:38.200 --> 02:56:42.700 

proszę. Za 20 Radnych, stwierdzam, że uchwała została przyjęta  

 

2345 
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02:56:42.700 --> 02:56:46.000 

jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 11,  

 

2346 

02:56:46.000 --> 02:56:49.800 

druk numer 561 w sprawie nadania nazw ulic położonych w  

 

2347 

02:56:49.800 --> 02:56:53.600 

obrębie Nowy Świat. Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan  

 

2348 

02:56:53.600 --> 02:56:55.700 

burmistrza zabrać głos z tym punkcie bardzo proszę Pan  

 

2349 

02:56:55.700 --> 02:56:59.300 

radny Wiesław Kołakowski. Dziękuję bardzo.  

 

2350 

02:56:59.300 --> 02:57:02.400 

Wysoka Rado, Panie przewodniczący, Panie burmistrzu. Ja  

 

2351 

02:57:02.400 --> 02:57:05.000 

oczywiście bardzo się cieszę, że doczekaliśmy się tych  

 

2352 

02:57:05.000 --> 02:57:09.400 

ulic w Nowym Świecie. Nie mniej jednak jak to przedstawiłem mieszkańcom to  

 

2353 

02:57:09.400 --> 02:57:13.800 

jakaś krytyka się odbiła. Niewielka ale jednak. Z czym  

 

2354 

02:57:13.800 --> 02:57:17.100 

zresztą trudno się nie zgodzić, bo nawet chodzi mi o  

 

2355 

02:57:17.100 --> 02:57:22.200 

nazwy. Przyjęliśmy nazwy, sugestie mieszkańców, że nazywamy  

 

2356 

02:57:22.200 --> 02:57:25.400 

bardzo ładnie od kamieni szlachetnych, tymczasem są ulice  

 

2357 

02:57:25.400 --> 02:57:29.600 

Warszawska, Cigacicka. Nie mam nic przeciwko, natomiast gdzieś  

 

2358 

02:57:29.600 --> 02:57:32.800 

jakaś taka systematyka w całym Sulechowie to dotyczy całego  

 

2359 

02:57:32.800 --> 02:57:35.800 

Sulechowa, gdzieś to się rozbija. Dzisiaj rano spotkałem się  
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2360 

02:57:35.800 --> 02:57:38.600 

z sytuacją gdzie kierowca na [dźwięk niezrozumiały] pytał  

 

2361 

02:57:38.600 --> 02:57:42.500 

się o ulicę inwestycyjną. Ja jemu tłumaczyłem, a potem się  

 

2362 

02:57:42.500 --> 02:57:46.000 

zastanawiałem czy ja nie tłumaczyłem na ulicę rozwojową. Sam  

 

2363 

02:57:46.000 --> 02:57:51.300 

już się pogubiłem w tym. Także gdzieś te ulice troszeczkę nam  

 

2364 

02:57:51.300 --> 02:57:54.000 

taki pewien bałagan się jednak mimo wszystko wprowadza. To  

 

2365 

02:57:54.000 --> 02:57:57.100 

oczywiście takie przyszłościowo bo nikt tego już nie będzie  

 

2366 

02:57:57.100 --> 02:58:00.200 

zmieniał. Ja oczywiście proszę o przyjęcie tej uchwały żeby  

 

2367 

02:58:00.200 --> 02:58:03.200 

te ulicę wreszcie były ale gdzieś tak przyszłościowo powinniśmy  

 

2368 

02:58:03.200 --> 02:58:06.900 

troszeczkę o tym pamiętać żeby gdzieś tam jak w większych miastach.  

 

2369 

02:58:06.900 --> 02:58:10.700 

Jeśli osiedle Malarzy to od nazwiska malarza. Jeśli poetów, czy  

 

2370 

02:58:10.700 --> 02:58:14.000 

jakieś zawody czy miasta to gdzieś to jest w jakimś jednym  

 

2371 

02:58:14.000 --> 02:58:17.900 

miejscu. U nas jest tak troszeczkę porozrzucane. Także gdzieś  

 

2372 

02:58:17.900 --> 02:58:20.200 

tak na przyszłość [dźwięk niezrozumiały]. Dziękuję bardzo.  

 

2373 

02:58:20.200 --> 02:58:25.600 

Ja tylko dodam od siebie, że to Rada miejska ostatecznie nadaje  

 

2374 

02:58:25.600 --> 02:58:29.700 

nazwę ulicy i my nie jesteśmy związani żadnymi konsultacjami i  
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2375 

02:58:29.700 --> 02:58:31.900 

możemy je wziąć pod uwagę możemy ich nie wziąć pod uwagę.  

 

2376 

02:58:31.900 --> 02:58:36.200 

Jeżeli uważamy, że nazwa ulicy ma być inna to możemy zdecydować  

 

2377 

02:58:36.200 --> 02:58:39.900 

inaczej i w trakcie komisji możemy takie dyskusje prowadzić.  

 

2378 

02:58:39.900 --> 02:58:43.200 

Na temat nazw ulic już ta dyskusja się prowadziła.  

 

2379 

02:58:43.200 --> 02:58:45.400 

Ja swoje zdanie gdzieś tam wyartykułowałem, nie będę go  

 

2380 

02:58:45.400 --> 02:58:50.200 

powtarzał. Nie widzę więcej głosów w dyskusji w tym punkcie,  

 

2381 

02:58:50.200 --> 02:58:55.500 

zatem przechodzimy, zamykam dyskusję i rozpoczynamy głosowanie.  

 

2382 

02:58:55.500 --> 02:58:59.700 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach,  

 

2383 

02:58:59.700 --> 02:59:15.100 

druk numer 561. Pani Krystyna, bardzo proszę o oddanie głosu.  

 

2384 

02:59:15.100 --> 02:59:21.900 

Za 20 Radnych, stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

2385 

02:59:21.900 --> 02:59:26.200 

Przechodzimy do kolejnego punktu, druk numer 562 w sprawie  

 

2386 

02:59:26.200 --> 02:59:30.900 

wyrażenia zgody na odstąpienie przez gminę Sulechów od  

 

2387 

02:59:30.900 --> 02:59:34.000 

żądania zwrotu zwaloryzowanej bonifikaty udzielonej przy  

 

2388 

02:59:34.000 --> 02:59:37.200 

sprzedaży niezabudowanej nieruchomości gruntowej. Czy  

 

2389 

02:59:37.200 --> 02:59:39.200 



Strona 163 z 182 

 

ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz chciałby zabrać  

 

2390 

02:59:39.200 --> 02:59:42.500 

głos w tym punkcie? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję i.  

 

2391 

02:59:42.500 --> 02:59:46.900 

Widzę. Bardzo proszę, Pan radny Roman Rakowski.  

 

2392 

02:59:46.900 --> 02:59:57.900 

A tu zdążył. Zdążyłem. Panie Przewodniczący, ja tylko bym chciał żeby nie stało się tak jak w uzasadnieniu, że dostali 

dofinansowanie i również otrzymali granat[?] finansowy żeby  

 

2393 

02:59:57.900 --> 03:00:01.100 

nie wybuchło, proszę poprawić, tak, żeby był grant finansowy.  

 

2394 

03:00:01.100 --> 03:00:04.700 

Bo, tak. Bo jak to wybuchnie to będzie problem.  

 

2395 

03:00:04.700 --> 03:00:12.800 

Dziękuję. W którym miejscu jest ten granat, zamiast grant?  

 

2396 

03:00:12.800 --> 03:00:25.600 

W uzasadnieniu, tak? Czy to musimy auto poprawką zmieniać, granat  

 

2397 

03:00:25.600 --> 03:00:30.900 

nie. Myślę, że to jest oczywisty błąd, poprawimy jak będziemy  

 

2398 

03:00:30.900 --> 03:00:34.200 

to uzasadnienie podpisywać. Dobrze.  

 

2399 

03:00:34.200 --> 03:00:37.700 

Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie? Więcej  

 

2400 

03:00:37.700 --> 03:00:43.100 

granatów nie ma, zatem zamykam dyskusję i rozpoczynam głosowanie.  

 

2401 

03:00:43.100 --> 03:00:48.300 

Druk numer 562. Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu  

 

2402 

03:00:48.300 --> 03:01:04.400 

na swoich urządzeniach. Za 20 Radnych, stwierdzam, że  

 

2403 

03:01:04.400 --> 03:01:07.500 

uchwała została przyjęta jednogłośnie.  
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2404 

03:01:07.500 --> 03:01:12.400 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 13, druk numer 563  

 

2405 

03:01:12.400 --> 03:01:16.500 

w sprawie sposobu załatwienia petycji Cechu Zdunów Polskich.  

 

2406 

03:01:16.500 --> 03:01:20.200 

Tutaj dyskusja się toczyła wcześniej, więc czy ktoś z  

 

2407 

03:01:20.200 --> 03:01:22.400 

Państwa Radnych lub Pan burmistrz chciałby zabrać głos  

 

2408 

03:01:22.400 --> 03:01:26.600 

w tym punkcie? Nie widzę. Zatem zamykam dyskusję.  

 

2409 

03:01:26.600 --> 03:01:30.500 

Ona się trochę wcześniej odbyła. I przechodzimy do głosowania.  

 

2410 

03:01:30.500 --> 03:01:35.200 

Bardzo proszę o oddanie głosu na swoich urządzeniach, druk  

 

2411 

03:01:35.200 --> 03:01:52.100 

numer 563. Za 20 Radnych, stwierdzam, że uchwała została przyjęta  

 

2412 

03:01:52.100 --> 03:01:59.100 

jednogłośnie. Przechodzimy do punktu 11. Przerwa. Pytanie  

 

2413 

03:01:59.100 --> 03:02:02.800 

do Państwa Radnych. 5 minut.  

 

2414 

03:02:02.800 --> 03:02:11.000 

Szanowni Państwo, ogłaszam przerwę do godziny 13:05.  

 

2415 

03:02:11.000 --> 03:08:48.500 

Już na miejsce bo ogłoszona przerwa minęła już dwie minuty  

 

2416 

03:08:48.500 --> 03:08:59.900 

temu, także. Wznawiam obrady 56 sesji Rady miejskiej w  

 

2417 

03:08:59.900 --> 03:09:05.100 

Sulechowie. Bardzo proszę już o zajęcie miejsc, bo widzę,  

 

2418 

03:09:05.100 --> 03:09:12.500 

że zaraz się okaże, że naprawdę nie mamy kworum. Kworum jest.  
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2419 

03:09:12.500 --> 03:09:18.100 

Szanowni Państwo, Pani mecenas, bardzo Proszę zamknąć drzwi.  

 

2420 

03:09:18.100 --> 03:09:30.700 

Przechodzimy do punktu 12, zapytania sołtysów i mieszkańców oraz  

 

2421 

03:09:30.700 --> 03:09:34.200 

udzielenia odpowiedzi. Czy ktoś z mieszkańców lub sołtysów  

 

2422 

03:09:34.200 --> 03:09:39.000 

chciałby zadać pytanie, to jest właśnie ten moment. Dzisiaj  

 

2423 

03:09:39.000 --> 03:09:47.300 

sołtysów nie ma, tak. Są. Czy ktoś z Państwa sołtysów albo  

 

2424 

03:09:47.300 --> 03:09:49.900 

jakieś mieszkaniec chce zabrać zadać pytanie? Nie widzę,  

 

2425 

03:09:49.900 --> 03:09:53.600 

zatem przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 13, wolne  

 

2426 

03:09:53.600 --> 03:09:57.400 

wnioski i informacje oraz dyskusja. Czy ktoś z Państwa radnych  

 

2427 

03:09:57.400 --> 03:10:00.600 

lub Pan burmistrz chciałby zabrać głos w tym punkcie.  

 

2428 

03:10:00.600 --> 03:10:07.000 

Bardzo proszę, Panie burmistrzu. Szanowni Państwo chcielibyśmy odpowiedzieć na kwestię,  

 

2429 

03:10:07.000 --> 03:10:12.200 

którą podnosił podczas spotkania Pan Jan Rerus dotyczącą subwencji  

 

2430 

03:10:12.200 --> 03:10:15.800 

i wysokości powiązanej z podatkami Panie Janie. Co prawda  

 

2431 

03:10:15.800 --> 03:10:20.500 

jak zerknąłem w dokumentację my 2 lata temu chyba udzieliliśmy, nie  

 

2432 

03:10:20.500 --> 03:10:23.700 

pamiętam daty już odpowiedzi pisemnej nawet na to, ale  

 

2433 

03:10:23.700 --> 03:10:28.600 
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Pan Marcin, że tak powiem raz jeszcze w moim imieniu wytłumaczy.  

 

2434 

03:10:28.600 --> 03:10:33.100 

Jeśli tak mogę to ująć. Szanowni Państwo, Panie Janie.  

 

2435 

03:10:33.100 --> 03:10:37.800 

Subwencje ani wyrównawcze ani subwencja równoważąca nie  

 

2436 

03:10:37.800 --> 03:10:41.000 

ma wpływu na, nie [dźwięk niezrozumiały] z wysokością podatku  

 

2437 

03:10:41.000 --> 03:10:43.600 

jaki mamy w gminie. Te dwie rzeczy nie są powiązane gdyż  

 

2438 

03:10:43.600 --> 03:10:48.000 

GUS przyjmuje wspólnie z ministrem finansów maksymalne stawki  

 

2439 

03:10:48.000 --> 03:10:51.400 

jakie możemy mieć w gminie i na tej podstawie wylicza dla  

 

2440 

03:10:51.400 --> 03:10:55.700 

nas subwencję równoważącą. Także jedyne co możemy powiedzieć to  

 

2441 

03:10:55.700 --> 03:11:02.000 

za ubiegły rok, Państwo dokładną kwotę, brak maksymalnych stawek  

 

2442 

03:11:02.000 --> 03:11:05.900 

podatkowych w podatku od nieruchomości. Można powiedzieć w  

 

2443 

03:11:05.900 --> 03:11:08.800 

cudzysłowie, no można [dźwięk niezrozumiały] tracimy kwotę  

 

2444 

03:11:08.800 --> 03:11:12.400 

2 085 387 złoty.  

 

2445 

03:11:12.400 --> 03:11:15.700 

To jest dokładna kwota, którą byśmy mieli więcej w podatku  

 

2446 

03:11:15.700 --> 03:11:18.600 

jeżeli byśmy mieli stawki maksymalne podatkowe, tak, przyjęte  

 

2447 

03:11:18.600 --> 03:11:21.800 

zgodne z obwieszczenie GUS-u, tak.  

 

2448 
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03:11:21.800 --> 03:11:27.800 

Oczywiście są, to są po pierwsze po przypisie, więc tej  

 

2449 

03:11:27.800 --> 03:11:31.800 

kwoty 2 miliony może powiedzieć, że wpłynęło 1 400 000, a druga sprawa to są  

 

2450 

03:11:31.800 --> 03:11:35.000 

środki, które gdzieś tam są na rynku, tak, które do nas  

 

2451 

03:11:35.000 --> 03:11:39.700 

nie wpłyną ale może w inny sposób ześlą kasę gminy. Ja  

 

2452 

03:11:39.700 --> 03:11:43.800 

uzupełniając tylko, no bo my przy okazji podatków o  

 

2453 

03:11:43.800 --> 03:11:47.300 

tym rozmawialiśmy. No ja myślę, że zawsze warto o tym  

 

2454 

03:11:47.300 --> 03:11:50.700 

pamiętać, że byłoby to dodatkowym [dźwięk niezrozumiały] z  

 

2455 

03:11:50.700 --> 03:11:53.600 

naszej strony w stosunku do naszych mieszkańców, tak. I ja  

 

2456 

03:11:53.600 --> 03:11:57.500 

jestem raczej zwolennikiem żeby podnosić to w formie nawiązującej  

 

2457 

03:11:57.500 --> 03:12:01.400 

do jakiś zmian na rynku a nie stosować stawek maksymalnych.  

 

2458 

03:12:01.400 --> 03:12:05.000 

Oczywiście my wiemy, że takie stawki funkcjonują, nawet  

 

2459 

03:12:05.000 --> 03:12:09.500 

w naszym najbliższym otoczeniu się pojawiają, ale no  

 

2460 

03:12:09.500 --> 03:12:12.000 

myślę że będzie jeszcze pewnie nieraz okazja żeby o  

 

2461 

03:12:12.000 --> 03:12:17.000 

tym rozmawiać czy się wzajemnie przekonywać do określonych ruchów.  

 

2462 

03:12:17.000 --> 03:12:20.500 

My póki co takich stawek nie proponowaliśmy, nie chcemy.  
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2463 

03:12:20.500 --> 03:12:23.800 

Dziękuję. Dziękuję. Bardzo proszę Pan radny Zbigniew Trompa.  

 

2464 

03:12:23.800 --> 03:12:28.500 

Panie burmistrzu, skieruję do Pana pytanie, ponieważ nie  

 

2465 

03:12:28.500 --> 03:12:33.900 

ma dzisiaj wiceburmistrza Górznego. Na komisjach podnosiłem kwestię  

 

2466 

03:12:33.900 --> 03:12:37.700 

zwiększenia ilości połączeń autobusowych przez Cigacice i Zawadę.  

 

2467 

03:12:37.700 --> 03:12:45.400 

Dajemy tutaj, wyrobimy zmianę w budżecie i będziemy dofinansowywać  

 

2468 

03:12:45.400 --> 03:12:50.000 

przewozy pasażerskie. Wtedy na komisjach padła taka informacja,  

 

2469 

03:12:50.000 --> 03:12:52.500 

że być może to zwiększenie będzie możliwe dopiero od  

 

2470 

03:12:52.500 --> 03:12:55.800 

września, natomiast tutaj mieszkańcy regionu są bardzo zaniepokojeni  

 

2471 

03:12:55.800 --> 03:12:59.700 

bo mamy tutaj już za chwilę koniec czerwca, czyli w  

 

2472 

03:12:59.700 --> 03:13:02.900 

okresie wakacyjnym ta liczba połączeń jeszcze się zmniejszy.  

 

2473 

03:13:02.900 --> 03:13:05.900 

Czy były jakieś rozmowy w międzyczasie i czy jest szansa  

 

2474 

03:13:05.900 --> 03:13:09.800 

na to żeby przekierować ten ruch, który w tym momencie odbywa  

 

2475 

03:13:09.800 --> 03:13:14.200 

się drogą S3 na drogę powiatową i tak żeby połączenia były  

 

2476 

03:13:14.200 --> 03:13:17.600 

przez nasze miejscowości. Dziękuję. Dziękuję.  

 

2477 

03:13:17.600 --> 03:13:20.400 

Pan burmistrz ad vocem, tak. Czy Pan Wiesław jeszcze w  
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2478 

03:13:20.400 --> 03:13:24.800 

tym temacie. Panie Zbyszku, z tego co wiem od czwartku kiedy  

 

2479 

03:13:24.800 --> 03:13:27.900 

o tym była rozmowa nie było kolejnego kontaktu. Taka jest  

 

2480 

03:13:27.900 --> 03:13:32.500 

moja wiedza. Natomiast ja też taką dość jednoznacznie otrzymałem  

 

2481 

03:13:32.500 --> 03:13:36.500 

informację ze strony pks-u, bo tylko o tym podmiocie właściwie  

 

2482 

03:13:36.500 --> 03:13:41.200 

tak naprawdę mogę na dzisiaj mówić, że przekierują ten  

 

2483 

03:13:41.200 --> 03:13:45.500 

ruch S przez Cigacice tym samym zwiększając częstotliwość.  

 

2484 

03:13:45.500 --> 03:13:50.000 

Nie chodziło o 100% połączeń to też żeby było jasne, ale  

 

2485 

03:13:50.000 --> 03:13:53.600 

była jednoznaczna deklaracja, tak. Więc no myślę, że  

 

2486 

03:13:53.600 --> 03:13:58.800 

to nastąpi. Obiecuję, że Pan Marcin, że tak powiem, bo  

 

2487 

03:13:58.800 --> 03:14:00.600 

być może był kontakt tylko ja po prostu dzisiaj o tym  

 

2488 

03:14:00.600 --> 03:14:03.200 

nie wiem, ale na pewno Pan Marcin się skontaktuje, odpowie.  

 

2489 

03:14:03.200 --> 03:14:06.300 

Ale, że przekierują ją wcześniej, nie we wrześniu, tak,  

 

2490 

03:14:06.300 --> 03:14:09.600 

tylko rekompensując tutaj teraz tą utratę tych.  

 

2491 

03:14:09.600 --> 03:14:12.600 

Generalnie miało mieć to charakter kroczący i miały po  

 

2492 

03:14:12.600 --> 03:14:15.200 
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prostu być te zmiany wprowadzone jak gdyby nie wyczekując na  

 

2493 

03:14:15.200 --> 03:14:18.800 

jakiś nowy okres tylko tylko teraz. Dobrze, dziękuję. Dziękuję.  

 

2494 

03:14:18.800 --> 03:14:22.000 

Bardzo proszę Pan radny Jan Rerus ad vocem. Dziękuję.  

 

2495 

03:14:22.000 --> 03:14:26.200 

W kwestii odpowiedzi. Dziękuję za odpowiedź. Ja nie wyraziłem swojego poglądu  

 

2496 

03:14:26.200 --> 03:14:28.700 

w zakresie czy jestem za podniesienie podatków czy nie.  

 

2497 

03:14:28.700 --> 03:14:31.900 

Chciałem po prostu znać jego kwotę jaka jest do tego. Natomiast  

 

2498 

03:14:31.900 --> 03:14:36.400 

nie wiem czy dobrze zrozumiałem Pana skarbnika stąd moje zapytanie.  

 

2499 

03:14:36.400 --> 03:14:44.100 

Kiedyś było tak, że jeżeli podatki są niższe od maksymalnych no  

 

2500 

03:14:44.100 --> 03:14:47.100 

to jest oczywiste, jest niższy od maksymalnej pozyskujemy jakąś  

 

2501 

03:14:47.100 --> 03:14:52.500 

niższy dochód bo jest niżej, ale było tak, że subwencja ogólna  

 

2502 

03:14:52.500 --> 03:14:56.000 

była wskaźnik subwencji ogólnej to co było wyliczane był  

 

2503 

03:14:56.000 --> 03:14:59.300 

właśnie wyliczany od tej niższej, nie od maksymalnej i  

 

2504 

03:14:59.300 --> 03:15:04.300 

to było tak, że poślizg był około dwuletni zanim to wchodziło,  

 

2505 

03:15:04.300 --> 03:15:08.800 

czyli, że zaczęliśmy jeszcze na wskaźniku subwencyjnym.  

 

2506 

03:15:08.800 --> 03:15:12.800 

Jeżeli tak nie jest teraz no to prosiłbym to o sprostowanie.  

 

2507 
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03:15:12.800 --> 03:15:16.400 

Dziękuję. Dziękuję Panie. Jeszcze może jak mogę, przepraszam.  

 

2508 

03:15:16.400 --> 03:15:18.600 

Bardzo proszę. Bo ja zadałem pytanie w trakcie sesji o  

 

2509 

03:15:18.600 --> 03:15:24.300 

ten zapis jak należy traktować poprawnie ten zapis o  

 

2510 

03:15:24.300 --> 03:15:30.200 

tym czyszczeniu i dezynfekcji tych pojemników żebym wiedział  

 

2511 

03:15:30.200 --> 03:15:34.600 

jak to prawnie może będzie egzekwowane w sensie tego samego  

 

2512 

03:15:34.600 --> 03:15:38.800 

zapisu. Dziękuję. Dziękuję. Czyli najpierw Pan skarbnik, potem  

 

2513 

03:15:38.800 --> 03:15:41.800 

Pani mecenas. Bardzo proszę. Jeśli mogę to przytoczę wprost  

 

2514 

03:15:41.800 --> 03:15:45.400 

zapis art. 32 ust.  

 

2515 

03:15:45.400 --> 03:15:48.700 

3 ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego, który  

 

2516 

03:15:48.700 --> 03:15:52.100 

mówi. W celu ustalenia części wyrównawczej subwencji ogólnej  

 

2517 

03:15:52.100 --> 03:15:55.700 

i wpłat oraz kwoty, o której mowa w art. 21a ust.  

 

2518 

03:15:55.700 --> 03:15:59.200 

1 pkt 3, przyjmuje się dochody, które jednostka samorządu radnego  

 

2519 

03:15:59.200 --> 03:16:03.200 

może uzyskać z podatku rolnego stosując do ich obliczania średnią  

 

2520 

03:16:03.200 --> 03:16:07.000 

cenę skupu żyta a z podatku leśnego średnią cenę sprzedaży drewna  

 

2521 

03:16:07.000 --> 03:16:10.200 

ogłoszonego przez prezesa głównego urzędu statystycznego. A  
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2522 

03:16:10.200 --> 03:16:13.700 

w przypadku innych podatków stosuje się [dźwięk niezrozumiały] obliczenia górne  

 

2523 

03:16:13.700 --> 03:16:16.800 

granice stawek podatkowych, obowiązek w danym roku.  

 

2524 

03:16:16.800 --> 03:16:20.800 

To jest prostak. Wprost górne stawki gusowskie, nie nasze.  

 

2525 

03:16:20.800 --> 03:16:25.700 

Dziękuję, czy Pani mecenas, bardzo proszę.  

 

2526 

03:16:25.700 --> 03:16:34.800 

Panie przewodniczący, szanowni Państwo, Panie burmistrzu. Panie radny ja zanotowałam sobie to pytanie, natomiast żeby 

udzielić szczegółowej odpowiedzi  

 

2527 

03:16:34.800 --> 03:16:38.100 

ja muszę przeanalizować całą umowę, ponieważ został zacytowany  

 

2528 

03:16:38.100 --> 03:16:41.900 

tylko jej fragment, natomiast pełne obowiązki są też wyartykułowane  

 

2529 

03:16:41.900 --> 03:16:44.700 

w innych zapisach, więc ja przeanalizuję i przekażę odpowiedź  

 

2530 

03:16:44.700 --> 03:16:48.000 

niezwłocznie przez Pana burmistrza na ręce Pana przewodniczącego.  

 

2531 

03:16:48.000 --> 03:16:52.300 

Dziękuję. Czy Pana radnego satysfakcjonuje taka odpowiedź.  

 

2532 

03:16:52.300 --> 03:16:56.900 

Tak, ja nie oczekuję żeby Pani mecenas się napracowała i  

 

2533 

03:16:56.900 --> 03:16:59.900 

dawała mi odpowiedź. Prosił bym tylko o odpowiedź. Jeżeli.  

 

2534 

03:16:59.900 --> 03:17:03.800 

Może być mail. Może być mailem. Jeżeli zapis zostanie zmieniony  

 

2535 

03:17:03.800 --> 03:17:07.600 

w jakiś sposób usystematyzowany lepiej to wtedy bym prosił  

 

2536 

03:17:07.600 --> 03:17:10.100 
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o odpowiedź. Jeżeli nie, będę rozumiał, że ten zapis został i kiedyś  

 

2537 

03:17:10.100 --> 03:17:13.900 

sobie z Panią mecenas wyjaśnię. Czyli nie chodzi nam o  

 

2538 

03:17:13.900 --> 03:17:17.700 

to żeby Pani mecenas nam czasem jakąś opinię przedkładała bardzo  

 

2539 

03:17:17.700 --> 03:17:20.500 

rozbudowaną. Wystarczy informacja mailowa. Panie przewodniczący, no  

 

2540 

03:17:20.500 --> 03:17:24.700 

taka jest moja praca. Umów tylko tutaj wszystko analizujemy szczegółowo.  

 

2541 

03:17:24.700 --> 03:17:28.900 

Ja wiem, ale myślę, że wystarczy nam przemyślenie krótkie.  

 

2542 

03:17:28.900 --> 03:17:32.700 

Żeby nie marnować pracy naszej.  

 

2543 

03:17:32.700 --> 03:17:41.000 

Pan Radny Wiesław Kołakowski. Chciałbym podnieść temat, jest  

 

2544 

03:17:41.000 --> 03:17:44.700 

sygnał taki od mieszkańca Pomorska. Konkretnie chodzi o  

 

2545 

03:17:44.700 --> 03:17:50.000 

cmentarz i pielęgnację tego cmentarza. Podobno ludzie wykonujący  

 

2546 

03:17:50.000 --> 03:17:53.800 

koszenie trawy nie zwracają uwagi, że to są pomniki. Koszą  

 

2547 

03:17:53.800 --> 03:17:57.800 

jak im popadnie. Trawa porozrzucana ta skoszona właśnie po  

 

2548 

03:17:57.800 --> 03:18:01.400 

pomnikach, nie ma żadnego tam jakiegoś respektu czy coś  

 

2549 

03:18:01.400 --> 03:18:04.900 

żeby to jakoś robić w sposób taki żeby to jak najmniej naszkodzić.  

 

2550 

03:18:04.900 --> 03:18:10.100 

Druga sprawa również z pomorska dotyczy opłaty za ścieki.  

 

2551 
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03:18:10.100 --> 03:18:16.500 

Rozmawialiśmy niedawno na spotkaniu w supekomie dotyczącej egzekwowania  

 

2552 

03:18:16.500 --> 03:18:21.600 

czy to przyłączy do kanalizacji czy wywóz szamb.  

 

2553 

03:18:21.600 --> 03:18:27.100 

Padło tam stwierdzenie, że tak naprawdę to w większości przypadków  

 

2554 

03:18:27.100 --> 03:18:32.100 

czy pracownicy supekomu czy gdzieś tam ludzie odpowiedzialni za  

 

2555 

03:18:32.100 --> 03:18:36.000 

to nawet wiedzą gdzie ktoś spuszcza szamba do rowu czy  

 

2556 

03:18:36.000 --> 03:18:41.000 

gdzieś tam wylewa na pola i gdzieś padło jakie stwierdzenie, że  

 

2557 

03:18:41.000 --> 03:18:44.000 

w jakiś sposób to egzekwować. I teraz nie wiem czy to  

 

2558 

03:18:44.000 --> 03:18:48.400 

supekom czy to Straż Miejska zaczęła, ale chyba nie od  

 

2559 

03:18:48.400 --> 03:18:52.300 

tej strony, bo dotarła do rolników, którzy gdzieś wody  

 

2560 

03:18:52.300 --> 03:18:56.600 

zużywają więcej niż wywożą szamba, ale oni mają zwierzęta, mają  

 

2561 

03:18:56.600 --> 03:19:00.300 

podlewanie jakiś ogródków, jakiegoś czegoś i tej wody mogą  

 

2562 

03:19:00.300 --> 03:19:05.600 

zużyć więcej niż posiada dowód oddania szamba do oczyszczalni.  

 

2563 

03:19:05.600 --> 03:19:11.600 

Także gdzieś tutaj nie wiem czy coś zostało źle zrozumiane czy  

 

2564 

03:19:11.600 --> 03:19:14.900 

po prostu egzekwowane nie w ten sposób co trzeba albo nie  

 

2565 

03:19:14.900 --> 03:19:19.700 

od tych ludzi. Dziękuję. Panie burmistrzu, bardzo proszę.  
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2566 

03:19:19.700 --> 03:19:24.800 

A czy odnośnie tego pierwszego to po prostu, że tak powiem  

 

2567 

03:19:24.800 --> 03:19:27.600 

zweryfikuję jak to wygląda, natomiast odnośnie tej drugiej  

 

2568 

03:19:27.600 --> 03:19:30.800 

części szanowni Państwo z tego co wiem w tej chwili akurat  

 

2569 

03:19:30.800 --> 03:19:33.500 

nie powiem, że jakaś duża akcja, tak, ale trwa, że tak  

 

2570 

03:19:33.500 --> 03:19:36.700 

powiem regularne wystawianie mandatów tym osobom, które  

 

2571 

03:19:36.700 --> 03:19:41.000 

nie wykonują swoich obowiązków. I Panie Wiesławie ja  

 

2572 

03:19:41.000 --> 03:19:45.300 

nie będę, nie pokuszę się tutaj, że tak powiem na forum,  

 

2573 

03:19:45.300 --> 03:19:49.100 

żeby czy ktoś ma zwierzęta czy nie bo to już, że tak powiem  

 

2574 

03:19:49.100 --> 03:19:54.100 

w ramach tej kontrolnej powiedzmy działalności należy ustalić  

 

2575 

03:19:54.100 --> 03:20:00.600 

i myślę, że to też nie jest tak jak Pan mówi, że po prostu upatrzono  

 

2576 

03:20:00.600 --> 03:20:03.900 

sobie jakieś takie tylko te osoby, bo generalnie z tego  

 

2577 

03:20:03.900 --> 03:20:07.000 

co wiem tak prawie z podwórka na podwórko, a powiem więcej.  

 

2578 

03:20:07.000 --> 03:20:12.200 

W większości przypadków to jest kolejny powrót w określone miejsca  

 

2579 

03:20:12.200 --> 03:20:16.800 

nawet sprawdzając na ile w kontekście poprzedniej kontroli  

 

2580 

03:20:16.800 --> 03:20:20.500 

wykonano bądź nie wykonano nasze zlecenia i pewne rzeczy.  
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2581 

03:20:20.500 --> 03:20:23.800 

Nie wiem czy się z Państwem dzielić kłopotami, które mamy  

 

2582 

03:20:23.800 --> 03:20:27.900 

i kiedy kierujemy pewne rzeczy do instytucji odpowiedzialnych za  

 

2583 

03:20:27.900 --> 03:20:31.100 

ochronę środowiska, bo wsparcia tam generalnie nie mamy,  

 

2584 

03:20:31.100 --> 03:20:34.800 

tak. Jesteśmy jedynym podmiotem, który jest tym zainteresowany.  

 

2585 

03:20:34.800 --> 03:20:39.900 

Tak spłacając, ale na dzisiaj mam takie wrażenie. Lata  

 

2586 

03:20:39.900 --> 03:20:43.600 

lecą cały czas tak samo, nie. Bardzo proszę Pani radna Elżbieta  

 

2587 

03:20:43.600 --> 03:20:50.200 

Musiałek. Ja się też do tego. Bo wiem w czym rzecz, ale  

 

2588 

03:20:50.200 --> 03:20:56.000 

akurat mieszkaniec nie mógł zostać dłużej, więc pewnie tutaj  

 

2589 

03:20:56.000 --> 03:20:59.100 

dla kolegi Wiesława przekazał też informacje.  

 

2590 

03:20:59.100 --> 03:21:02.400 

Chodzi o to, że musimy proszę Państwa mieć faktury za  

 

2591 

03:21:02.400 --> 03:21:08.100 

wywózki. I to jest obligatoryjne i o tym, o tym każdy powinien  

 

2592 

03:21:08.100 --> 03:21:12.000 

wiedzieć. Kwestia jak wywozi, ile zużywa.  

 

2593 

03:21:12.000 --> 03:21:16.500 

No nie mamy liczników wody, tak. Jakby tutaj nie możemy tego  

 

2594 

03:21:16.500 --> 03:21:22.500 

zmierzyć i jeżeli ktoś może wylewać przypuśćmy 2 razy w miesiącu  

 

2595 

03:21:22.500 --> 03:21:24.900 
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pod rząd, a może później może zużyć tej wody mniej i  

 

2596 

03:21:24.900 --> 03:21:27.900 

nie mieć tego szamba no i nie mieć tego wywozu i nie mieć  

 

2597 

03:21:27.900 --> 03:21:32.300 

tej faktury. Nie wiem jak była sytuacja tej, w przypadku tej  

 

2598 

03:21:32.300 --> 03:21:37.000 

jednej Pani ale wydaje mi się, że no tak mogło być, że  

 

2599 

03:21:37.000 --> 03:21:40.600 

po prostu mniej tej wody zużyli i mieli, nie mieli ciągłości  

 

2600 

03:21:40.600 --> 03:21:44.200 

w fakturach i tylko dlatego taka sytuacja miała miejsce.  

 

2601 

03:21:44.200 --> 03:21:51.200 

Aczkolwiek odnosząc się do wypowiedzi Wiesia to tak, no  

 

2602 

03:21:51.200 --> 03:21:57.200 

są podlewane ogórki. Jest karmienie zwierząt, pojenie zwierząt  

 

2603 

03:21:57.200 --> 03:22:03.100 

i to jest ciężko zweryfikować, ale zawsze się określa no wywózką,  

 

2604 

03:22:03.100 --> 03:22:05.900 

nie. No ale jeżeli przyjeżdża straż i mówi a czemu Pani  

 

2605 

03:22:05.900 --> 03:22:09.600 

wylała w zeszłym, dwa miesiące pod rząd a trzeciego miesiąca Pani nie ma  

 

2606 

03:22:09.600 --> 03:22:13.000 

tej faktury. No to trudno się z tego wytłumaczyć.  

 

2607 

03:22:13.000 --> 03:22:20.300 

I no, i to jest właśnie problem słuchajcie, bo no bo  

 

2608 

03:22:20.300 --> 03:22:24.700 

zużyłam tej wody mniej, tak. No nie było takiej potrzeby, żeby  

 

2609 

03:22:24.700 --> 03:22:29.700 

to szambo było zapełnione i mieć. No karanie to też taka  

 

2610 
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03:22:29.700 --> 03:22:32.800 

no nie jest forma fajna, nie. Bo bo nie ma Pani ciągłości, albo  

 

2611 

03:22:32.800 --> 03:22:37.000 

nie ma Pani faktury a no jak zbadać to szambo. No wydaje  

 

2612 

03:22:37.000 --> 03:22:40.700 

mi się, że strażnik nie wrzuci tam miarki i nie będzie patrzył,  

 

2613 

03:22:40.700 --> 03:22:44.700 

jak to wygląda. No musimy też trochę zawierzać ludziom, aczkolwiek  

 

2614 

03:22:44.700 --> 03:22:51.300 

problem w pomorsku jest, bo jest ściekowa powiem deszczówka, do  

 

2615 

03:22:51.300 --> 03:22:54.600 

której są po podłączani. I później jest taka sytuacja, że  

 

2616 

03:22:54.600 --> 03:22:58.900 

jeden drugiego po prostu gdzieś tam sygnalizuje i wychodzą  

 

2617 

03:22:58.900 --> 03:23:02.600 

sytuacje jakie wychodzą. Ale jest to, jest to jeszcze problem.  

 

2618 

03:23:02.600 --> 03:23:05.700 

Dziękuję. Dziękuję. Bardzo proszę Panie burmistrzu.  

 

2619 

03:23:05.700 --> 03:23:10.200 

Właściwie na końcówce wypowiedzi Pani Elżbieta to powiedziała.  

 

2620 

03:23:10.200 --> 03:23:14.100 

Szanowni Państwo, to, że też nasze służby są w wielu miejscach  

 

2621 

03:23:14.100 --> 03:23:18.400 

wynika z tego, że po pierwsze na spotkaniach kiedy jesteśmy  

 

2622 

03:23:18.400 --> 03:23:21.800 

w terenie słyszymy, żeby się między innymi tym tematem zająć  

 

2623 

03:23:21.800 --> 03:23:26.300 

ale też tak naprawdę no dostajemy konkretne sygnały dotyczące  

 

2624 

03:23:26.300 --> 03:23:29.300 

konkretnych wręcz lokalizacji i wtedy Pan komendant się  
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2625 

03:23:29.300 --> 03:23:34.300 

pojawia. Ale oprócz tego, tak jak mówiłem we wcześniejszej wypowiedzi my  

 

2626 

03:23:34.300 --> 03:23:38.000 

generalnie staramy się to zweryfikować. W tej chwili rozmawialiśmy  

 

2627 

03:23:38.000 --> 03:23:47.000 

chyba o Kijach? [dźwięk niezrozumiały] widzicie Państwo wracają  

 

2628 

03:23:47.000 --> 03:23:49.700 

też do pewnych lokalizacji, w których już byli, bo to  

 

2629 

03:23:49.700 --> 03:23:53.800 

nie jest pierwszy raz. Ale też przy tym stole pamiętam nie  

 

2630 

03:23:53.800 --> 03:23:56.200 

tak dawno Państwo mówiliście, żeby to robić przecież no.  

 

2631 

03:23:56.200 --> 03:23:59.800 

Więc ja uważam, że my musimy, natomiast myślę, że nie  

 

2632 

03:23:59.800 --> 03:24:03.500 

jest tak, że kiedy to dotyczy, że tak powiem tylko i  

 

2633 

03:24:03.500 --> 03:24:06.000 

wyłącznie tej sytuacji opisanej przed chwileczką to to  

 

2634 

03:24:06.000 --> 03:24:08.700 

jest jakaś konsekwencja, ale przecież też powiedzmy sobie  

 

2635 

03:24:08.700 --> 03:24:16.800 

wprost są rozwiązania techniczne, proste bo podliczniki można  

 

2636 

03:24:16.800 --> 03:24:20.000 

też do pewnych celów gospodarczych i to też nie jest jakaś  

 

2637 

03:24:20.000 --> 03:24:24.300 

przepraszam wyprawa na księżyc, nie. Założenie podlicznika, za  

 

2638 

03:24:24.300 --> 03:24:31.000 

pomocą którego wszystko się da rozdzielić już praktycznie. Pan  

 

2639 

03:24:31.000 --> 03:24:33.500 

rację, jak najbardziej. To się da rozdzielić. Dziękuję. Bardzo  
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2640 

03:24:33.500 --> 03:24:37.700 

proszę. Ale jeszcze powiem Panie przewodniczący. Bardzo proszę używać narzędzia  

 

2641 

03:24:37.700 --> 03:24:42.000 

do zgłaszania się. W każdym bądź razie reasumując to i tak  

 

2642 

03:24:42.000 --> 03:24:46.100 

by rozwiązywało problem gdyby była kanalizacja, tak.  

 

2643 

03:24:46.100 --> 03:24:49.300 

No niestety, dziękuję.  

 

2644 

03:24:49.300 --> 03:24:52.800 

Dziękuję. Bardzo proszę, Pan rady Zbigniew Trompa. Już  

 

2645 

03:24:52.800 --> 03:24:56.100 

króciutko na koniec w informacjach w przededniu sezonu wakacyjnego  

 

2646 

03:24:56.100 --> 03:25:00.600 

chciałem Państwa serdecznie zaprosić 2 lipca w Górzykowie taka  

 

2647 

03:25:00.600 --> 03:25:04.900 

wspólna impreza, fajna inicjatywa regionu Pięciowsi, wakacyjna  

 

2648 

03:25:04.900 --> 03:25:09.400 

piątka. Taki festyn rodzinny z zabawami dla całych rodzin,  

 

2649 

03:25:09.400 --> 03:25:12.800 

także serdecznie zapraszamy. Drugiego lipca.  

 

2650 

03:25:12.800 --> 03:25:17.700 

Od godziny 14:00. Już zaczyna się takim cyklem szkoleniem takich  

 

2651 

03:25:17.700 --> 03:25:21.300 

prezentacji ze strony straży pożarnej. Dziękuję.  

 

2652 

03:25:21.300 --> 03:25:24.400 

Dziękuję bardzo. Proszę Pan radny Sebastian Różycki.  

 

2653 

03:25:24.400 --> 03:25:28.200 

Z powodu, że się zbliżają wakacje chciałbym życzyć wszystkim  

 

2654 

03:25:28.200 --> 03:25:33.200 
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słonecznego i spokojnego wypoczynku. Jeszcze Pan burmistrz się  

 

2655 

03:25:33.200 --> 03:25:35.500 

zgłosił. Bardzo proszę Panie burmistrzu. A ja Pana Sebastiana  

 

2656 

03:25:35.500 --> 03:25:38.400 

żeby w ramach wypoczynku, ale nie tylko Pana Sebastiana, bo  

 

2657 

03:25:38.400 --> 03:25:41.700 

Państwa wszystkich zachęcam naszych mieszkańców, aby śledzili  

 

2658 

03:25:41.700 --> 03:25:46.800 

informacje i korzystali z tych rzeczy, które dla Państwa szykujemy  

 

2659 

03:25:46.800 --> 03:25:50.800 

wspólnie z jednostkami. Między innymi w najbliższy weekend  

 

2660 

03:25:50.800 --> 03:25:57.100 

już też tutaj pod ratuszem nasze lokalne święto, święto wina,  

 

2661 

03:25:57.100 --> 03:26:01.200 

więc nasze lokalne winnice. Ale nie tylko. W Kalsku z  

 

2662 

03:26:01.200 --> 03:26:04.900 

kolei wcześniej bitwa regionów. Jest tych imprez naprawdę sporo.  

 

2663 

03:26:04.900 --> 03:26:08.300 

Zerkajcie Państwo na nasze strony naszego Facebooka.  

 

2664 

03:26:08.300 --> 03:26:11.600 

Naprawdę tam na bieżąco, że tak powiem informacje się  

 

2665 

03:26:11.600 --> 03:26:15.300 

pojawiają. Oczywiście są też na na plakatach. Żeby nie  

 

2666 

03:26:15.300 --> 03:26:21.400 

było, że zapominamy o tej formie. Ale też, też tak jest. Dziękuję.  

 

2667 

03:26:21.400 --> 03:26:24.200 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji w tym punkcie. Bardzo,  

 

2668 

03:26:24.200 --> 03:26:27.000 

przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 14 Wysoka Rado.  
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2669 

03:26:27.000 --> 03:26:29.500 

Stwierdzam, że porządek obrad dzisiejszej sesji został zrealizowany.  

 

2670 

03:26:29.500 --> 03:26:32.900 

Zamykam 56 sesję Rady miejskiej w Sulechowie.  

 

2671 

03:26:32.900 --> 03:26:33.600 

Dziękuję bardzo.  

 


